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GLASILO 
SOCIALISTIČNE 

Z V E Z E D E L O V N E G A 
LJUDSTVA ZA 

GORENJSKO 

S£gnjci vo l i l i na 485 
2pc lh 

1 Ued kmeti 
-j m a r c a — Včerajšnja 
Ji ^. ?^a na volitvah, ko so se 
pii j c i opredeljevali o kandida-
iaj 2& delegatske dolžnosti, je 
& l e

V ? e krajevne skupnosti po-
J,li L 1 1 J * tudi svojevrsten praz-
pi ' Lepaki in gesla, zastave in 
' i i ? , ? s * n o okrašena volišča, 
5 M k n a J z n a c i i n e J š a zunanja 
; ^°ba na številnih voliščih. 
e!Na 
inilil g 0 r e n J s k i h voliščih je včeraj 

0 88,7 odstotka vo l i ln ih uprav i -
j e y . kar je nekaj manj kot pred 

* e t i - N a Jesenicah je bi lo na • 
.Ag&h 87,4 odstotka voli lcev, leta 

Ć ? a Jih je voli lo 91,4 odstotka. V 
PjjU je voli lo 89,37 odstotka upra-
• ence v > pred štirimi leti pa 91,41 

> J^tka. V Škofji L o k i je bi lo na vo-
11 91,52 odstotka voli lcev, leta 

Pa 94,47 odstotka. V Radov l j i c i 
golilo 87,4 odstotka vo l i ln ih upra-
*ncev, pred štirimi leti pa 92,62 

"vT? k a - S l a b š a udeležba je b i l a tu-
r ržiču, kjer je voli lo 87,8 odstot-

volilcev, leta 1982 pa 89,77 odstot-
I / Seh vo l i ln ih upravičencev v go
r k i h občinah je nekaj nad 140 t i -

v o l i l i pa so na 485 voliščih. 

jillr 

Bolje so se na volitve odzval i go
ren jsk i kmetje, saj j i h je bilo na vol i
ščih ka r 97,3 odstotka. 

Čeprav rezultat i volitev še niso 
znani , smo za oceno vprašali Vilija 
Tomata, predsednika medobčinske
ga sveta socialistične zveze: »Podat
k i o udeležbi na voliščih kažejo, da 
je b i l a udeležba zadovoljiva, čeprav 
nekaj odstotkov manjša od tiste 

pred štirimi let i . Izredno dobro so se 
odzval i kmetje, nekol iko slabše pa 
obr tn ik i . Večina volišč je b i l a pr i 
merno okrašena in pr ipravl jena za 
tajnost volitev. Treba je poudari t i , 
da je b i la to le ena izmed faz vol i lne
ga postopka. Zdaj se nadaljujejo vo
litve za republiške in druge delegat
ske dolžnosti.« 

V. Stanovnik 

Na Trati bodo merili zrak 

skrinih štirideset let 
+ ^iubljana, 8. marca — Osmega 
( h i i ? * l e t a 1 9 4 6 s e t e d a n J i slovenski 

^ra t e r z a industrijo in rudarstvo 
»tin keskošek-Luka podpisal l i -

j C*/0 0 preimenovanju Strojne to-
J*lekf Kranj v Iskro, tovarno za 
jftr ,°tehniko in finomehaniko 
^ a n i - S tem je bi la ustanovljena 

\ &52 a n J a Iskra, k i je imela tega leta 
- L, . 2 a Pos len ih , danes pa Iskrin 

JHde Z d r u ž u i e 35.395 delavcev. Šti-
jftja S e t let Iskre je pot rasti in širje-
Nkt̂ a t u t n p o t t e^ a v> k i i * n z n a 

lg0v l v . Predvsem z znanjem prema
mi a t l - Znanje in sodobna tehnolo
ga ° S t a i a t o t u d i v P"hodnje osno-
. a opredelitev Iskre, priznana tu-
" j * tujem. 

Jk^r. Pogledu nazaj lahko kljub v i -
^ ' i m časom s pogumom zremo v 

1 W l r n ' bodoči čas, je ob jubileju 
[0 t^J^al direktor sozda Iskra Boris 

Škof ja Loka, 14. marca — Loški izvršni svet je dal pobudo razisko
va ln i skupnost i , da denarno podpre kompleksne meritve onesnaženo
sti z r aka na Tra t i . Po ponudbi Hidrometeorološkega zavoda Slovenije, 
k i pa še n i sprejeta in dorečena, b i take meritve trenutno stale pr ib l i 
žno 10,4 mi l i j ona dinarjev. Zavod predlaga polletne meritve, začenši 
od letošnjega poletja do prihodnjega januar ja , s čimer b i lahko zajeli 
poletne i n z imske razmere. 

Obenem s komp leksn imi mer i tvami onesnaženosti z raka bodo mo
ra l i mer i t i emisi je tudi v tovarniških v i r i h onesnaženja. 

H . J . 

Sodelovanje K r a n j a z L jubl jano 

Vrsta pripomb na dogovor 
Kranj, 12. marca — Kranjski izvršni svet ni zavrnil sodelovanja 
z ljubljansko regijo v novem srednjeročnem razdobju, imel pa je 
vrsto konkretnih pripomb na osnutek dogovora o skupnih raz
vojnih načrtih 

V K r a n j u sodijo, da vse občine, k i 
naj bi podpisale dogovor o skupn ih 
temel j ih planov medobčinskega so
delovanja v obdobju 1986—1990 na 
območju l jubl janske regije, niso v 
enakem položaju in da j i h je treba 
ločiti na l jubl janske, pr i l jubl janske 
in na občine, k i so od Ljubl jane bolj 
oddaljene. Podpisa l i naj bi torej po
samezne točke dogovora, ne pa ce
lotnega. 

Drugače imajo, denimo, urejeno 
preskrbo, zbiranje sredstev za ko
munalno dejavnost, poleg regijske 
in republiške ne morejo sprejeti še 

gtrti de legatski mandat 

ovim delegatom ne bo lahko 
Nov im delegatom, izvo l jenim v četrtek i n v nedeljo, k i boao po-

1̂ . n ° izvol jeni v nadal jn j ih postopkih, ne bo lahko. Spopasti se bodo 
ji * " a l i s težavami i n problemi , k i so ve l i k i i n zapleteni. V ušesih pa 
Ujj} n a začetku četrtega delegatskega mandata zvene ocene doseda-

i4ko ^ e ^ e 8 a t o v , da tretj i delegatski mandat n i da l vsega, kar so priča
jo V a l i 

U1 g. .Na p r v ih sejah se bodo te dn i sestale novoizvoljene temeljne dele-
in° l^e* k* m o r a j o b i t i stebri delegatskega dogovarjanja, usklajevanja 

^ V e ^ ° ^ a n J a - P r a v t u P a J e bi lo doslej, z last i v zadnjem mandatu, naj-
)tf ̂ . s l a b o s t i . Temel jne delegacije so bile bolj kot ne prepuščene same 
ti vu ' t a k o v združenem delu kot v kra jevn ih skupnost ih . Delegatska 
% V a *^ t l a * e z a t o m a r s i ^ 3 e popusti la, kar je kroj i lo tudi vse večje vmeša-
tv ^je države v samoupravne odnose (pogosto nujno gašenje požarov). 
°h *Hf> sejah temel jn ih delagacij bodo začeli gradi t i zvezni zbor zve-
ko ^ j S ^ u PŠčine, i z r ek l i se bodo o možnih kand idat ih za najodgovornej
ša nj a

 e ga t ske i n družbene dolžnosi i v občini in repub l ik i ter nato mne-
rt>, *aA ^ ° n e s ^ n a druge občinske kandidaci jske konference, k i bodo na 
,yji e ^ k u pr ihodnjega tedna. 

^ i p r a v e na volitve še niso celovito politično in vsebinsko ocenje-
jfj $o'J?° odmevih z dosedanjih kand idac i j sk ih zborov pa je moč reči, da 
grf H 0 ^ e oči uperjene prav v .možne kandidate za najodgovornejše dolž-
iftflr^ Torej je razumlj ivo, da z zan imanjem pričakujemo, kakšna bo 

^ Prava zdaj, ko bodo tudi formalno glasoval i o nj ih . Večje kritičnosti 
is^^ idac i jsk im zborom n i moč zamer i t i , saj po eni strani odsevajo za-

J?lJenost l judi za reševanje zdajšnjih problemov in težav. L judska 
di e

 r °st prav i , da probleme spletejo ljudje, razvozlajo j i h lahko le l ju-
1*] JOri' sP°sobni seveda. Po drugi s trani pa je treba vedeti, da l judi za na
jt fiaJ?VorneJše dolžnosti vol imo posredne, kandidate določajo koordi-

>ki odbori za kadrovska vprašanja, k i sicer načelno in normati-
jo po delegatskem načelu, v kolikšni mer i izražajo mnenje 
je pa je že drugo vprašanje. 

mv 

obregijske sol idarnost i na področju 
zdravstvenega in socialnega varstva. 

V K r a n j u imajo na dogovor tudi 
vrsto konkre tn ih pr ipomb. Tako 
Kranjčanovnezanima obnova motela 
v Mednem, vseh drug ih občin ne mo
re zan imat i obnova hotela Je l en v 
K r a n j u . Podobno sodijo tudi o razvo
j u gradu K rumpe rk , Volčjega poto
ka , Zbi l jskega jezera, Sore, Starega 
v rha . . . 

Opozor i l i so, da med PTT naložba
mi , za katere naj b i vs i združevali 
denar, n i navedena nobena iz kran j 
ske občine, čeprav b i prav tako sodi
le na seznam. 

Do napake pa je prišlo pr i občutlji
vi stvari , saj dogovor navaja gradnjo 
regionalne deponije manj nevarn ih 
odpadkov v Stražišču pr i K r a n j u . 
T a m je namreč le sežigalna naprava, 
k i jo nameravajo ponovno pognati, 
ne bo pa tam deponije odpadkov. 

M. Volčjak 

na airways 
Kra jevna skupnost 
yr,—; 1 

Žiri 
Pločnike bodo gradili 

Žiri, 16. marca — Žirovci bodo na
slednj ih pet let poldrugi odstotek 
svoj ih zaslužkov namenja l i za obno
vo oz i roma razširitev ceste skozi Žiri 
ter za gradnjo pločnikov in spremlja
joče in frastrukture . 

Od skupaj 3240 voli lcev j i h je o re
ferendumu glasovalo 3079 al i 95 od
stotkov. Za samoprispevek j i h je gla
sovalo 1875 a l i s lab ih 58 odstotkov. 
Najbolj navdušeni so b i l i na enem 
od volišč v Star i vas i , najmanj pa na 
Račevi. H . J . 

V SREDIŠČU POZORNOS1 

Bohinj se prodaja 
najslabše 

Po lanskem rekordnem obisku, ko so na Gorenjskem prvič na
šteli več kot dva milijona nočitev, je tudi letošnji začetek dober. Ja
nuarja in februarja so jih našteli 5 odstotkov več, na Bledu celo 8 od
stotkov več, pri čemer velja dodati, da tudi pozimi prihaja k nam vse 
več tujcev. 

Prvi odmevi s turističnih prodajnih točk v tujini pravijo, da 
navkljub višjim cenam (za 10 odstotkov) zanimanje za Bled raste in 
za letos je tako rekoč razprodan. Tudi v Kranjski gori se turistični 
zaslužek vse bolj obrača v korist poletne sezone. Najslabše pa gre v 
prodajo Bohinj: angleški turisti pravijo, da tam nimajo kaj početi, 
da je v Bohinju dolgčas. To pove tudi podatek, da je bil najimenit
nejši bohinjski hotel Zlatorog januarja zaseden le 30-odstotno. 

Dejali boste, Bohinj je vendar tako lep, le kaj se ti angleški gost
je zmrdujejo nad njim. Bohinj je verjetno res lep za nedeljskega iz
letnika ali za planinca, ki gre v gore. Dolgočasen pa postane, če si 
tam sedem, deset dni in se zvečer nimaš kam dati, v trgovini nimaš 
kaj kupiti, nikjer ne najdeš živahnega turističnega utripa, kakršne
ga pozna Bled. 

Blejski zgled pravi, da cene niso nikakršen problem, bistvenega 
pomena je kakovost ponudbe. 

Seveda to ni nikakršno presenetljivo odkritje, saj nam rekordno 
število lanskih turističnih nočitev kaj hitro razkrije silno cenenost 
našega turizma, nočitev za borih 25 mark je res smešno poceni in za 
takšen denar ne moreš prespati v najbolj zanikrnem hotelu čez mejo. 

Na dlani je torej, kakšna mora biti razvojna pot gorenjskega tu
rizma. Kakor je pri nas potrebno prevrednotenje razvoja nasploh, z 
usmeritvijo v kakovost in znanje, to velja tudi za turizem, saj se mu 
bosta sicer na Gorenjskem zoperstavili dve omejitvi: prostorska in 
kadrovska. 

M. Volčjak 

M E R K U R k r a n j 

Krcinj, 17. marca — Minulo nedeljo so v poročni dvorani Mestne hi
še začeli snemati nekatere prizore za televizijsko nadaljevanko (in tu
di film) o Primožu Trubarju. Ekipa pod vodstvom režiserja Andreja 
Stojana se bo nato preselila pred župnijsko cerkev. Tam so delavci 
Gradbinca že pred dnevi postavili kulise, pred katerimi bodo v soboto 
in v ponedeljek posneli množične prizore. Več o snemanju slovenske 
TV nadaljevanke v naslednji številki. — Foro: F. Perdan 

Kra j e vna skupnost Sebenje 

Gradili bodo telefonsko omrežje 
Sebenje, 16. marca — N a današnjih vol i tvah v kra jevn i skupnosti 

Sebenje so se na referendumu odločali tudi o samopr ispevku za grad
njo pr imarnega i n sekundarnega omit iz ja za telefone. Za samoprispe
vek, k i ga bodo plačevali pet let, je glasovalo 85,4 odstotka volivcev. S 
samopr ispevkom bodo zbra l i okrog 35 mil i jonov dinarjev, predračun
ska vrednost investici je pa je približno 50 mil i jonov dinarjev. ^ ^ 

Danes v Gorenjskem glasu 
strani 2 in 3: 
Kako smo volili na Gorenjskem in kakšni 
bodo nadaljnji volilni postopki 
Pred mladinskim in sindikalnim kongresom 
stran 4: 
Položaj in perspektive gorenjskega turizma 

stran 8: 

Planica pred velikim finalom 

stran 12: 
Ocena prekinitev dela v Škofji Loki 
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P O S L O V E N I J I I N J U G O S L A V I J I 

Krenila Kurirčkova pošta 
Ljubljana — Včeraj je istočasne 

krenila iz petih slovenskih in hrva 
ških krajev letošnja Kurirčkova po 
šta. Prvič sta namreč v akcijo sloven
skih pionirjev vključeni tudi hrvaški 
občini Delnice in Čabar. Torbica je 
krenila iz Delnic, s Knežaka pri Ilir
ski Bistr ic i , s kmetije Sedej na Krn i 
cah nad Idrijo, z Ljubnega ob Savinji 
in z Gornje Radgone. V akciji bo so
delovalo 200 tisoč pionirjev, borcev in 
članov družbenopolitičnih in družbe
nih organizacij. Petega junija bo tor
bica končala pot v Trebčah, kjer bo 
zbor pionirjev Jugoslavije. 

Končano prvo zaslišanje 
Zagreb — Končana je še ena faza 

kazenskega postopka zoper vojnega 
zločinca Andrijo Artukovića. Zločin
ca je zasliševal preiskovalni sodnik, 
in to ob prisotnosti njegovih zagovor
nikov. Po zaslišanju je dal preisko
valni sodnik soglasje za vložitev ne
posredne obtožnice. 

Odloženo vračanje posojil 
Beograd — Zvezni izvršni svet je 

menil, da bodo lahko organizacije 
združenega dela iz Makedonije in Cr
ne gore zaradi velike zadolženosti 
vračale posojilo skladu federacije za 
razvoj gospodarsko manj razvitih do 
1. januarja 1991. Gre za obveznosti, 
k i so zapadle 1. januarja letos. Zve
zna skupščina naj bi na predlog iz
vršnega sveta sprejela zakon po hi
trem postopku. 

Nemogoč položaj 
Fi lozofske fakultete 

Ljubljana — Nemogoče prostorske 
razmere na Filozofski fakulteti v Lju
bljani, ko ni več osnovnih možnosti 
za normalno delo tako študentov kot 
učiteljev, ko je splošno gmotno sta
nje fakultete na skrajni meji in ko tu
di osebni dohodki zaposlenih niso 
primerni, so bil i vzrok za pogovor 
predsednika slovenskih sindikatov 
Marjana Orožna s predstavniki sindi
kata fakultete. Predsednik je menil, 
da je sestanek dovolj resno opozorilo 
vsem pristojnim za reševanje proble
ma fakultete. 

Regresi za umetna gnojila 

Beograd — Zbor republik in pokra
j in zvezne skupščine je po dolgem us
klajevanju le sprejel zakon o sred
stvih za regresiranje umetnih gnojil, 
sortnega semena in zaščitnih sred
stev. Za regrese bo treba zagotoviti 
40 mili jard dinarjev, od tega bo dala 
federacija tretjino, dve tretjini pa re
publike in pokrajini. Osnova za izra
čun bo delež v družbenem proizvodu, 
republike in pokrajini pa bodo mora
le svoje obveznosti poravnati do 10. v 
mesecu. Če kdo ne bo poravnal ob
veznosti, bo posegla SDK . Slovenija 
bo prispevala dobre 4 milijarde di
narjev. 

-jk 

V brig adah tudi strokovna dela 

Ze lani so v Sloveniji zmanjšali ob
seg mladinskih delovnih akcij in šte
vilo brigadirjev v njih, vpeljali pa ne
kaj novih oganizacijskih prijemov. 
Tako je bilo v Sloveniji šest zveznih 
delovnih akcij, na Goričkem, v Slo
venskih goricah, Posočju, Suhi Kraj i 
ni , Istri, na Kozjanskem, in štiri re
publiške, v Brk in ih , Bel i Kra j in i , 
Trebčah in na Kobanskem. Organizi
ranih je bilo tudi več lokalnih akcij. V 
111 brigadah je delalo 4551 mladih, 
največ učencev in delavcev in naj
manj študentov. Učinek na deloviščih 
je bi l 140-odstoten, skupaj so briga
dirji opravili 401.600 normnih ur v 
vrednosti skoraj 214 milijonov. Zno
va se je pojavila stara napaka, da so 

brigadirji opravljali dela, ki bi j ih bo
lje in ceneje naredili stroji. 

Čeprav se v krizi mladinskega pro
stovoljnega dela pojavlja dvom vanj, 
imajo brigade vendarle nekatere 
prednosti. Pomembne so za razvoj 
nerazvitih predelov, pa tudi za izkuš
nje mladih ljudi. V tem srednjero
čnem obdobju naj bi bili programi de
la mladinskih delovnih akcij bolje us
klajeni z občinskimi in republiškimi 
razvojnimi programi. Prednost pri 
pripravi akcij bi še vedno imele ne
razvite občine. Mladi pa naj v prihod
nje na deloviščih ne bi več opravljali 
le fizičnih, temveč tudi strokovno 
zahtevnejša dela. 

D. Papler 
Jos i r iq OI/ID-

Osebni dohodk i radovljiških učiteljev 
Povišanje šele m a r c a 
Radovljica, marca — V prejšnji številki Gorenjskega glasa smo v članku 
Nemir v učiteljskih vrstah napačno zapisali, da so se učiteljem in vsem 
drugim, zaposlenim v šolstvu, osebni dohodki že januarja in februarju 
povečali za 30 odstotkov. Odbor za svobodno menjavo dela pri radovljiški 
izobraževalni skupnosti je namreč sklenil drugače: osebni dohodki učite
ljev bodo šele marca za 30 odstotkov večji kot januarja in februarja (ko 
so dobili izplačan le lanski povprečni mesečni prejemek). Apr i la in maja 
bodo porasli še za šest odstotkov, potem pa j ih bodo uskladil i z gibanji v 
gospodarstvu, (cz) 

Odmev: 

Ob imenih obrazložitve in 
Predstavljamo vam kandidate 

V času mojega zdomstva se je prt 
nas precej spremenilo, tudi volitve. 
Spraševal sem znance, kako potekajo 
volitve, pa nisem zvedel nič določe
nega. Po članku Ob imenih obrazlo
žitve bi lahko sklepal, da so volitve 
neposredne le za krajevne skupnosti 
— kot upokojenec namreč drugje ne 
volim. 

Gorenjski glas je lepo predstavil 
kandidate za najvišje položaje na ob
činah v Kranju in Jesenicah — ven
dar je pisal le o minulem delu, ne pa 
o programu, ki si ga je začrtal kandi
dat za predvideni položaj. Če je to, 
vsaj okvirno, storil Branko Mikulič, 
bi lahko to storili tudi kandidati za 
vodilna mesta v občini in republiki. 
Ob volitvah bi rad vprašal, kako si 
odgovorni zamišljajo prihodnost 
Kranja,ko pa predvolilnih sestankov 
volilcev, kakor je bilo to včasih, ni 
več. Ne razumem namreč plana raz
voja Kranja. Na primer: 

1. Zakaj še vedno gradijo nova 
stanovanja na dobrih kmetijskih po
vršinah? 

2. Kdaj in zakaj naj bi začeli gra
diti veliko stanovanjsko naselje v 
Biinjah? 

a) letna rast prebivalstva za 1,1 od
stotka zagotavlja lahko le doselitev 
občanov z drugih poročij. Zakaj 750 
novih delovnih mest letno v času, ko 
je proizvodnja vse bolj avtomatizira
na? 

b) pri letni rasti prebivalcev za 1,1 
odstotka, kar znese v 10 letih pribli
žno 6250 ljudi, se bo gradilo v Bit-
njah naselje za 13.000 prebivalcev, 
čeprav te predvidevajo stanovanjska 
naselja tudi drugje. 

c) v srednjeročnem planu za pri
hodnjih 5 let se predvideva vse naj

lepše za varoi'anje okolja, vendar do
sedanja praksa kaže drugače. Pozimi 
so le redki pločniki očiščeni, čudno, 
da ni več nezgod, tudi na poti na de
lo. Ceste so slabe, denarja za vzdrže
vanje ni (za kar ni kriva občina). Ka
nalizacijska prečiščevalna naprava 
še ni dograjena, kar kaže na nerazvi
tosti Kranja, čeprav se štejemo med 
visoko razvite. Kanalizacijske cevi se 
pogrezajo. Ničesar ne storimo za 
zmanjšanje porabe energije v stano
vanjih. Elektrika nima ekonomske 
cene, uporabe toplotne energije ne 
merimo in s tem podpiramo neracio
nalno ogrevanje v blokih in preveli
ko porabo premoga in kurilnega olja. 
Ob vse večji porabi premoga v priva
tnih stavbah ne spodbujamo lastni 
kov k vgradnji filtrov za čiščenje di
ma, saj jih tudi nekatere delovne or
ganizacije v svojih dimnikih še ni
majo. Obnašamo se tako, kot da čisto 
okolje, zlasti pa še čista voda in čist 
zrak, niso del življenjskega standar
da. Mar ne bi bilo pametnejše bolj 
intenzivno skrbeti za obstoječe sta
novanjske predele, namesto da grad
njo stalno širimo. 

Sicer me pa zanima, če so planerji 
pri infrastrukturi, ki jo zahteva že sa
mo naselje za 13 tisoč prebivalcev, 
računali tudi s splošno bolnišnico, ki 
jo mesto s 40 tisoč prebivalci, ki bi 
jih imel potem Kranj, že potrebuje? 

3. Kaj menijo kandidati o omejim 
hrupa v mestu: mopedi brez glušni-
kov, diskoteke, sobotni hrupni plesi 
na terasi Creine, kar nekatere prebi
valce moti in vznemirja. Pri avtomo
bilskih cestah tudi pri nas že posta
vljajo v naseljih zidove za prepreče
vanje hrupu, v mestu Kranj pa hruv 
načrtno dopuščamo. L. Pire 
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T a t e d e n p r v e s e j e d e l e g a c i j 
Kranj, 17. marca — Splošne volitve v temeljnih okoljih so opra
vljene, v naslednjih dneh se bodo hitro odvijali nadaljnji volilni 
postopki. Do 20. marca se bodo na svojih prvih sejah sestale te
meljne delegacije v združenem delu in v krajevnih skupnostih, 
na začetku prihodnjega tedna pa bodo druge občinske kandida
cijske konference. 

V temel jnih okol j ih bodo predsed
n i k i de lavsk ih svetov in svetov kra
j evn ih skupnost i te dni sk l i ca l i prve 
seje novoizvol jenih temel jnih dele
gacij za skupščino družbenopolitične 
skupnost i . Rok za izvedbo teh sej je 
20. marec, velja pa povedati, da je za 
prve seje delegacij za skupščine sa
moupravnih interesnih skupnost i 
več časa, skl icane bodo od 24. do 
29. marca. 

Najprej se bodo torej sestale te
meljne delegacije, k i delegirajo dele
gate v zbor krajevnih skupnost i in v 
zbor združenega dela občinske skup

ščine. N a prvi seji se bodo konst i tui
rale, obravnavale in obl ikovale bodo 
predlog kandidatov za delegate zvez
nega zbora skupščine S F R J . Določi
le pa bodo tudi svoje delegate za dru
ge občinske kandidaci jske konferen
ce, k i bodo 24. in 25. marca. Grad ivo 
za druge občinske kandidaci jske 
konference so razposlal i predsedni
kom osnovnih organizacij s ind ika ta 
in kra jevnih konferenc S Z D L , k i so 
dolžni prenesti na prvo sejo novoiz
voljene delegacije doslej obl ikovane 
predloge na temel jnih kandidaci j 
sk ih konferencah, prv i občinski kan

didacijski konferenci in v prt 
stvu občinske konference SZDI 
opravljanje vod i ln ih in drugih 
cij v občini in republ ik i . 

Pomembni dejanji v nadaljnjih 
l i ln ih postopkih so torej prve 
novoizvol jenih temel jnih delel 1^ 
ter druge občinske kandidacijCJ 
konference. Opredeljevanje ten* 
n ih in drugih občinskih kandid* . 
sk ih konferenc do možnih kand'1 ^ 
tov za najodgovornejše delegat ' : 
in družbene dolžnosti — tako v o" &o 
ni kot v republ ik i in zvezni skupš̂  >v. 
— bo dalo mnenje tako imenoV 
baze, k i pa ga bo treba v nadalj" j| 
postopkih številčno in vsebiflj 
upoštevati. Na drugih občin* 
kandidac i j sk ih konferencah 
delegati glasovali , vsaka bo i 
enako težo, torej eno oseminšetf 
setino (kol ikor je občin v Slove 

Gorenjski kandidati za delegate zvezne skupščine SFRJ 
Ciril Korošec 

Škofjeločan Ci r i l Korošec je kandi
dat za zvezni zbor skupščine S F R J . Za
poslen je v Peksu, kjer opravlja dela in 
naloge izmenovodje v pekarni. V zvezo 
komunistov je vstopil 1958. leta in je 
vseskozi aktiven na družbenopoliti
čnem in samoupravnem področju. V 
delovnem kolektivu je cenjen kot do
sleden in marljiv delavec, k i s svojim 
znanjem na strokovnem področju v ve
l ik i meri prispeva k razvoju temeljne 
organizacije, kot politični delavec pa je 
angažiran predvsem kot sekretar osno
vne organizacije Z K v tozdu. C i r i l Ko
rošec aktivno sodeluje tudi v občini 
Škofja Loka, saj je član občinskega ko
miteja Z K S in član predsedstva občin
skega komiteja Z K S Škofja Loka že 
drugo mandatno obdobje. Delo dobro 
opravlja. 

Delegatom predlagamo 

Janez Kern 
J A N E Z K E R N , možni kandidat i 

za delegata za zvezni zbor skupščine 
S F R J . Janez K e r n iz K ran j a , rojen 
1940, je kot pomočnik direktor ja za
poslen v tozdu Mehanske konstruk
cije i n deli delovne organizaci je 
Iskra Te lemat ika K r a n j . V Iskr i dela 
od leta 1958, vseskozi je b i l akt iven v 
organih družbenopolitičnih organi
zacij in samoupravnih organih, zdaj 
je predsednik delavskega sveta soz-
da Iskra. V pretek l ih let ih je b i l član 
medobčinskega sveta Z K S za Go
renjsko, sekretar sveta Z K v Iskr i 
E l ek t romehan ik i , predsednik delav
skega sveta tozda in predsednik ko
ordinaci jskega odbora s ind ikata soz-
da Iskra. Ak t i v en je tudi v kra jevni 
skupnost i Pr imskovo , osem let pa je 

že predsednik smučarskega drilj 
Tr ig lav K ran j . 

Jure Pejić v 
Jure Pejić rojen 1952, iz Rado^ Jj 

ce, d ip lomiran i ekonomist v Ve( ^ 
Lesce, kand id i ra za delegata v zt> 
republ ik in pokraj in zvezne skup v 
ne. Kand ida t je član izvršnega sv p, 
radovljiške občinske skupšČ' V( 
akt ivno deluje v samoupravnih ot H 
n ih Verige v Lescah in skupščin«' 8< 
telesih. T u ga poznajo kot dobr« U 
poznavalca samoupravnega sistf 8 
in družbenoekonomskih razmer J v« 
preudarnega in ustvarjalnega de' ° ! 

ca, skra tka kot osebnost, k i bi {J1 

gni la bistveno prispevati k 
zveznega zbora. 

»Stari« Jeseničani prvi na voliščih 
V jeseniški občini so prvi in v polnem številu volili v Zgornji Ra-
dovni, saj so že ob pol devetih zaprli volišče — Visoka volilna 
udeležba v krajevni skupnosti Staneta Bokala 

Že v zgodnjih nedel jskih ju t ran j ih 
urah so v jeseniški občini ljudje po
hite l i na volišča, k i so j i h odprl i ob 
sedmih zjutraj. 

Najprej — ob pol devetih zjutraj 
— so zapr l i volišče v Zgornj i Rado-
vn i , saj so do te ure vo l i l i vs i vo l i ln i 
upravičenci. Zelo visoko vol i lno ude
ležbo so zjutraj zabeležili tudi v 
Plavškem Rovtu, proti dvanajst i u r i 
pa so se številna volišča, tudi me
stna, lahko ponašala z v i sok im od
stotkom l judi, k i so vol i l i delegate za 
družbenopolitični zbor, družbenopo
litično skupnost in za delegacije sa
moupravnih interesnih skupnost i 
občine. 

K o so ob deveti ur i pr i občinski vo
l i ln i komis i j i sprejemali prve podat
ke, je imelo razen Radovne in Plav-
škega Rovta najvišjo vol i lno udelež
bo volišče 17 v kra jevni skupnost i 
Staneta Boka la na Jesenicah. Voliš
če je bilo v samskem domu, vol i lc i 
pa so pr iha ja l i s ceste Staneta Boka
la — starejšega jeseniškega naselja, 

kjer prebivajo »stari« Jeseničani, za
vedni i n napredni delavci. 

Volišče, kjer je voli lo 492 l judi, 
smo obiskal i in povprašali t r i voli lce, 
kaj menijo o vol i tvah in kaj bi sporo
čili delegatom, k i so j i h pravkar izvo-

Jože Dovžan, 
zaposlen v je
seniški Žele
zarn i : »Mislim, 
da so b i l i pred
vo l i ln i postop
k i dobr i ; ob
čan, k i je hotel 
b i t i i n f o rm i 
ran , je dob i l 
dovolj obvesti l . 
Vol i tve so m i 

zdijo tud i dovolj demokratične. L j u 
dje v naši soseski pa pravijo, da bi 
bi lo vendarle treba obnovit i fasade 
blokov starega stanovanjskega nase
lja i n bolje vzdrževati družbena sta
novanja. Ne bi sme l i dopust i t i , da 
stanovanjski fond propada, saj bo 
obnova kasneje terjala ve l iko -več 
denarja.« 

»Župane« in delegate čaka veliko 
dela 

V krajevni skupnost i Sava na Je
senicah je b i l na kandidatn i l is t i tudi 
kandidat zu novega predsednika ob
činske skupščine Jesenice, d ip lomi
ran i inženir metalurgije, Jakob Med-
ja . Poleg ostal ih delegatov so ga vo
l i l c i i zvo l i l i v delegacijo, na voliščih 
krajevne skupnost i pa smo vprašali 
dva vol i lca, kaj b i mora l v nasled
njem obdobju najprej uredit i . 

T i l k a S im ja -
novski , zapo
slena v M u r 
k i na Jeseni 
cah: »Proble
mov je ve l i 
ko, predsed
n ik občinske 
skupščine ne 
bo ime l l a h 
kega delu. 
Gospodarske 

težave so precejšnje, zato je le od 
dobrega i n akt ivnega de la odvisno, 
če se bodo prob lemi sproti i n teme
ljito reševali. M i s l i m , da delegate 
naše krajevne skupnost i čaka največ 

dela na komuna lnem področju, tudi 
napel java telefonskih priključkov. 
Ve l i ko je še l judi , k i dolga leta čaka
jo na telefone i n pričakujejo, da se 
bo telefonska centrala čimprej pove
čala.« 

V l a d i m i r 
Hlede, zapo
slen v E l i m u : 
»Po mojem 
mnenju b i b i 
lo za vol i lce 
ve l iko bolje, 
ko b i ime l i 
odprte k a n d i 
datne liste i n 
tako več v p l i 
va na izbor 

delegatov. Novo vodstvo, tako občin
sko kot republiško, pa čaka dovolj 
dela, saj zaradi znan ih ekonomsk ih 
težav standard l judi pada, porajajo 
se številni prob lemi . M i s l i m tud i , da 
v prihodnje ne b i smelo b i t i to l iko 
nespoštovanja samoupravn ih odlo
čitev i n dogovorov ter da b i bi lo tre
ba neodgovorne pokl icat i na zago
vor, kršitelje pa kaznovati.« 

Ljubo Boj* 
vič, zapos 
jeseniški 
c i : »Predvol 
postopki so 
dobr i i n d 
široki, se 
pa je v e l i k i 
žje voliti« 
delegate 
znaš. Nek«) 
poznam, 

sem nekaj časa de la l v kraj*fy 
skupnost i Staneta Boka l a , če b i ' trs 
delegati mora l i kaj ured i t i , pote" 
se mora l i zavzemat i za to, da bi 
b i l i med stanovanjske bloke 
otroških igrišč. Otroc i se podijo ta 
nevarni cesti i n sploh nimajo "[ j: 
nosti za sproščeno i n brezskP ^ 
otroško igro.« ^' 

Lo j zka B i 
upokojen 1 

»V kraj! 
skupnost i 
neta Bokal ' 
v im ži 

m i n t r i d 
šJU W mM let. K o m 

m J r i n i - p r o 

mL J | W m p r i nas je 
J g J B ^ f l I no veliko-

• lje b i lahM 
skrbe l i za javno razsvetljavo 1 
ceste. Delegati p a naj b i se zav£< 
l i predvsem za to, da b i obnovi 
vsaj ustrezno vzdrževali stare s* 
vanjske bloke, kjer prebivamo *4 
sto let i n k i so nujno potrebni p°\ 
vila.« P« 

D. Sed«v < 
Kako so obveščali 

J l c 

Jelko K* Ij) 
sekretar Ij] 
ZK Vodov« |j 
stolp: »1 i« 

1 
vodni 

volivcev 

o v o l i * 
K r ^ lišč. 

smo v v- M 

obveščali J ' 
ko -.Obv^fi 
valca KS, 1* 

dovodni stolp , k i ga je dobilo ^ e 

gospodinjstvo. V njem smo na &t ^ 
neh predstavili vse kandidatne *| to 
10 delegacij in delegacije za zbor.*" 
kako se voli in vse ostalo. Obv*^ 
smo še preko plakatov — volilni* 
glasov, vsak volilec pa je dobil Jte ( 

no vabilo. Vabi la so raznašaliml"^ 
Sploh so se mladinci tokrat poK* 
kot zelo aktivni in prizadevni t 
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.3. STRAN ( ^ I M i K i o i J © I E n G L A S 

Je le ni odvisno 
P »župana« Lidija Svete iz 

Lesc, zaposle
na v Verig i : 
»Vem, da je 
sedanji pred
sednik rado
vljiške občin
ske skupščine 
Bernard To-
nejc, k i naj bi 
to dolžnost 
opravljal tudi 

ij£™?lednjih štirih letih, doma iz Lesc, 
11 JU H o s e D n o ne poznam. Želim 

' ̂  bi uspešno vodil radovljiško ob-
«CJ da bi bi l odločen in vztrajen pri 
ty j V f t nju problemov in da bi še okre-
0ti jJ?1 0^ delegatsko-skupščinskega si-

odločanje delavcev in kraja-
vem, koliko lahko vpliva na to, 

da bi se pri nas nehali zadolževati, a če 
bo le kje imel priložnost, kaj reči o 
tem, naj zastavi besedo. Nesporno je, 
da »župan« nima v rokah čarobne pali
ce, s katero bi v enem zamahu rešil vse 
težave, k i tarejo občane; naš razvoj in 
napredek bo odvisen predvsem od de
narnih možnosti — od dobrega dela in 
dobrega gospodarjenja. Predsednik bo 
imel obilo možnosti, da se izkaže. Ce
ste v občini so slabe, v številnih krajev
nih skupnostih niso zadovoljni s trgo
vinami in njihovo založenostjo, v Bohi
nju nazaduje turizem, veliko občanov 
si želi telefonski priključek . . . Težav 
je vsepovsod veliko. Krajani Lesc smo, 
denimo, nezadovoljni z gradnjo križi
šča, o katerem misl im, da so le pre
malo povprašali krajane. Vse po vrsti 
zanima, kdo se bo vselil v novozgraje
ne stanovanjske bloke in kdaj bo zgra
jen podvoz ali nadvoz oziroma ustrez
nejši prehod prek železniške proge.« 

ne priprave — uspešne volitve 

Janko S tu-
lar, predsed
nik volilne 
komisije v 

krajevni 
skupnosti 
Podnart: 

»Na volitve 
smo se že 
dlje časa 
skrbno pri
pravljali in 

, - je tudi v nedeljo vse potekalo 
y*°i kot smo se bi l i prej dogovorili. 
v * rajevni skupnosti, v kateri je v 
p*seh Podnart, Dobravica, Zaloše, 
i n

e^ renje, Ovsiše, Rovte, Češnjica 
e n

P° l jšica 663 volilcev, smo odprli 
volišče, in sicer v domu kulture 

Čeprav so v občini J!J*°dna 
r Predi 

ort ii«A- l c ev v e c k o t P e t s t o - i m e l i d v e v o ~ 
A so ' s m o s e o d l o č i l i l e z a e n 0 * k e r 

J j S e pri nas krajani na tak način 
! | * Ovadi l i in je s tem tudi manj or-

f \ X Z a c i i s k i h t e ž a v - v soboto smo 
l| os d o k o n č n o okrasil i , o 
K - " i e šole Ovsiše so že med ted-
tv1*1 2 n o s u i P° vaseh vabila na voli-

e . na javnih mestih pa smo obesili 
1 deset vol i lnih razglasov. 

Ves trud v pripravah na volitve se 
nam je poplačal: v nedeljo do enaj
ste ure je že prek sedemdeset od
stotkov ljudi volilo člane delegacije 
za zbor krajevnih skupnosti in za 
družbenopolitični zbor radovljiške 
občinske skupščine in člane združe
ne delegacije za samoupravne inte
resne skupnosti, 73 odstotkov čla
nov KŽK-jeve temeljne organizaci
je kooperantov Radovljica in blizu 
78 odstotkov gozdnih kooperantov 
Gozdnega gospodarstva Bled pa 
svoje delegacije za skupščino druž
benopolitične skupnosti in samou
pravnih interesnih skupnosti. Trije 
krajani, k i so v domu Janka Bene-
dika v Radovljici, so volil i v domu, 
vojaki iz krajevne skupnosti pa ta
ko kot drugod po že ustaljenem po
stopku. Tudi pri nas smo se odločili 
za zaprte liste, vendar pa med kra
jani zaradi tega ni bilo negodova
nja, ker smo se o vseh kandidatih 
temeljito pogovorili že v prejšnjih 
vol i lnih postopkih. Na volitvah smo 
opazili, da so starejši občani bolj 
premisl i l i , preden so se odločili, 
medtem ko je nekaj mladih to opra
vilo na hitro in je vprašanje, ali so 
sploh uspeli prebrati imena kandi
datov.« (cz) 

p i bi predlagal »županu« 
Slobodan 

Baje, Ul ica 
Gorenjskega 

odreda 8: »Na
ša krajevna 
skupnost je 
velika, polna 
problemov, za
to bo novemu 
županu brez 
dvoma delala 
največ sivih 

l°ianS u 12.000 prebivalcev ima, kot 
' m e s ^ ° - ogromno pa še neureje-

\ ' Gozdiček na desni strani 
k sega vse tja do Mlekarne, 

i ^ a urediti v park, postaviti igrala 
j ^ t edv^ 6 ' sprehajalne poti urediti. 
»11 ^ s u S e m Pa bo treba odpraviti bara-
Bd i y naselje med Inteksom in Zvez-
ji frev • P r°blem je tudi predrago 

L anje po blokih. Štednje z energijo 
jO 5̂  *P r eJ' preden ne bo imel vsak svo
di e v ^ V c a porabe energije za ogreva
li itj , stanovanju. Skupne prostore za 
' % k r a J e v n e skupnosti bi radi 

^ s m o razbiti na vse konce. 
^ , 0 avtobusno linijo bi radi imeli tu, 

" i >lni U S n o Postajo, kjer bi ustavljali 
, S 0 2

a v t °bus i , k i vozijo proti Gorenj
i h l r oma proti Ljubljani. Pa radi bi 

j * °Potnica predsedniku 
V i d a Raz 
tresen iz B i 
strice p r i 
Tržiču: »Po 
eni strani 
se nam v 

kra jevni 
skupnost i 

dobro zd i , 
da je bodoči 
tržiški 'žu
p a n 7 prav iz 

d^o* ? 0 s e s k e - P° d r u g i P a seveda 
^j.^imo, da bomo Bistričani za-

A Jp* tega kaj bolj pr iv i l eg i rani . 
H^J 1* 1 0 ' a a se bo zavzel za nas, če 
^ ° n aše želje razumne in v me-
ML Možnosti. Bodočega predsed 
o 

K bt^ k a ve l iko dela. Funkc 
o '^o^p 0 1 3 v n e n v a l e ž n e m času, 

't« ^ h i u J u d J e nezadovoljni in od 

a °bčinske skupščine nedvom-
Funkc i j o 

ko 
vo-

J^jh' 1* ve l iko zahtevamo. P a 
m\\ r * vsem našim željam tudi iz-
11° k 1 ^ u n k c i o n a r j i na občini n i -
; f ^ s - Skrb i jo nas nenehne po-

l t v e in majhne plače, od ka-
|HpM le dajemo in dajemo. Ve l iko 

" i 4 ^ - - " slišim, tudi sama sem 
S | C r e č delegatka, pr i delu v trži-
v 5 I^ ik 2 d r a v s t v e n e m domu imam 
^ t o ? opravit i z l judmi . Ka j b i 

na svojemu županu? Ne 
^ ^ i m se nobene konkretne 

V e . k i bi jo naslovi la nanj . 
t^^1 pač pridejo na mise l ta-

je neka problemat ika ak-

t 

s a od drugih.« 

tudi, da bi lokalni avtobus bolj redno 
vozil. Planina je pravzaprav že mesto v 
malem. Svoj zdravstveni dom bi potre
bovali, lekarno, kino, vrsto uslužnost-
nih obrti. Tudi o tem bo moral razmiš
ljati novi župan. Za Kranj naj pa pred
vsem odpravi obe bodeči neži, Smarjet-
no goro in Jezersko. Pa za čistočo me
sta naj poskrbi.« 

Iztok Poga
čnik, ekolog 
dela, krajan 
Vodovodnega 
stolpa: 

»Velika sra
mota je, da je 

Cesta 
X X X I . divizi

je, k i vodi pro
ti kopališču in 
naprej do 

igrišč, že toliko let tako slaba. To ni 
ekološki problem le za stanovalce te 
ceste, temveč prav tako za bazen in vsa 
igrišča tam okrog. Komunalci cesto si
cer polivajo z neko smrdljivo tekočino, 
a ne pomaga prav nič. To bo zagotovo 
problem, k i ga bo novi župan med prvi
mi dobil v roke iz naše krajevne skup
nosti. Za Kranj nasploh bi pa predla
gal, naj se resno zamisli nad Planino. 
To naselje bi nujno moralo dobiti svojo 
zdravstveno postajo. Od tu prihaja v 
kranjski zdravstveni dom ogromno 
predšolskih in šolskih otrok, prav tako 
pa tudi starejših ljudi. Za ene in druge 
je problem prit i v ta konec mesta, 
predvsem pa bi razbremenili sedanji 
kranjski zdravstveni dom, k i je ves čas 
prepoln. Ne bo mu lahko.« 

Vzroki neudeležbe 
Živo Drol , 
Planina, Go

renjskega 
odreda 4: »Mi
slim, da bo 
udeležba na 
naših voliščih 
dobra in da bo 
malo tistih, k i 
bodo doma 
ostali neupra
vičeno. Prišli 

ne bodo morda zaradi splošne nezain
teresiranosti, ker kljub vsem prizade
vanjem v našem gospodarstvu delavci 
ne morejo nič spemeniti.« 

Tone Marcu n, 

R Vodovodni 
stolp: »Malo 
smo pričaka

l i vali, da bo sla
ba udeležba 
pri volitvah v 
Sorlijevem na
selju, kajti 
stanovalci so 
se zelo razbur
jal i zaradi 

zadnje podražitve ogrevanja. Prav ta
ko smo malo računali na slab odziv 
kmetov z Rupe zaradi prestavitve ce
ste. Vendar, kot kažejo prvi rezultati, 
je odziv dober. 

Zaupanje novim 
delegatom 

° Brane Ka lan 
iz krajevne 

skupnosti 
Trata, zapo
slen v Inštitu
tu Zoran 
Rant: »Že do
slej so naši de
legati dobro 
delali. Tudi 
novim zau
pam. Želim, 

da bi enako vztrajno opozarjali in zah
tevali od krivcev za onesnaženje oko
lja, zlasti od Termike, hitrejše in učin
kovitejše reševanje problemov. Tudi za 
novega predsednika loške občine bo 
veliko dela prav na tem področju. Že
l im še, da bi Sorsko polje ostalo tako 
kot je, da ga ne bi pozidavah, zlasti mo
ški bi na Trati radi kegljišče, ženske 
večji vrtec, da j im ne bi bilo treba vozi
ti otrok tudi v Loko, želim, da bi se lju
dje na Trat i bolj poznali med seboj. Se
veda za vse te želje niso odgovorni sa
mo naši delegati, vsi skupaj bomo za
nje morali več storiti.« 

Lojze Sovinec 
iz loške kraje
vne skupnosti 

Kamnitn ik , 
zaposlen v 
servisu L T H : 
»Naloge nove
ga predsedni
ka občine so 
večinoma že 
zapisane v 

srednjero
čnem in dolgoročnem planu, k i smo ju 
pred kratk im sprejeli. Dosedanje delo 
sokrajana Jožeta Albrehta v grobem 
poznam. Verjamem, da bo tudi kot 'žu
pan' delal z enako vnemo in enako 
uspešno. V naši krajevni skupnosti 
najbolj težko pričakujemo novo trgovi
no, k i je načrtovana v naselju Pod Ple-
vno. Zelo pa se zavzemam tudi za ob
voznico, k i bi se ognila mestu in izbolj
šala prometno varnost ljudi. Žal grad
nja obvoznice še ne bo prišla kmalu na 
vrsto.« 

Naj beseda delegatov 

več zaleže Kovor, 
16. marca — 
Med 945 volil
nimi upravi
čenci v tržiški 
krajevni skup
nosti Kovor, 
tretji največji 
po številu pre
bivalcev, je 
volilo tudi 
19 kmetov ko

operantov zadružne organizacije iz 
Križev. Tudi Tone Pušavec, kmet s Hu
dega, je to nedeljsko jutro opravil svo
jo državljansko dolžnost: 

»Kmetje kooperantje smo sestavili 
delegacijo za zbor združenega dela in 
dve delegaciji za sis. Kar pravšnje de
legate smo izbrali. V prihodnjem man
datu veliko pričakujemo od njih. 
Upam, da bo njihova beseda kaj več 
zalegla kot v preteklosti. Kmetje priča
kujemo, da se bodo pereča vprašanja 
kmetijstva obravnavala na pravih me
stih. Veliko stvari nas žuli. Vemo, da 
delavec mnogo denarja vlaga v kmetij
stvo, vendar se ta denar drobi in name
nja za številne dejavnosti, tudi za po
krivanje izgub, tako da ga kmetijstvu 
ostane bolj malo. Pričakujemo tudi, da 
se bo v prihodnje spremenil odnos do 
plodne zemlje. Ne bi je smeli več pozi-
davati, za stanovanjske namene naj 
obnavljajo obstoječe objekte, prav ta
ko za industrijo. 

Danes sem volil tudi za delegacije, k i 
so j ih oblikovali v krajevni skupnosti. 
Odkrito moram reči, da prav z vsemi 
delegati na listi nisem bil zadovoljen in 
v skladu s tem prepričanjem sem tudi 
glasoval.« 

XI I . kongres 
slovenske mlad ine 

Mladi nameravajo spreminjati, 
ne le spremljati to družbo 
Kranj, 12. marca — V začetku aprila se bo na kongresu v 
Krškem sestala slovenska mladina. Gorenjsko bo tam zastopalo 
25 delegatov, ki bodo v petih razpravah odkrito, kritično, brez 
dlake na jeziku, čisto »po mladinsko«, spregovorili o poglavitnih 
problemih svojih vrstnikov. O tem smo se pogovarjali s sedanjim 
predsednikom slovenske mladine, Boštjanom Šeficem iz Kranja. 

• Katere težave čutijo m lad i na 
Gorenjskem? 

»Med poglav i tn imi problemi, k i j i h 
čutijo mladi na Goren jskem, je ne
skladje med t renutn imi potrebami 
združenega dela i n kadr i , k i j i h daje 
šola. N i t i štipendijska po l i t ika n i t i 
izobraževanje n is ta uskla jena s ka
drovsk imi napovedmi združenega 
dela. M lad i , k i ta prepad najbolj čuti
jo, se bodo mora l i v prihodnje vel iko 
ukvar jat i z usklajevanjem obojega. 

M l a d i smo nezadovoljni tudi z de
lovanjem delegatskega sistema, s 
strukturo m lad ih v novoizvol jenih 
delegacijah. Premalo smo bi l i akt i 
vn i v predvol i ln i dejavnosti, občutiti 
pa je tudi posledice m inu l i h let, neu
činkovitosti delegatskega sistema in 
dejstva, da mnoga stališča l judi v 
skupščinah niso b i la n iko l i uresniče
na. 

Ponekod na Goren jskem opažamo 
pasivnost naše organizacije, ka r 
znova i zv i ra iz neučinkovitosti vsega 
našega političnega sistema, pa tudi 
iz slabega, preveč forumskega dela 
mlad inske organizacije.« 

• M l a d i že dolgo vztrajno pr ise
gate na vlogo znanja v pr ihodnjem 
razvoju, pa vendar ga ne spodbujajo 
n i t i združeno delo n i t i izobraževalni 
sistem ni t i štipendijska po l i t ika . Do 
tega se kritično opredeljujete tudi 
pred kongresom. 

»Kongresni dokument i namenjajo 
znanju osrednjo pozornost. Obsoja
mo takšen odnos do stabil izacije, ko 
k rn imo družbene dejavnosti, ko s 
štednjo pr i izobraževanju, štipendi
ranju in soc ia lnih dejavnostih kroj i 
mo razvoj. K e r rešitev v idimo v zna
nju, terjamo, da se izboljša gmotni 
položaj šolstva, štipendijska po l i t ika 
pa naj se usmerja na področja, k i po
menijo napredek. Vesel i nas, da na
še zahteve odmevajo: letošnji razpis i 
za kadrovske štipendije že dokazuje
jo, da v tovarnah potrebujejo več izo
braženih strokovnjakov.« 

• M l a d i na Gorenjskem, kjer je 
razvejena mreža srednj ih šol, najbrž 
kritično sodijo tud i o usmerjenem 
izobraževanju? 

»Seveda čutimo posledice in pro
bleme usmerjenega izobraževanja. 
Nerešeno je vprašanje mreže šol 
(denimo usoda ekonomske šole), f i
nanciranje srednj ih šol s s trani po
sebnih izobraževalnih skupnost i , de
lovanje delegatskega sistema v izo
braževalni skupnost i . O spremem
bah, k i se zdaj obetajo, bomo mora l i 
še spregovoriti . Hočemo šolo, k i bo 
dala več znanja. Sedanje šole na
mreč izobražujejo tako, da mlad i l ju
dje, k i j i h končajo, niso sposobni n i t i 
dobro delati v združenem delu, n i t i 

ne obvladujejo zahtev na višjih in v i 
sok ih šolah.« 

# Predkongresne razprave, k i so 
intenzivnejše od januarja, so dale 
kopico pr ipomb, kako si m lad i pred
stavljajo družbeni razvoj i n tudi de
lo svoje organizaci je. K a k o je bi lo 
na Gorenjskem? 

»Na srečanju vodstev občinskih 
konferenc Z S M S v Portorožu je bilo 
rečeno, da so le redke občinske mla
dinske organizacije zbrale konkret
ne pripombe. K ran j j i h je, kasneje 
tudi Jesenice in Radovl j ica. A l i so 
naše pripombe upoštevane, se bo po
kazalo v zadnji fazi razprav, k i bodo 
vse do kongresa. Največ pr ipomb je 
zadevalo energetsko problematiko, 
gradnjo j edrsk ih e lektrarn in var
stvo okolja, pa tehnološki napredek 
in uvajanje znanja v združeno delo, 
rezultate usmerjenega šolstva, vel i
ko pa tudi mladinsko organizacijo. 
T a naj b i se v prihodnje odpira la šir
ši množici mladih, tudi v organiz ira
nosti bodo spremembe, vanjo bo tre
ba zajeti tudi gibanja, k i se zadnja 
leta pojavljajo med mladimi.« 

• Ka j m lad i pričakujete od k o n 
gresa? 

»To sicer ne bo kak zgodovinski , 
pre lomni kongres, saj mlad i realno 
ocenjujemo možnosti za premike v 
družbi. Preseneča nas opt imizem 
med mlad imi , k i so pr iprav l jen i 
spreminjat i , ne le spremljat i to druž
bo. M l a d i n s k a organizaci ja bo na
mreč živela le tam, kjer se bodo kon
kretno pogovarjali o prob lemih mla
d ih i n j i h reševali. Če ne bo tako, bo 
mlad inska organizaci ja spet le živo
tarila.« 

D. Z. Žlebir 

X I . kongres Zveze s indikatov Slovenije 

Mladi nočejo v gostinstvo 
Radovljica,.14. marca — Sedem delegatov bo na slovenskem sin
dikalnem kongresu zastopalo 13 tisoč delavcev radovljiške obči
ne. O problemih z zaposlovanjem v turizmu in o možnostih raz
voja gostinstva in turizma bo govoril Milan Arh iz Alpetourjeve-
ga tozda Hoteli Bohinj 

Razprave o gradivu za 11. kongres 
zveze sindikatov, k i se bo začel v pe
tek, so v radovljiški občini potekale že 
od novembra, delegati pa se nanj pri
pravljajo v zadnjem mesecu. S svojimi 
razpravami na kongresu bodo prikaza
li najpomembnejše probleme, k i tarejo 
delavce na območju občine Radovljica. 

»Naši delegati bodo na kongresu go
voril i o zaposlovanju v turistični dejav
nosti, o usmerjenem izobraževanju in 
pripravništvu, razpravljali pa bodo tu
di o delavcih v dislociranih organizaci
jah. Na skupnem posvetu z gorenjski
mi delegati smo se za te tri teme odlo
čili zato, ker so v naši občini problemi 
v turizmu najbolj pereči, usmerjeno 
izobraževanje pa je, nasprotno, dobro 
urejeno in ga bomo zato predstavili. 
Pr i obravnavanju položaja delavcev v 
dislociranih obratih bomo izpostavili 
predvsem probleme in neurejene odno
se na področju pridobivanja in delitve 

dohodka, ki so izraziti zlasti v tekstilni 
industriji. Tudi ostali delegati se bodo 
vključili v razprave o položaju delav
cev v lesni industriji, v drobnem gospo
darstvu in obrti, inovativni dejavnosti 
v občini ter sodelovanju med republi
škimi odbori zveze sindikatov in os
novnimi organizacijami,« pravi C i r i l 
Ažman, predsednik občinske zveze sin
dikatov. 

Razpravo o problematiki zaposlova
nja v turizmu so turistični delavci zau
pali M i lanu A r h u : »Razpravo bom raz
širil tudi na možnost razvoja gostin
stva in turizma v naši občini. Pr i zapo
slovanju zadnja leta opažamo, da med 
mladimi ni zanimanja za vpis v gostin
ske šole. Vpišejo se navadno slabi 
učenci in le redki postanejo res dobri 
delavci. Na Bledu imamo sedaj le go
stinsko šolo četrte stopnje, trudimo pa 
se, da bi uvedli tudi peto stopnjo. S tem 
bi dobili boljši kader, k i bo za razvoj 

gostinstva tudi zelo pomemben. Seve
da pa se bo, po raziskavah blejskih tu
rističnih delavcev, moralo v šolo vpisa
ti vsaj enkrat toliko dijakov kot doslej. 

Vzrok, zakaj se mladi ne odločajo za 
poklice v gostinstvu in turizmu, so sla
bi osebni dohodki kljub zahtevnemu 
delu. Prav slabi osebni dohodki so bili 
tudi eden izmed vzrokov, da so se pred 
petnajstimi leti turistični in gostinski 
delavci v Bohinju odločili preusmeriti 
v lesno industrijo. Delavci, k i pridejo 
od drugje, pa so navadno precej neza
nesljivi,« pravi Mi lan Arh , k i v svoji 
razpravi ne more mimo številnih pro
blemov bohinjskega turizma: »Kljub 
temu da veliko breme za nazadovanje 
turizma v Bohinju pripisujejo delav
cem Alpetoura, bo treba storiti v Bohi
nju marsikaj drugega: urediti ceste, 
poskrbeti za čisto vodo v Bohinjskem 
jezeru, za avtobusne prevoze, telefoni
jo, trgovino pa tudi žičnice. Treba bo 
zgraditi nove hotele, pr i Bohinjcih pa 
znova zbuditi zanimanje za delo v tu
rizmu.« V. Stanovnik 
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Kakovos t je ed ina pametna razvojna pot gorenjskega tu r i zma 

Domača mladež že polni gostinsko šolo 
Kranjska gora, 14. marca — Tako rekoč edina resnično razveseljiva 
ugotovitev petkovega posveta o turizmu na Gorenjskem je bila, da 
domača mladež že polni učilnice gostinske šole na Bledu. Pozabljeni 
so časi, ko je bil domačin tam prava bela vrana. Seveda pa do tako te
meljitega zasuka ni prišlo naključno: izpostaviti velja prizadevanja 
vodstva šole, svoje pa je dal vzcvet blejskega turizma v zadnjih letih, 
saj mladi v gostinstvu in turizmu spet vidijo možnost za dober zaslu
žek in zanesljivo zaposlitev. Na Bledu so torej znali izkoristiti boljše 
turistične čase predvsem zadnjih dveh let, znali so pravilno naravna
ti razvojne usmeritve in poslovno politiko, kar za druga gorenjska 
turistična središča ni moč reči, posebej za Bohinj ne. 

Petkov posvet o turizmu na Go
renjskem je v Kranjski gori pripravi
la Medobčjnska gospodarska zborni
ca za Gorenjsko, udeležil se ga je tu
di predsednik Gospodarske zbornice 
Slovenije Marko Bule. Posvet je bil 
ubran na dve temi: govorili so o raz
voju gorenjskega turizma v prihod
njih petih oziroma petnajstih letih 
ter o pripravah na poletno turistično 
sezono. Udeležili so se ga hotelirji in 
predstavniki turističnih agencij pa 
tudi trgovci, celo cestarji, komunalci 
in poštarji, kar je dalo posvetu po
trebno širino. Ponovno pa je potrdilo, 
kako je za ukvarjanje s turizmom po
membno, da cesta ni podobna raztr
gani srajci, da je trgovska ponudba 
zanimiva in bogata, da je moč telefo
nirati za vsakim vogalom, kako po
membno je, da ohranimo glavni adut 
našega turizma na sončni strani Alp 
— naravne lepote naše dežele. 

Razprava je potekala v senci nove 
devizne zakonodaje, med besedami 
je bilo moč razbrati željo po kratkem 
dahu novih predpisov, morda celo ob
čutek, da gre le za predah in da se bo
do stvari kmalu spremenile. V tem 
pogledu niso nič kaj prijetno zvenele 
besede Marka Bulca, k i je naravnost 
dejal, da na »šticunge« ni več realno 
računati, temveč le na spremembe 
nove devizne zakonodaje. Dodal pa 
je, da je globoko prepričan, da bo tre
ba priti do drugačnih skladov za raz
voj turizma, ker v bankah denarja ne 
bo dovolj. 

Nekaj bo res treba storiti, so po vr
sti ugotavljali predstavniki turisti
čnih organizacij, saj zdaj žive od eno
stavne reprodukcije. Na Gorenjskem 
na kdo ve kakšno sodelovanje bank 
ni moč računati, obremenjene so z 
naložbami v Železarni. Telematiki, 
Kibernet iki , Savi, Gorenjskem tisku, 
težko bodo posegle še v razvoj turiz
ma, korenito zagotovo ne. 

Rekordno turistično leto 
L a n s k i turistični promet na Go

renjskem je b i l rekorden, prvič je 
prišlo več kot dva mi l i jona gostov, 
natančno 2071 tisoč, kar predstavl ja 

23 odstotkov celotnega slovenskega 
turističnega prometa in 27-odstotni 
delež tujskega. Hote l i so b i l i v pov
prečju zasedeni med 55 in 60 odstot
k i , na B l edu med 65 in 75 odstotki, 
kar je že nespametno presegati. Tu
di sestava gostov je b i la na B ledu 
najboljša, B led je seveda tudi naj
dražji. 

Lahko govorimo tudi o dobrem le
tošnjem začetku, saj je bilo januar ja 
in februarja 5 odstotkov gostov več 
kot lan i v tem času, na B ledu celo 
8 odstotkov več. Slabše pa je v Boh i 
nju, kjer je b i l hotel Zlatorog januar
ja zaseden le 30-odstotno. 

Devizne cene so povečali za 10 od
stotkov, kar pa n i zmanjšalo zanima
nja za B led , k i je letos tako rekoč 
razprodan. Odmev i iz Angl i je pa 
pravijo, da se najslabše prodaja Bo
hinj , vendar ne zaradi cen, temveč 
zato, ker se tam nič ne dogaja, ker je 
tam dolgčas, kakor pravijo angleški 
gostje, k i so tam že b i l i . 

Usihajo dobre domače 
gostilne 

Ob vse večjem turističnem prome
tu pa us iha dejavnost zasebnega 
sektorja, kar za pestrost ponudbe ni 
dobro. Mnog i imajo zastarele objek
te, novi pa presegajo denarno zmo
gljivost zasebnikov. Žalostno je to, 
da vrata zapirajo dobre domače go
stilne, enostavneje je pač služiti s 
krčmami. 

P isat i o s labi trgovski ponudbi je 
isto kot peti staro, obrabljeno pe
sem. Z izjemo B leda je trgovska po
nudba slaba. Trgovci pravijo, da za 
boljšo in pestrejšo oskrbo turističnih 
krajev 30-odstotno povečanje marž 
n i zanimivo. M ikavne bi bile le 
sproščene marže. Navedl i so zgovo
ren pr imer o kav i , p r i kater i ima gro-
sist 3-odstotno maržo. K a k o naj jo 
torej nabavi vnaprej , če maržo z za
logo izgubi že v 15 dneh? 

Ceste prav tako sodijo k proble
mom našega tur i zma, bohin jska je 

več kot dober pr imer. V tem trenut
k u so takšne, da bi za cestarje mora
lo veljati izredno stanje, po temelj i t i 
odjugi pa bodo še slabše. Ponekod 
ne bo preostalo drugega, kot da slab 
asfalt spremene v dober makadam. 
Cestarj i so na posvetu obl jubi l i , da 
bodo letos bolj upoštevali, po kater ih 
cestah k nam pridejo tur ist i . Upajmo 
da bodo upoštevali tudi, kdaj pride
jo, posebej, ker so letos po občinah 
zagotovil i do t r ik ra t več denarja za 
vzdrževanje cest. Torej bo moralo bi
ti več tudi popravl jenih. 

Čez pet let 3370 novih 
turističnih postelj 

Na Goren jskem naj bi v tem sred
njeročnem razdobju zgradi l i 3370 
novih turističnih postelj, kar pomeni 
da j i h bo za petino več, letno pa 5 od
stotkov več. Ob teh številkah pa je 
kar takoj treba reči, da so načrti na
stajali lan i , ko je b i l razvojni opt imi
zem še večji. V pretekl jh let ih je b i la 
ta rast le 1,2-odstotna, deloma tudi 
zaradi obnavl janja star ih zmogljivo
sti . 

V teh pet ih let ih naj bi torej na 
Goren jskem znatna sredstva name
n i l i za razvoj tur i zma, in sicer 13 mi 
l i jard dinarjev za nove turistične 
postelje in 3,4 mi l i jarde dinarjev za 
spremljajoče objekte, skupaj torej 
16,4 mil i jarde dinarjev (po cenah iz 
lanskega leta). P r i tem je treba reči, 
da ima Bled podrobno izdelan pro
gram razvoja, deloma tudi K r a n j s k a 
gora, Bohinj pa ga še n ima. 

To l iko denarja bo težko zbrat i , saj, 
kot smo že zapisal i , so turistični časi 
letos drugačni kot so b i l i zadnja leta, 
na ve l iko sodelovanje gorenjske 
banke pa tudi n i moč računati. 

Naslednja omejitev pa bodo kadr i , 
k i j i h je še težje dobiti kot denar. 
Takšen razvojni program bo zahte
val 782 novih delavcev. N a Gorenj
skem je zaposlenost prebivalstva vi
soka, tudi žensk, na večje priseljeva
nje pa n i moč računati. Če kje, po
tem v tu r i zmu velja, da je najbolje, 
če se z n j im ukvarjajo domačini. 
Takšnih pa je v zadnjem času ven
darle več, saj blejsko gostinsko šolo 
že polni domača mladina. Vendar pa 
je tol iko, ko l ikor zahteva program, 
le ne bo. 

Prej al i slej postaja kakovost naj
bolj pametna razvojna pot gorenj
skega tur i zma. Razen nje pa večja 
povezanost, predvsem prodajna. 

M . Volčjak 

Šenčurski P O Z D Orodjarstvo, ed in i na Goren jskem, deluje že enajsto 
leto 

Napake posameznikov se ne morejo skriti , 
a tudi uspehi ne 
)a je b i l v Šenčurju l e ta 1976 us tanov l j en P O Z D Orod jars tvo , je k r i v o ie 
a k r a t n o omejevanje zapos lovanje de lavcev v o b r t i : o b r t n i k j i h je i m e l 
a h k o največ pet. Z a več de lavcev je b i l a pogodbena o r gan i zac i j a z d r u 
ženega d e l a e d i n a možnost. 

Franc Kržišnik, znan in sposoben 
orodjar, je hotel svojo obrt razširiti, 
''olne roke dela je imel, zaposliti bi 
noral več orodjarjev. Ker ni šlo druga
če, se je odločil: svoji mali pogodbeni 
delovni organizaciji je dal na voljo de
lavnico, stroje in obratna sredstva, 
sam pa je bil vodja, direktor orodjarne. 

Delavci so podobno kot v tovarni 
^odpisali pogodbo o delu: kot delavci 
jodo na zboru delavcev odločali o pro-
zvodnem programu, o nabavi novih 
strojev, o stopnji amortizacije, razpra-
/ljali o zaključnem računu, odločali, 
tol iko bo šlo na sklade, koliko za raz
delitev . . . Z obrtjo nimajo ničesar 
skupnega. Ni j im treba plačevati dav
na na repromaterial, ne na osnovna 
sredstva, njihovih knjig ne pregleduje 
davčna uprava,temveč SDK . Pozd je 
prava delovna organizacija v malem. 

Pred dvema letoma je šel Franc K r 
žišnik v pokoj. Vodstvo pozda je pre-
/zela njegova hči Li jana Drnovšek, in
ženirka organizacije dela. Sedaj je v 
»rodjarni zaposlenih sedem delavcev. 

Osnovna dejavnost pozda v Šenčurju 
»i več orodjarstvo, orodja delajo le še 
a svoje potrebe. Njihova dejavnost je 
)olj uslužnostna. 

Kaj delajo, najbolj zgovorno povedo 
lela, k i so bi la tisti dan na vrsti: za To-
samo Domžale so izdelovali orodje za 
neke plastične dele, za Adrio-Avio pro
met nosilce pri sedežih za DC-9, za 
Tekstilindus Kranj rezervne dele za 
-uske in pločevinaste lovilce nitk za 
rancoske tkalske stroje. Dela j im ni-
voli ne zmanjka, pravijo, saj kar lepo 
število delovnih organizacij iz Kranja 
n okolice ve, kam se lahko zatečejo, če 
'litro potrebujejo nov del za stroj. Naj-
ečkrat delajo za stroje komunale, za 
uge, kamione, čistilce in podobno. Na 
oz bi čakali predolgo ali pa je uvoz 

sploh nemogoč. V Šenčurju delavci po
hite in stroj mimogrede spet deluje. 

Lansko leto so dobro končali, kar 
precejšnji ostanek dohodka imajo. De
lavci so zadovoljni tudi z osebnim do
hodkom. Pred dvema letoma so bil i v 
svoji branži v Sloveniji na 2. mestu, la
ni je njihov poprečni osebni dohodek 
znašal prek 70.000 dinarjev. 

Zaposleni so trije orodjarji, dva rez-
kalca in strugar. Mojster skrbi za delo 
in za material, vodja za administracijo 
in za ostalo. Fluktuacije skorajda ne 
poznajo. 

i/.tok Žbogar, mojster orodjarne: 
»Všeč mi je, da delamo zahtevne stvari, 

da delo ni monotono, da se hitro prila
gajamo potrebam naročnikov. Razl ika 
od tovarne se najbolj čuti v dinamično
sti, v hitrem sprejemanju odločitev, k i 
so vsak dan sproti pomembne. Napake 
posameznikov se v tako majhnem ko
lektivu ne dajo skrit i , a tudi uspehi so 
vidni. Imamo pa tudi podobne težave 
kot delovne organizacije. Sedaj imamo 
še dobro strojno opremo, polovico smo 
jo nabavili že v času pozda, vendar bo 
prišel čas, ko bomo morali kupiti novo. 
Tu se obetajo slabi časi. A bomo videli, 
kaj bo prinesel čas. Za delo se ne boji
mo, saj storimo vse, da naročeno delo 
opravimo hitro in strokovno. Do zdaj 
smo vse, kar smo sprejeli v delo, tudi 
naredili. Priznati moram, da so naši 
delavci resnično mojstri svojega po
klica.« 

D. Dolenc 

Januarja naredili manj 
kot decembra 

Kranj , 7. marca — Podatki o januar
ski industrijski proizvodnji na Gorenj
skem povedo, da je bila za 3,2 odstotka 
manjša kot decembra lani, v primerja
vi z lanskim januarjem pa 5,1 odstotka 
večja. Slovenski podatki pravijo, da je 
bila industrijska proizvodnja kar 11,1 
odstotka manjša kot decembra, v pri
merjavi z lanskim januarjem pa 1,8 od
stotka večja. 

Poglejmo še po panogah, k i so na 
Gorenjskem najmočnejše. Decembr
sko raven proizvodnje so januarja pre
segli lesarji, tekstilci, izdelovalci če
vljev in živilskih izdelkov, največji je 
bil porast pri slednjih, kjer je znašal 
16,8 odstotka. Proizvodnja je bila 
manjša v črni metalurgiji, kovinski 
predelavi, pri izdelovalcih električnih 
strojev in aparatov, najbolj pa je upad
la v predelavi kavčuka (za 11,3 odstot
ka) in v predelavi kemičnih izdelkov 
(za 25,8 odstotka). 

Odbor za spremljanje gradnje avtoceste je 
dobro delal 

Prisi la n i bi la potrebna 
Kranj, 12. marca — Delo posebnega odbora za spremljanje 
gradnje avtoceste Naklo—Ljubljana je kranjski izvršni sve' 
ocenil kot zelo uspešno in mu izrekel vso priznanje, pose* 
bej njegovemu zadnjemu predsedniku Ivu Miklavčiču. No* 
va avtocesta se je neboleče vključila v življenje kranjske 
občine, probleme so sproti reševali, ukrepi prisile niso bili 
potrebni, saj so s prizadetimi znali doseči soglasje. Zato za* 
radi nerešenih vprašanj ni prišlo do zastojev pri gradnji av" 
toceste. 

Odbor za spremljanje gradnje avtoceste Nak l o—L jub l j ana so V 
K r a n j u imenoval i že leta 1980 (dokončna odločitev o gradnj i je padU 
konec septembra 1982). Osnoval i so ga pravočasno, ime l p a je težko 
delo. Vp l i va l je, da so ob gradnj i ohran i l i kar največ kmet i j sk ih povr
šin, da so zgradi l i potrebne nadvoze, podvoz 6 

in priključke na avtocesto, kar omogoča normalen 
promet na reg ionaln ih in l oka ln ih cestah ter na pO" 
teh v gozdove in na polja. S pojasni l i i n nasveti je sodeloval v postop* j 
k i h za pridobivanje zemljišč, pr i čemer je angažiral krajevne dejavni' 
ke, nadalje pr i l okac i j sk ih postopkih, pr idobivanju nadomestnih par* 
cel za porušene objekte, p r i določanju lokacij za odvoz odvečnega m8 ' 
ter iala. Posebej pomembno pa je bilo sodelovanje s k ra jevn imi skup* 
nostmi pr i uskla jevanju problemov med gradnjo, pr i preusmerjanju 
prometa ter pr i odpravl janju poškodb na cestah in objekt ih p o konča* 
ni gradnj i . 

Za odpravo poškodb na cestah, k i so bile v času gradnje avtoceste 
preobremenjene, je investitor zagotovil 62 mil i jonov dinarjev za pO" 
prav i la reg ionalnih cest in 25 mil i jonov dinarjev za lokal ' 
ne in krajevne ceste. 

Zarad i povezave nekater ih reg ionalnih cest s priključki avtoceste 
je investitor zgradi l vzhodno obvoznico na odcepu De lavsk i most — 
Britof, dogovorjeno pa je tudi njegovo sodelovanje in sofinanciranje 
na preostalem odcepu Britof—Hotemaže, kar bodo naredi l i letos i* 1 

prihodnje leto. 

N a zadnji , f ebruarski sej i , so se dogovori l i še o nekater ih odprtih 
vprašanjih, k i j i h mora uredi t i investitor oz i roma izvajalci . Do spre 
membe je namreč prišlo pr i izvedbi južnega priključka v Nak l em, kjer 
ga bodo izpeljal i tako, da bo vzel bistveno manj zemljišča, cesta pa 
parcel ne bo razdel i la na dva dela. Denar bo investitor zagotovil še le' 
tos. 

V kra jevnih skupnost ih Britof in Pr imskovo zahtevajo vzpostavi' 
tev ceste na Ciganco, investitor bo predložil občini potrebno dokumerv 
tacijo in cesto tudi zgradi l . N i pa se str in ja l z zahtevo krajevne skup" 
nosti Nak lo za gradnjo stopnic v S t rah in ju in glede odvodnjavanja-
Dogovorjena pa je že obnova Ul ice Pavle Medetove, kar bodo stori l i že 
spomladi . Pogovarjajo se glede obnove O ldhamske ceste in z njo pove" 
zanih Ceste Staneta Žagarja in Jezerske ceste, kjer so težka vozi la cc 
ste močno načela, svoje pa je opravi la še z ima. 

Zdaj opravljajo tudi dokončne odmere zemljišč, česar poz imi niso 
mogl i napravi t i , poprej pa so bile meritve le približne. Ponekod nasta -

jajo manjša nesoglasja, vendar menijo, da bo delo do konca m a r c 8 
uspešno opravljeno. 

M . Volčjak 
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Škofja Loka, 7. marca — »Večina delavcev v Orodjarni z zaup^1 

njem sprejema nove, računalniško vodene stroje, čeprav iz vi* 
kokvalificiranih orodjarjev ponovno postanejo učenci,« pravi 1* 
kolaj Čuš, tehnolog v Orodjarni. 

Orodjarna v Vincarjih, k i je tozd de
lovne organizacije T H N Škofja Loka, 
že vrsto let velja za tehnološko sodob
no razvito orodjarno z visokokvalifici
ranim! delavci. Nakup novih, računal
niško vodenih strojev pomeni le korak 
s časom, saj bi proizvodnja sicer kma
lu začela zaostajati za ostalimi podob
nimi orodjarnami. Prvi računalniško 
vodeni stroj, k i so ga dobili lani, je bil 
stroj za žično erozijo. 

»Preden smo se odločili za nove stro
je, smo si ogledali nekatere podobne 
orodjarne po Jugoslaviji. Ugotovili 
smo, da v tehnološkem pogledu zaosta
jamo za marsikatero izmed njih, saj 
imajo skoraj povsod računalniško vo
dene stroje. Kl jub temu da je oprema 
naše orodjarne solidna, klasični stroji 
še vedno zahtevajo veliko ročnega de
la. Nov stroj za žično erozijo, k i obratu
je redno od druge polovice lanskega le
ta, pa pomeni tudi precejšno skrajša
nje izdelovalnega časa in večjo natan
čnost pri izdelavi orodij.« 

Vpeljava novih, računalniško vode
nih strojev zahteva tudi drugačno delo. 
Ste imeli takšne strokovnjake? 

»Pri premagovanju prvih težav so 
nam bi l i v veliko pomoč Iskrini stro
kovnjaki, saj je bila Iskra posrednik 
pri nakupu prvega stroja. Stroj so 
montirali, pri nas pa je ostal tudi in
štruktor. Iskra je organizirala uvajalni 
seminar, k i smo se ga udeležili trije de
lavci iz Orodjarne. Ko smo kupil i drugi 
univerzalni stroj za frezanje_in vrtanje 
nemške tovarne Deckel, smo šli za pet 
dni v Nemčijo na seminar, kjer naj bi 
se bili naučili delati z novim strojem. K 
nam je prišel tudi monter, k i je stroj 
priključil. Kl jub temu vseh sposobno
sti stroja še ne poznamo. Ugotovili pa 
smo, da je način učenja, k i nam ga je 
nudila Iskra, precej boljši, saj smo še 
vedno v stiku z njimi, kadar potrebuje
mo dodatne informacije.« 

Nikolaj čuš, tehnolog 

Računalniško vodeni stroji zahte^J 
jo tudi drugačen delovni pristop. *\ 
stroji zahtevajo skupinsko delo, s o j 
lovanje tehnologov, operaterja in 
gih služb. Delo je večinoma umsko J 
žičnega skoraj ni več. Vse to se razlil 'j 
je od načina dela na klasičnih stroji*1:! 

Stroji so bil i dragi,* so delavci spran 
vali o upravičenosti investicij? 

»Večina delavcev meni, da je bi l 
nji čas za uvajanje sodobne tehnolog 
je, saj vedo, da je nujna za napreden 
Seveda pa novi stroji za marsikatere&l 
starejšega izkušenega orodjarja Po1PJ 
nijo da ponovno postane »vajenec«, •* J 
pa nekaj let pred upokojitvijo n iko i^J 
ni prijetno,« razmišlja Nikolaj Cu*> f| 
je v Orodjarni zaposlen že več kot r \ 
najst let. I 

V. Stanovnik i 
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jeseniški k u l t u r i 100 mi l i jonov dinarjev 

Denar predvsem 

ljubiteljski kulturi 
Jesenice, marca — Največ denarja bo imelo za svojo dejav
nost amatersko gledališče Tone Čufar — Knjižnica mora v 
Ustreznejše prostore — Kdaj kulturno življenje v kultur
nem središču ? 

Ko so delegati kul turne skup
nosti sprejemal i program kul tur
ah, dejavnosti za letos in za na
slednje srednjeročno obdobje, so 

str injal i , da je treba dati l jubi
teljski dejavnosti več mater ialne 
sPodbude, zaposlenim v ku l tu r i 
P* zagotoviti ustrezno socialno 
Urnost . 

Jeseniška ku l tura bo lahko le
tos razdel i la okol i 100 mil i jonov 
.niarjev. Največ denarja, pr ib l i -
2 n o 27 mil i jonov, so nameni l i 
j*niaterskemu gledališču Tone 
^-ufar Jesenice, 14 mil i jonov di-
n & r j ev pa občinski knjižnici Jese
n e za nakup novih knj ig , za 
Gorn ik Jek lo in ljudje ter za 
Vzdrževanje knjižnice. V okv i ru 
kulturne skupnost i se zb i ra de-
J* af za lokalno radi jsko postajo 
Triglav, k i j i je letos za osnovno 
dejavnost, vzdrževanje priredit
venega centra in stroške priredit
venega centra, namenjenih 14 
bil i jonov dinarjev. Zveza kul tur
a h dejavnosti naj bi prejela 21 
bil i jonov dinarjev, kar precej, 
Približno 5 mil i jonov dinarjev, pa 
bodo veljale spomeniške akcije, 
"} ed nj imi izkopavanja na A jdn i , 
°nnavljanje cerkvice sv. Tomaža 
v Ratečah, L iznjekove hiše v 
Kranjski gori, Kosove graščine, 
•nžgarjeve hiše, Stare Save in 

s Pomenikov N O B . 
V naslednj ih pet ih letih name

ravajo še naprej izdatno pomaga
ti občinski knjižnici, k i se bo mo
ra la presel i t i v ustreznejše pro
store. Gledališko dejavnost bo vo
dilo amatersko gledališče Tone 
Čufar, v občini pa bodo izdajal i 
zbornik Jek l o i n ljudje, prilogo 
Železarja L i s t i , poskušali pa tudi 
ponovno poživiti Ma lo Čufarjevo 
knjižnico. 

Zveza ku l tu rn ih organizacij 
združuje ve l iko ljubiteljev ku l tu 
re, vendar si želijo kadrovske 
okrepitve, zato bodo razpisal i ka
drovske štipendije. Ne bodo zane
mar i l i z an im iv ih poletnih glasbe
n ih srečanj v V r b i , pr iprav i l i bodo 
lastne glasbene programe. K u l 
tu rna skupnost bo izdatno podpr
la vse nove, sodobne oblike ku l 
turnega de la i n ustvarjanja v ob
čini. 

Poseben problem, s kater im se 
srečujejo jeseniški k u l t u r n i k i je 
nedokončana stavba prireditve
nega centra — kinodvorana. V 
njej so zdaj le kinopredstave, 
ostal i prostori , kot je mala kul tur
na dvorana za kul turne pr iredi
tve, so še nedokončani. Stavbo 
bremenijo v e l i k i kredi t i , k i j i h je 
treba plačati gradbenikom. N a 
Jesen icah zdaj resno razmišljajo, 
kako bi zbra l i denar, da bi se v 
pr iredi tvenem centru čimprej za
čelo tudi ku l turno življenje. 

D. Sedej 

^ m e v i iz parter ja 

Noč do jutra v očeh gledalcev 
^!?nJ — V Prešernovem gledališču ta teden igrajo Noč do jutra, 
jz~0r/a Branka Hofmana v priredbi Pavleta Lužana. O predstavi 

° že brali kritične odmeve, tokrat pa predstavljamo nekaj 
fnnenj gledalcev 

Premiera 
Malega princa 

Tržič, 18. marca — Jutri, v 
sredo, 19. marca, ob 18. uri se 
bo v tržiški kinodvorani pred
stavila dramska skupina Mla
dinskega gledališča Tržič. 

Mladi gledališčniki bodo pripravil i 
premiero Malega princa, avtorja Antoi-
na de Sant-Exuperyja, v prevodu Ivana 
Minatti ja in v koreografiji Ane Marije 
Zaplotnik. Predstavo je avtor namenil 
svojemu prijatelju Leonu Werthu, 
dramska skupina pa jo posveča vsem 
otrokom — tudi tistim, k i so zdaj že 
odrasli. 

V predstavi sodelujejo: Tomaž Ko
der, Lidi ja Ravnik, Tanja Podgoršek, 
Alenka Valjavec, Robi Pavšek, Ida 
Grame, Brigita Hotko, Suzana Sedej, 
Katja Valjavec, Katka Lakner in In-
grid Dobrin. Razen režije so delo Smi-
ljane Knez tudi scenski in kostumski 
osnutki, obenem je igro tudi priredila. 

To je marca že druga tržiška premie
ra. 8. marca je namreč kulturnoumet-
niško društvo Jelendol pod režijskim 
vodstvom Iva Kokal ja pripravilo vese
loigro iz kmečkega življenja Tr i sestre. 
Z igro nameravajo gostovati tudi po 
drugih krajevnih skupnostih v občini. 

Boris Kuburič 

Monodrama 
v klubu Rosa 

K o k r i c a , 18. marca — V K l u b u Ro
sa, gost i lna pr i Jerne ju , bo v četrtek, 
20. marca, ob 23. u r i K o n d i Pižorn 
nastopil v monodrami Boštjana Sel i -
škarja T a n k i so na meji . Ob prestra
šenem dis identu Pižornu bo kot ped-
stavnik s is tema nastopil Bo jan Re-
gouc. Predstavo je v okv i ru eksperi
mentalnega Gledališča čez cesto re-
žiral Iztok Alidič. 

V k lubu Rosa je pred časom nasto
pi la tudi pevka zabavne glasbe Ta
tjana Dremel j , predstavl jena je b i la 
tudi revi ja zimsko-športne opreme 
pod imenom Dinast i ja . K l u b Ro.s'a 
zdaj ponudbo zabave ob glasbi boga
ti še z gledališko predstavo. 

D. Papler 

ki 0 odrskem delu Noč do jut ra , 
) (j °hdeluje še do včeraj tabu temo 
dal - 7 U u s ^ m P r o c e s o v > pravijo gle-

b olja t k a S o s i č « n o v i n a r k a L i u 

;re^ a i "Predstava se m i je zdela v 
i , n i e ^ . e n a J b o l j so me moti l i posa-l e^n i ~ J " ^ * J r-j 

z a ra ,P v
r i r ner i , kjer je prišla do izra-

raven igralcev. Vendar j« 
da se to dogaja gledali ki n ima n i t i enega šolanega 

Najbolj prepričljivo je po 

scu 
. igralci 
J^Oiprv,' J " ~ * J r ^ r * ~ ' J ~ ~ J~ 

' jen e
 m n e n 3 u za igra la mat i umor-

reri ^ a dekleta, S lava Maroševič. Iz-
l c i 0r?°i v š e ^ m i J e scena. Zelo je funk-
K r l L ? * ' Preštudirana, posebno pr i -
i°dl č simboliz irajo Go l i otok. Tako 
I ena scena se redko vidi.« 

r J ^ 0 n k a Cerne, vodja razvojnega 
* l o r j a v Teks t i l i ndusu : »Dobro de-

e- dobro zaigrano. Prizadene, pr i -
rdfcjj - da mis l i t i , ne moreš oditi h la-
M i ' . ^ 0 v ° i j problemov načenja, k i 
deti 0 Z a v s e c a s e i n sisteme. Pr iza-
ra w s ? e n i in drugi . Tud i država mo-

fniti ^ dovolj močna, da dovoli odgr-
1 ^ k zastor.« 

k^K 0 « " Uhan , d ip l . inž. e lekt ron i 
k e S k i c e n t e r I s k r a K r a n j : »Vsak 
s e r n

r ' k i ga preživim z igralc i v Pre-
tj Q v e m gledališču, je zame dožive
l i ( * e l u N°č do ju t ra sem pričako-
Motn6* kritičnosti o Go l em otoku. 
p r ' l 0 me je, da je usoda dekleta 
ki. j ? ^ 0 povezana z osta l imi dogod-
n i e ^ n a J e °dlična in z osvetljeva-

^ Posameznih delov odra je iz

redno posrečeno izkoriščen odrsk i 
prostor.« 

Jože Boh inc , predstojnik medob
činskega študijskega središča po l i t i 
čnih šol C K Z K S za Gorenjsko: »Zdi 
se mi , da je delo samo, kot i zv i rn ik , 
dobro napisano. J e dosti avtentična 
predstavitev našega težkega obdob
ja v preteklosti , z močnim sporoči
lom današnji generaci j i . Izvedba je 
utečena, tekoča, homogena, sprošče
na. Skora jda n i m a m kr i t ike na iz
vedbo. Glede zahtevnosti prenaša
nja Hofmanovega dela na oder mo
ram reči, da je b i l dramaturg Pavle 
Lužan uspešen. Posrečeno uporabl ja 
retrospektivno tehniko. Močan vtis 
naprav i delo na sodobnika tistega 
časa, zbudi močne spomine. Zan im i 
vo je, da so o kval i te t i dela i n igre 
enakega mnenja tudi številni pred
s tavn ik i mlajše generacije, s kater i
m i sem se pogovarjal.« 

Z i n k a Jerovšek, d i p l . ekonomist , 
M e r k u r K r a n j : »Predstava m i je b i la 
všeč, tudi igra, razen nekaj izjem. 
Čudovita je scena. Zd i se mi , da tudi 
v Mes tnem gledališču l jubl janskem 
še n isem v ide la česa podobnega. 
Odlično sta svojo vlogo odigrala T ine 
O m a n kot Peter Kovač in Maroševi-
čeva kot mat i . Dva svetova, novi in 
star i , sta režijsko uspešno rešena. 
Všeč m i je motto preiskovalca, k i 
ostane osamljen člen te družbe. Le 
čudno, da se ne zapije a l i ne naredi 
samomora! Sp loh se je delo prese
netlj ivo lepo gledalo.« 

D. Dolenc 

KULTURNI KOLEDAR 

K R A N J — Danes, v torek, 18. 
marca, ob 19.30 bo Prešernovo gle
dališče Kranj bo abonmajska pred
stava B. Hofmana P. Lužana Noč 
do jutra. Do konca tega tedna, do 
sobote, se bo zvrstilo še pet pred
stav, vse ob 19.30. 

K R A N J - V če
trtek, 20. marca, ob 
17. uri bo v galeriji 
Nova v Delavskem 
domu, vhod 6, pred
stava lutkovne igri
ce Petelin, gospo
dar sveta. Gostova
la bo lutkovna sku
pina osnovne šole 
iz Cerkelj. Organi
zator prireditve je 
Gledališče čez ce
sto. 

ŠKOFJA L O K A - Knjižnica Iva
na Tavčarja prireja danes, v torek, 
18. marca, ob 17. uri uro pravljic z 
Martino Gostinčar. Jutr i , v sredo, 
ob 18. uri pa bo Irena Rozman z dia
pozitivi predstavila vulkanski otok 
Stromboli. 

A D E R G A S — Društvo prijate
ljev mladine K r a n j in K U D Vele-
sovo pr ire jata v četrtek, 20. mar
ca, ob 18. ur i Uro otroških pesmi 
in glasbe s skladatel jem Janezom 
Bi tencem. Pr iredi tev bo v prosto
r i h društva v Adergasu. 

Nejč S lapar v Ga l e r i j i Prešernove hiše 

Neustavljivo se vrača življenje 
Kranj, marca — Slapar jeva razstava je lahko zaradi materialne 
zahtevnosti nastala le ob sodelovanju in podpori Gorenjskega ti
ska: to velja za material, tiskanje in pripravo likovnih elementov 
ter za tisk razstavnega kataloga; očitno gre za res nesebično na
klonjenost podjetja umetniški uveljavitvi člana kolektiva 

Grafični oblikovalec Nejč Slapar je 
znan po številnih razstavah svojih del, 
na katerih je na umetniški način razvi
jal svojo poklicno dejavnost. Znani so 
njegovi poizkusi povezovanja poezije 
in grafike, kar je največ počel v sodelo
vanju s pesnikom Francetom Piberni-
kom. Pr i tem je poezija kot tekst prido
bila prave likovne razsežnosti, ne kot 
dodatek ali kot komentar k sl ik i , kar 
se rado dogaja. Poezija je postala sa
ma sl ika, že kot oblika vizualne poe
zije. 

Med pomembnejše tovrstne Slapar-
jeve dosežke štejejo tudi različne pove
zave grafike in arhitekture, grafike in 
prostora, notranjega in zunanjega. Te 
povezave so v manjši meri ateljejske, 
največkrat nastajajo na kraju samem. 
Pogoj za to so velike razsežnosti stvari
tev, pri katerih prostor deluje enako
vredno (kot prej poezija), tako da dolo
ča svoje lastne, izključujoče zahteve. 
Prav tako tudi zaradi preprostega ba
nalnega dejstva, ker takšni objekti ne 
grejo več skoz nobena vrata in j ih je 
zaradi tega mogoče sestaviti le v sa
mem galerijskem prostoru. 

To velja za veliko poliedrično kroglo, 
razstavljeno pred časom tako v galeriji 
kakor tudi nad kanjonom Kokre blizu 

novega mostu v Kranju. Ta krogla je 
prinesla zanimive izkušnje spreminja
nja prostorskih in socialnih odnosov 
onkraj običajnega in onkraj pričakova
nega. Zaradi tega Slaparjeva iskatelj-
ska prizadevanja niso le sl ikarska ali 
grafična presenečenja. 

Pred nami so čiste brrvne površine, 
razbremenjene pripovednosti z literar
nimi primesmi. Ne gre več za slike, 
temveč za kombinacijo dane trdne ar
hitekture in krhkega tkiva kristalne 
prostorninske tvorbe, k i zaradi svojega 
značaja nujno najde zvezo z organ
skim, saj gre za nepregledno možnost 
oblikovne rasti v smeri čutnega in pod
zavestnega, za racionalno zapotegnje-
nost v smeri iracionalnega, za silo in 
nasilje erotičnega naboja. 

Edino besedilo, vključeno v razstavo, 
je napis, ki poudarja razporeditev or-
ganičnih l ikovnih prvin: »Neustavljivo 
se vrača življenje.« Citat nas spominja 
na heraklitovski Panta rhei (vse teče) 
kot znano dialektično načelo. To nas 
odvrača od zgolj površnega sprejema
nja Slaparjeve sestavljene likovne go
vorice. Pred nami je sintetična in me
taforična likovna predstava, preplete
na z nazorsko zamislijo. 

Franci Zagoričnik 

Novo v galeriji Nova 
K r a n j , marca — V prostorih ga

lerije Nova v Delavskem domu je 
še do 26. marca odprta razstava 
risb in drug ih l ikovn ih izdelkov, 
k i so j i h med z imsk im i počitnica
mi v okv i ru akcije Vesele počitni
ce izdela l i šolarji nižjih razredov 
in otroci iz vrtcev. Vendar pa l iko
vna vzgoja s tem n ikakor ne bo 
končana. Že apr i la se začenjata 
dva nova tečaia — grafike in ke
ramike . Informat ivna sestanka 
bosta 27. marca, ob 17,30. 
Tečaja sta namenjena srednješol
cem in drug im mlad im. 

Kranj — Letošnji likovni tečaji 
med zimskimi počitnicami so bili 
izredno obiskani. 

L i t e r a rn i natečaj 

Spodbuda založniški dejavnosti 
Jesenice, 18. marca — Na literarni natečaj morajo avtorji razli
čnih literarnih zvrsti poslati dela do 25. aprila letos 

Literarna sekcija kulturno-umetni-
škega društva Tone Čufar Jesenice je 
razpisala javni natečaj, s katerim želi 

Z a prav i lno vrednotenje l jubite l jske ku l ture 

Tudi letos tisoč prireditev 
Radovljica, marca — V okviru zveze kulturnih organizacij je 
tudi letos, tako kot lani, predvidenih tisoč različnih kulturnih 
prireditev in akcij 

kov , 0 n , « n kot Peter Kovač — Osrednjo vlogo v drami Noč do jutra je obli-
* ' 7V/le O « .— 

Na nedavnem zasedanju zbora dele
gatov zveze kulturnih organizacij so 
delegati iz vseh dvajsetih kulturnih 
društev in osmih samostojnih kultur
nih skupin iz Radovljice obravnavali in 
potrdili poročilo o delu Z K O in njenih 
teles in finančno poročilo za preteklo 
leto, dopolnila statuta Z K O Radovljica, 
program in finančni načrt zveze in nje
nih teles za leto 1986 ter srednjeročni 
načrt dela za obdobje 1986—1990. V 
razpravi so razen priznanj izrekl i tudi 
več kritičnih pripomb predvsem na ra
čun nizkega vrednotenja dela ljubitelj
skih kulturnih skupin, na račun delitve 
sredstev zanje, pa tudi na račun visoke 
režije. Predlagali so določene omejitve 

in racionalne ukrepe, k i naj j ih izvede 
izvršni odbor. 

Zaradi stalnega naraščanja cen in 
stroškov bo najbrž težko zagotoviti 
večjo dejavnost društev in skupin, 
skrajno pa bo treba krčiti gostovanja v 
oddaljenih krajih. V letošnjem progra
mu dela je predvidenih nad tisoč razli
čnih kulturnih prireditev in akcij; pri
bližno toliko j ih je bilo tudi lani. Dele
gati so za novega predsednika zbora 
delegatov Z K O Radovljica izvolili Mar
tina Mer laka z Bleda, za predsednika 
izvršnega odbora Z K O Jožeta Hozjana 
iz Lesc in za podpredsednico Stanko 
Zupan iz Bohinjske Bistrice 

pridobiti kvalitetna dela za natis v 
knjižni zbirki Mala Čufarjeva knjižni
ca. Doslej so v tej zbirki izšle knjige 
Toneta Čufarja, Slavka Savinška, Vik
torja Gregorača, Miha Kl inarja, Valen
tina Cundriča, Andreja Kokota, Benja
mina Gracerja in Črtomira Šinkavca. 
V zadnjem desetletju, ko knjige v tej 
zbirki niso izhajale, so se jeseniški av
torji zatekali k samozaložbam in tako 
je izšlo med njimi tudi več deset ume
tniško uspelih knjig. 

Zaradi pomanjkanja denarja naj bi 
avtorjem del, k i bi ustrezala kriterijem 
za natis v založbi Male Čufarjeve 
knjižnice, plačali le stroške tiska in ve
zave, avtorski honorarji pa bi šli iz iz
kupička od prodaje. Žirija bo upošteva
la vse leposlovne zvrsti (poezijo, prozo, 
dramatiko, esejistiko). Avtorji morajo 
poslati besedilo v dveh t ipkanih izvo
dih, opremljenih z imenom in naslo
vom do 25. aprila letos na naslov: De
lavska univerza Jesenice, Čufarjev trg 
1, s pripisom — za MČK. O izidu nate
čaja in o možnostih objave bodo avtorji 
obveščeni do 15. junija. Na natečaju 
lahko sodelujejo tudi avtorji zunaj je
seniške občine, vendar bo v tem prime
ru pri objavi dela treba v matični obči
ni poiskati še dodatne možnosti za fi
nanciranje. 

Edo Torkar 
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Praznovanje v Vodovodnem stolpu 

Se volitve v krajevni skupnosti 
Kranj, 17. marca — Po včerajšnjih volitvah so se v krajevni 
skupnosti Vodovodni stolp začele pospešene priprave na okto
brske volitve v samoupravne organe. Konec tega tedna bodo 
različne prireditve v počastitev krajevnega praznika. 

Pr iprave na prazn ik , 21. marec, 
so v kra jevni skupnost i Vodovodni 
stolp v k ran j sk i občini letos v mar
sičem sovpadale s pr ipravami na 
sprejem letošnjega delovnega pro
grama, predvsem pa s pr ipravami 
na volitve, k i so bile včeraj. V naj
večji kra jevn i skupnost i v k ran j sk i 
občini je v zadnjem času potekala 
zares živahna aktivnost. 

Z včerajšnjo izvolitvi jo delegacij 
v kra jevn i skupnost i so uresničili 
pomemben del za letos začrtanega 
programa. Zdaj pa se v krajevni 
skupnost i začenjajo pospešene pr i 
prave na oktobrske volitve v samo
upravne organe. Kadrovske pr ipra
ve, ev ident iranje kandidatov, bodo 
trajale ka r do polletja. Prav v teh 
dneh so v kra jevnem glasi lu Obve
ščevalec l judi še posebej opozori l i , 
naj se vključijo v evidentiranje. 

Letošnji program dela krajevne 
skupnost i je precej obsežen. Pose
bej pa velja pred p ra zn ikom opo
zor i t i na nekatere naloge, k i so si 
j i h zada l i na k o m u n a l n e m in na 
področju varstva ter urejanja oko
lja. Še ta mesec bo v krajevni 
skupnost i komis i j a za urban i zem, 
gradbene i n komuna lne zadeve 
pregledala i n popisa la vse ko 
muna lne i n druge naprave, k i j i h 
bo treba zarad i dotrajanosti a l i 
poškodb obnovi t i . Spomlad i se n a 

meravajo lot i t i gradnje dodatnih 
p a r k i r n i h prostorov v Valjavčevi 
u l i c i . Predvideno bo ta akci ja t ra 
ja la do konca leta. 

Še do polletja naj bi asfa l t i ra l i 
pločnik i n u red i l i avtobusno posta
jališče v U l i c i X X X I . diviz i je . Obno
va asfalta pa je predvidena tudi v 
Valjavčevi u l i c i . E n a letošnjih naj
pomembnejših akc i j v krajevni 
skupnost i pa bo na R u p i ureditev 
kanal izac i je za odvodnjavanje me
teorne vode. Komis i j a za gradbene 
i n komuna lne zadeve naj b i se te 
naloge lo t i la že pr ihodnj i mesec, 
akc i ja pa bo trajala nekaj mesecev. 

V soseski Rupa pa je razen tega 
v jeseni predvidena obnova fasade 
na objektu, kjer imajo skupne pro
store. Med pomembnejšimi naloga
mi bodo letos v krajevni skupnost i 
tudi spomladanske in občasne očiš
čevalne akcije. Tako kot vsako le
to, bodo tudi letos poskrbel i za od
voz kosovnega mater ia la . 

Precej obsežen program sta si za 
letos zadala tudi športno društvo in 
komis i ja za kul turo in varstvo spo
menikov. V teh dneh bo športno 
društvo v k l e tn ih prostor ih vrtca 
J a n i n a uredi lo strelišče za zračno 
puško; komis i ja za kulturo in var
stvo spomenikov pa bo med letom 
bedela nad varstvom spomenikov v 
kra jevn i skupnost i . 

Likovna razstava 
V počastitev praznika bo od 19. do 

21. marca v avli osnovne šole Simona 
Jenka razstava l ikovnih in l i terarnih 
del učencev z naslovom Dedje in oče
tje so pripovedovali. Skupaj z osno
vno šolo pripravlja razstavo krajevna 
organizacija Zveze združenj borcev. 

Prireditve za praznik 
V počastitev prazn ika , k i bo 21. 

marca, je b i l v krajevni skupnost i 
že pohod od spomenika do spome
n ika , osrednje prireditve pa bodo 
konec tega tedna. 

N a dan p razn ika , 21. marca , bo 
ob 16. u r i v k l e tn ih prostor ih vrtca 
J a n i n a otvoritev strelišča za z r a 
čno puško. Ob 18. bo v domu J L A 
proslava s tovariškim srečanjem. 
Nastopi l i bodo moški pevski zbor 
Tugo V idmar , učenci osnovne šole 
S i m o n a J e n k a , vojaki garnizi je 
Staneta Žagarja v K r a n j u i n a n 
sambel doma J L A . Ob tej priložno
sti bodo pode l i l i tudi pr i znanja i n 
plakete krajevne skupnost i . 

Letošnje praznovanje bodo skle
n i l i v soboto in nedeljo. V soboto, 
22. marca , bo ob 8. ur i na kegljišču 
Tr ig lava v K r a n j u tradic ionalno 
tekmovanje v kegl janju. Pomer i le 
se bodo ekipe iz sosednjih krajev
n ih skupnost i in iz Nove Gor ice . V 
nedeljo, 23. marca , ob 8. u r i se bo v 
k le tn ih prostor ih vrtca Jan ine za
čelo tekmovanje v strel janju z zra
čno puško. Pomer i le se bodo ekipe 
iz krajevne skupnost i . 

A . Žalar 

Goren j sk i t aborn ik i o svojem de lu 

Tesnejša povezanost, večja prodornost 
Kranj, 10. marca — Udeleženci programskovolilne konference Zveze ta
bornikov Gorenjske so pregledali delo v preteklih dveh letih, s katerim 
niso povsem zadovoljni. Zato nameravajo ob načrtnem sodelovanju v 
področni zvezi oživiti nedejavne občinske organizacije in obenem utrdi
ti položaj taborništva v celotni društveni dejavnosti. 

Na Gorenjskem so bil i taborniki 
predlani povezani v 19 odredih, lani pa 
so imeli organiziran še en odred več. 
Vseeno je število aktivnih članov upad
lo s 1766 na 1632, saj je nekoliko zamr
lo delo v nekaterih tržiških in škofjelo
ških odredih. Manjša dejavnost je bila 
posebno opazna pri vzgoji kadrov: leta 
1984 so namreč uspešno izvedli vodni
ške tečaje s skupno 123 udeleženci v 
jeseniški, kranjski in škofjeloški zvezi, 
1985. leta pa so le škofjeloški taborniki 
imeli tečaj za 17 vodnikov in kadrovski 
tabor za vodnike na Pokljuki. Čeprav 
sta bi l i obe obliki usposabljanja name
njeni tudi drugim gorenjskim enotam, 
iz njih ni bilo nobenega tečajnika. 
Gozdno šolo v Bohinju so obiskali le 
trije taborniki in pet j ih je sodelovalo 
med predavatelji. 

»Gorenjsko taborništvo ne napredu
je tako, kot smo bi l i vajeni v preteklo
sti,« je ocenila v poročilu o delu v minu
l ih dveh letih Ljubinka Šimunac, dose
danja predsednica Zveze tabornikov 
Gorenjske, k i je še ugotovila: »Glavni 
vzrok za stagnacijo je gotovo pomanj
kanje denarja za izobraževanje in do
sledno izpolnjevanje drugih nalog iz 
taborniških programov. Medtem ko 
ugotavljamo, da je družbeni položaj 
tabornikov ponekod na zelo n i zk i ra
vni, moramo priznati tudi svoje po
manjkljivosti. Taborniki se vedejo vča
sih samozadostno, ne odpirajo se do
volj navzven in premalo so prodorni, 
kar se pozna tudi pri f inanciranju. Za
to moramo odkrivati vzroke za obča
sne neuspehe, se tesneje povezati in si 
pomagati med taborniškimi organiza
cijami.« 

Odslej vodi Zvezo tabornikov Go
renjske Zlato Bernard — Foto: S. 
Saje 

K temu je v prvem mandatnem ob
dobju veliko pripomogla področna zve
za, kot se je v razpravi strinjala večina 
izmed 26 udeležencev konference. V 
zvezi so skrbeli predvsem za organiza
cijo taborniških mnogobojev in letnega 
taborjenja ob morju, razen srečanj 
članstva pa so pripravil i tudi posvet go
renjskih vodnikov in taborniških funk
cionarjev. 

Enake naloge so si v Zvezi taborni
kov Gorenjske začrtali tudi s spreje

mom letošnjega programa dela. V 
usmeritve za razvoj taborništva v seda
njem srednjeročnem obdobju so zapi
sali kot osnovni nalogi težnjo h kako
vostnemu delu in prizadevanje za 
vključitev taborniških pogramov v ob
činske plane družbenih dejavnosti. 

»Dela nam tudi v prihodnosti ne bo 
manjkalo,« je naglasil Zlato Bernard, 
novoizvoljeni predsednik Zveze tabor
nikov Gorenjske, k i je med drugim na
štel: »Oživiti bomo morali nekatere ne
dejavne občinske organizacije, zlasti 
tržiško, pa več pozornosti nameniti ka 
drovski pol i t ik i . Boljše bomo moral i 
skrbeti tudi za podmladek, predvsem 
za pridobivanje najmlajših članov.« 
Konferenco so sklenil i s sprejemom 
načrta financiranja področne zveze. 
Tako kot drugod bodo morali taborniki 
pr imaknit i nekaj dinarjev k redni čla
narini za njeno delovanje. Pr i njih se 
ni bati nerazumevanja za pomoč, kot 
se to dogaja zunaj taborniške organi
zacije, je ocenil gost na konferenci Ivo 
Štajdohar, sekretar Zveze tabornikov 
Slovenije. Med drugim je pokazal, da 
kranjske taborniške organizacije dobi
jo za vse leto toliko občinskih sredstev, 
kot ga namenja za skoraj enako velike 
enote šišenska občina samo za pora
čun finančnih načrtov. 

S. Saje 

Predavanje za 
fotografe 

Kranj , marca — Foto kino klub Ja
nez Puhar iz Kranja prireja v torek, 
18. marca 1986, ob 18. uri v klubski sobi 
v kranjskem Delavskem domu zanimi
vo predavanje. Na njem bo Vlastja Si-
mončič govoril o fotografskih tehnikah 
v temnici, kar bo verjetno privabilo ve
liko ljubiteljev fotografije. (S) 

S lovensk i samozaložbeni rekord : 27 pesniških zb i rk 

»Najlepše pesmi imam v predalu« 
Jesenice, marca — Sonja Korantarjeva je izdala največ pesniških zbirk 
v samozaložbi in s skromno naklado. Pesmi prebirajo le prijatelji. Žele
zarski sindikat je obljubil pomoč pri izdaji zbirke, a je na to pozabil. 

Jeseničanka Sonja Korantarjeva ne
rada govori o sebi, še manj o svojih pe
smih, čisto posebnem , samo njenem 
svetu, kamor se zateka že leta in leta. 
»Najlepše pesmi, pravi, »so doma, v 
predalu. N iko l i j ih nisem imela name
na predstavljati zunanji presoji, za-
smehu a l i morda pohvali.« 

Kl jub temu je Sonja v samozaložbi 
izdala že 27. zbirko. Njena naklada je 
le 20 izvodov, k i j ih preberejo njeni pri
jatelji in znanci. Pomoči ne potrebuje, 
zaupa le profesorju in znanemu pesni
ku Valentinu Cundriču, k i pozna njen 
duhovni svet. 

»Nikomur, k i prebere mojo pesem in 
si jo razlaga po svoje, ne zamerim. I>e 
sama vem, kaj sem hotela izpovedati. 
Kdaj sem začela? Ne vem ne ure in ne 
dneva. Zdaj svoje prve pesmi rada pre
biram in si j ih po svoje razlagam; kot 
razumemo velikega Prešerna danes 

drugače kot smo ga dojemali v osnovni 
šoli. Dolgo dolgo sem molčala, n iko
mur nisem povedala, da pišem, šele 
sedaj sem se s samozaložbo nekoliko 
odprla. 

Pesniki so često tarča krit ik, nekdo 
si želi, da ga objavljajo, drugi spet ne. 
Ne potrebujem ocen in mentorstva, ve
sela sem le, če mi uspe najti stik in vez 
z meni sorodnim pesnikom. 

Pišem kadarkol i , razumljivo pa je, 
da mi rednih osem ur v Železarni, v je-
k larn i na Bel i , jemlje precej časa. Ven
dar pa se s sodelavci odlično razumem 
in pomagajo mi , za kar sem j im hvale
žna. Tiste prave, ustvarjalne svobode 
pa ob rednem delu vendarle n i . Staro
sti in upokojitve se prav nič ne bojim; 
celo želim si jo, kajti tedaj bom zares 
lahko sama s sabo in s svojim svetom, 
ki mi je tako drag in k i ga izpovedujejo 
tudi moje pesmi. 

Ce bi izbirala najljubšo zbirko, je to 
vsekakor Senhaba, k i pomeni temelj 
moje zemlje, mojega kotička in mojega 
duhovnega sveta. Vel iko dela in truda 
sem vložila v zbirko, zato mi je tako 
ljuba. Veseli me, da se pesem nikol i ne 
postara in da bodo tudi pesmi iz te 
zbirke v meni vedno žive. 

Pesem mi je hipna izpoved al i grad
nja za naprej. V to verjamem in se pe
smim popolnoma posvetim. Če želiš in 
če hočeš ustvarjati, potem se tudi ob 
družinskih obveznostih — imam dva 
otroka — najde čas.« 

38-letna Sonja bo v svoji skromnosti 
in svojem prepričanju, da pesniško po
slanstvo ni moledovanje na vratih za
ložb, še naprej vztrajala v samozaložbi 
skromnih naklad. Verjetno pa bi bilo 
lepo in prav, ko bi železarski sindikat 
pomagal svoji ljubiteljski pesnici, k i po 
samozaložbi dosega slovenski rekord. 
Pomagal tako, da bi j i natisnil pesmi. 
Obljubili so j i že, a so pozabili. Sonja 
sama pa ne bo nikol i prosila. 

D. Sedej 

OD TU IN TAM... 
Petdeseta številka 
Vaščana 

Poljane — Pred dnevi je izšla nova 
številka Vaščana, glasila krajevne 
skupnosti Poljane. Je jubilejna, petde
seta. Časopis izhaja že dvanajsto leto, 
najprej kot občasnik, zdaj v dokaj red
nih mesečnih presledkih. 

Prvo številko so novembra 1975. leta 
pripravil i Jože Goličič, Lado Jamar, Jo
že Uršič in Vinko Pintar. Izšla je v 120 
izvodih. Petdeseto številko, ki jo je ure
dil uredniški odbor na čelu z Branimi
rom Nešovičem, pa so tiskali v 450 iz
vodih. 

Vsebina jubilejne številke je posve
čena krajevni problematiki: volitvam, 
širitvi Termike, objavlja poročilo o de
lu K U D Ivana Tavčarja, zaključni ra
čun krajevne skupnosti za minulo leto, 
seznam novih telefonskih naročnikov, 
razpisuje priznanja OF in vabi na ne
katere prireditve, k i bodo ta mesec. 

H. J . 

Vse vloge 

na Elektro 
Kranj — Pisal i smo že, da je z$f 

napake na regulacijskem st ikaM 
regulacijski napravi transformator 
RTP Zlato polje konec minulega 
ca bila nekaj časa povečana elektfl 
napetost na območju od Kranja F 
Visokem in Jezerskem. Zato so sel 
r i l i televizorji in drugi električni 
rati. Ko smo o povračilih za škodo! 
prašali na Zavarovalni skupnost i 1 

glav, Gorenjski območni skupi* 
Kranj , so nam povedali, da ima e' 
trogospodarstvo tovrstne okvare J 
zavarovane. Odškodninske zaht*" 
naj ljudje vložijo v Elektro KranjJ 
bodo presodili njihovo upravičen 
Tudi tiste zahtevke, k i so j ih obča» 
vložili na Zavarovalnico, bo odstfl 
Elektru Kranj v presojo. . 

A. £ 

... KRATKE PO GORENJSKI 
S i n d i k a l n i s e m i n a r j i v R a d o v l j i c i 

• Radovl j ica — Skupaj z občinskim svetom zveze s indikatov je V$ 
ska univerza Radovl j ica februarja in marca pr iprav i la tr i seminarje zapj-
sednike in sekretarje osnovnih organizaci j s ind ikata v občini. Seminar j i 
je udeležila le dobra četrtina vseh povabl jenih. 

• 
L e t o s d o b i j o a g r o k a r t o 

• Škofja L o k a — V škofjeloški občini bodo do konca tega leta d"' 
agrokarto, k i bo izjemno pomemben dokument predvsem za planiranje 
voja kmeti jske in gozdarske proizvodnje ter rabe prostora. Izdelava karv 
stala okrog 9,2 mi l i j ona dinarjev. 

H 

P r e d a v a n j e V a r s t v o o k o l j a v P o l j a n a h 

• Pol jane — Turistično društvo Poljane bo skupaj s škofjeloško de' 
sko univerzo v četrtek, 20. marca, ob 18. u r i v ma l i dvorani K U D v Polj*j r 
pr ipravi lo predavanje z naslovom Varstvo okolja. Predava l bo dr. Avg u-
L a h in pr ikaza l tudi barvne diapozit ive. Po predavanju bo pogovor o vat* P 
okol ja v Po l jansk i do l in i . 

R a z s t a v a r o č n i h d e l i n p r o s l a v a 

# Vodice, Podbrezje — A k t i v kmečkih žena kmet i jske zadruge Mfl 
de je za letošnji prazn ik žena v Vod icah pr iprav i l zanimivo razstavo ro 
del . Poslej bodo tovrstne razstave pr i re ja l i vsako drugo leto; poudar i l i 
izdelke iz lanu, pridelavo hrane in ohranjanje kmečkega orodja. — fr. 

O uspel i pros lav i za dan žena, k i je b i l a 7. marca v ku l turnem doli 
Podbrezjah, nam je p isa la tudi Saša Pretnar . 

R a z p r a v a o p r i z n a n j i h l 
Kranj — M i n u l i petek se je sestal odbor skupnost i borcev NOV I 

renjskega odreda. Oceni l i so dosedanje delo in sprejel i delovni prograi* 1 
sameznih komis i j . Razprav l ja l i pa so tudi o pr i znanj ih , k i j i h bodo po'' | 
zaslužnim organizaci jam in posameznikom. 

j . K 

P R A V N I K S V E T U J E 

PRAV ICA U P O R A B E ZEMLJIŠČA 
N. N. 

V naših nasvetih smo že odgovar
jal i , da mora bivši lastnik v petih le
tih na zemljišču, na katerem je uve
ljavljal prednostno pravico upora
be, zgraditi stavbo do tretje gradbe
ne faze. Vas zanima, kaj se zgodi, 
če uporabnik zaradi subjektivnih 
težav tega ne naredi. 

Odgovor: Že v odgovoru, k i ga 
omenjate, smo navedli, da se ta rok 
na zahtevo upravičenca zaradi 
upravičenih razlogov lahko podalj
ša največ za dve leti. Upravičenec 
zemljišča pa to pravico na podlagi 
odločbe pristojnega organa občine 
lahko izgubi, če tega pogoja ne iz
polni. Zemljišče mora izročiti obči
ni. V tem primeru dosedanjemu 
upravičencu pripada odškodnina, v 
katero se upoštevajo tudi opravlje
na koristna dela. Lahko pa predno
stno pravico uporabe zemljišča s 
pravnim poslom, na primer prodaj
no ali darilno pogodbo, pred uvelja
vitvijo te pravice za graditev prene
sete na zakonca, potomce in posvo
jence ter njihove zakonce, starše in 
posvojence ter njihove zakonce, ti 

pa na zakonca, potomce in posV 
jence ter njihove zakonce. 

D E D O V A N J E 
F. F. iz Loke 
Stari ste 72 let, svojih otrok nirtf' 

te, od sorodnikov pa imate le • 
nečaka, k i živita v tujini. ZanijT 
vas, kakšne pravice do zapuščin 
po vaši smrti bosta imela neča*l 
oziroma ali lahko premoženje zapj 
stite nekomu drugemu. 

i $̂ 
Odgovor: Nič ne omenjate, * »j 

imata nečaka naše državljanst^ 
Sicer pa velja, da imajo tudi tuji ^ Ž 
žavljani pod pogojem vzajemnost* 
enake dedne pravice kot državlj^ "Vr 
SRS. Če bo po vaši smrti uvede*1 & j 
dedovanje na podlagi zakona, k* 'h 
niste napravili oporoke, bosta ne^tai 
ka dedovala zapuščino po ena^'šl 
delih. Če se po poklicu sodišča 11 0\ 
bo nihče zglasil kot upravičeni d*M] 
dič, bo vaša zapuščina prišla v d r ^ |a 
beno lastnino. Seveda pa lahko " ^ a 
pravite oporoko, s katero lahko z*fS1 
pustite svoje imetje, komur želi** 
pri čemer bosta nečaka lahko rfef\ 
ljavila svoja nujna deleža. 

4 h 

J ja 

M E R K U R k r a n I 

© L I P A 
POHIŠTVO 

S A L O N V 
K R A N J U 

Radi vas bomo obiskal 
če nas boste povabili F 
vaš kraj. Pokličite n̂ jh 
Telefonski številki s 
21-835 ali 21-860. 
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Skrb za varno delo v k r a n j s k i Sav i 

S t r o j i v s e m a n j 

o g r o ž a j o d e l a v c e 
^ r&nj, marca — Čeprav so za gumarsko industrijo značilne 
l̂ rirjge nevarnosti pri delu, je z načrtno zaščito moč omejiti 
stevilo delovnih nezgod. To potrjujejo izkušnje iz kranjske Sa-
V e» kjer so z dolgoletnim razvijanjem tehničnega varstva zelo 
Z n»žali vpliv strojev na poškodbe pri proizvodnem delu. 

: J a m a r s t v o je kot vrsta kemične 
•jdustrije dokaj nevarno za zdra-

delavcev, k i se p r i delu tudi po-
j>°sto ponesrečijo. Surovine, tehno-
s^ . oprema i n predmet i dela 
vrivajo prenekatero past, k i lahko 

( f^rno deluje na zaposlene. K l j ub 
s edalje sodobnejšim strojem i n na-
l*~F a v a m delavcu n i mogoče zagoto-

-1 Povsem varnega dela z n j imi , 
J ! * 0 je sta lna skrb za varnost i n 

| Q a ^ e z a P o s t e n i h toliko bolj nuj-

*V Savi se te potrebe ne zaveda-
. 0 le delavci odde lka za tehnično 
. .zdravstveno varstvo,« pripove-

j ^ : e njegov vodja Tone Kapus , k i 
^°lasnjuje: »V pr izadevanj ih za 
*fnejše delo sodelujejo tud i i n d u -

| ^ j s k i psiholog, soc ia lna služba, 
sj ?tna ambu lan ta i n drug i . Te 

Uzbe ve l iko storijo za prepreče
n e nezgod i n obolenj. Skupaj z 

DH a r s k ° izobraževalnim centrom 
• jj. Plavimo, n a pr imer , izobraževa

ni pre izkus znanja o varstvu 
J * 1 delu z a približno 1400 delavcev 
p leto. Zdravstveni delavci vsako 

ete opravijo okrog 2000 preventiv-
i '«* pregledov zaposlenih.« 
j P r event i vno delo je gotovo po-
i ^ m b n o za zmanjšanje števila ne-
J ° d pri delu. K o t je razvidno iz 
^ s t i č n i h podatkov, se je 1982. le-
* ^ ed 3669 zapos len imi v Sav i po
sreč i lo 292 delavcev, l an i pa so 
p r i 4686 de lavc ih našteli 338 po-

Vodja oddelka za tehnično in zdrav
stveno varstvo Tone Kapus 

škodb. To pomeni , da se je število 
nezgod na tisoč zaposlenih v tem 
času zmanjšalo z 79 na 72. P r i ne
zgodah gre predvsem za lažje po
škodbe, kot so s t i sk i , udarc i in ure
zi . K e r so pr i stro jnem delu neizo
g ibna oprav i la z rokami , so najpo
gostejše poškodbe prstov na rokah. 
Pogoste in težke pa so nesreče pr i 
transportu tovorov z viličarji i n 
drug imi stroj i . Za rad i razn ih po
škodb ostajajo ponesrečeni delavci 
doma poprečno 12 dn i . 

»Število nezgod skušamo omej i t i 
z r a z n i m i ukrepi,« naglasa sogo
vorn ik i n našteva: »Delavce, k i 
imajo t r i nezgode v enem le tu, poš-

Zt^^ditvijo varnostnega droga na dvovaljčniku za pregrevanje zmesi so 
nJsaii nevarnost za poškodbe rok 

Foto: S. Saje 

Varnostni inženir v Savi Rudi Nadi-
ževec 
l jemo na pogovor k psihologu i n 
i z redn i zdravniški pregled. Ce je 
potrebno, priporočimo premestitev 
delavca na drugo delo, s čimer se 
ukvar ja z last i soc ia lna služba. Naš 
oddelek večkrat na leto o rgnan iz i -
ra natančne preglede strojev i n n a 
prav, med ka te r im i ugotavlja teh
nične pomanjkl j ivost i i n išče mož
nosti za boljše zavarovanje pr i k l a 
sičnih strojih.« 

Ugotovljena neskladja s tehni
čnimi predpisi so osnova za izdela
vo sanaci jsk ih programov, k i j i h 
vgrajujejo v letne gospodarske na
črte. Prav z dolgoletnim razvojem 
tehničnega varstva so v Sav i dose
gl i , da so tehnični vz rok i za delo
vne nezgode postal i redkost. Med
tem ko so pred desetletjem i n več 
zakr i v i l i g lavnino poškodb, so da
nes v celotnem številu nezgod ude
leženi le z dobr imi deset imi odstot
k i . 

»Vzroke za nezgode stalno 
spremljamo,« opisuje del vsakda
nj ih nalog varnostni inženir R u d i 
Nadiževec, k i iz izkušenj ocenjuje: 
»V pr i javah nezgod v več kot 90 od
stotk ih pripišejo kr i vdo delavcu, 
vendar ne navajajo vedno prav ih 
razlogov. Domnevamo, da nemalo
krat zamolčijo posredno kr ivdo a l 
koho la . Prav tako ugotavljamo, da 
je uresničevanje sanac i jsk ih pro
gramov v posamičnih p r ime r ih 
prepočasno. Zato se zgodi, da sem 
i n tja prepovemo delo na katerem 
od strojev, kjer je ogrožena var
nost.« 

Obenem si v Sav i prizadevajo za 
postopno izboljševanje delovnih 
razmer, kar posredno vpl iva na 
varnost pr i delu. Zarad i široke upo
rabe nevarn ih snovi v proizvodnj i 
je to sicer težko, še bolj problema-
tičo pa je odpravljanje škodljivih 
vpl ivov delovnih naprav. Zadnja le
ta so p remakn i l i mars ika j na bolje 
predvsem pr i uredi tv i toplotne izo
lacije strojev i n prezračevanja v 
odde lk ih za vulkanizaci jo . M a r s i 
kater i problem so že odpravi l i s 
tehničnimi izboljšavami in preno
vami naprav, k i so rezultat pr iza
devnih inovatorjev v tovarni . Iz
boljšanje pa si obetajo tudi od so
delovanja s s t rokovnimi ustanova
m i zunaj kolekt iva. S. Saje 

S S ^ g c i j e s o d e l v a r s t v a p r i d e l u 

žlezama nagradi vsako idejo 
^ i c e , marca — V jeseniški Železarni so se odločili nagraditi 
Jjo inovacijsko idejo, četudi je v praksi ne bodo uresničili — 
*ka izboljšava prispeva tudi k večji ekološki in delovni varno-

\ j št^r.s^° let je jeseniška Železarna 
^ | VniJ^^ u inovacij med vodilnimi de-
flf i ^\organ i zac i j ami pri nas. A ne le 
•"'ih i f V l l u . tudi po kvaliteti, ugotovlje-
;*in o ž° v

r i stih in pr ihrankih, k i so plod 
'^kih C^ e i n o v a c i j s k e dejavnosti jese-

^0v a n £e lezarjev. Na največjih jugo-
ij lih i 2k • r a z s t a v a n inovacij in tehni-
ffl a, 2

 b o lJšav dobivajo najvišja prizna
li L ^ ^ o r a l n i m i in materialnimi po-
1 9 ^ft id P a n e s k ° P a r i J ° t u d i »doma«, v 
t*' Z iv. 0 v n i organizaciji. 
tfl) toj10?icnostjo še niso zadovoljni, 

oleu- i°> da so j ih številni delovni 
Ih d V1 že prehiteli (na 100 zaposle
no ""° !-6 predloga, medtem ko 

j lah \ , r a zvitejših delovnih organiza-
^ i M d o 2 0 premogov " a 1 0 0 z a P ° " 

I l0vac'.'. V e r * d a r je razveseljivo, da na 
Shrv!^ 0 področje uvajajo vedno no-

J
I p 0;pjezarni ob koncu leta že vrsto 

^ n t ' ' e m o d v e m o v a c i J s k i n a g r a " 
'let 0 v o n a g r a d o in nagrado nova-
i , L e t a 1984 pa smo se prvič odlo-
hujP°delimo tudi posebno nagrado 
»bii . a t ^zaci jo d e ' a i n v a r s t v 0 okolja. 
&HiJ°.ie plavžar, k i je s svojim hu-

i n o v a c i J s k i m predlogom znat-
Mf>Hr°V£d delavce ob remontu plav 

•Vcev tem ko se je leto prej precej de-
u 2 a r a d i nevarnega plina opeklo, 

^ o i l P l V a r n o s t i n i več,« pravi vodite-
^ i n ^ a z a z aščito industrijske 
»V 0 6 I v a n ^ a Petrič. 
V ^ t e z a r n i je inovacijskih predlo-

l^azH in zelo težko bi bilo govoriti 
Pcij^L1"3 »ekoloških predlogih« al i ino-

t w l , D i bile ie humanega znača-
lanj-
inko-

2 

k z ? a l a sleherni predlog, k i zrni 
s t ° je , omogoča lažje in uči; 

vitejše delo, je namenjen tudi varnej
šim delovnim razmeram. 

Železarna ima zastarelo tehnologijo 
in prizadevamo si , da bi kar največ de
lavcev razumelo, kako so izboljšave na 
delovnih mestih potrebne. Zato smo se 
odločili, da v skladu z določili novega 
pravi lnika nagradimo vsako koristno 
idejo a l i izboljšavo. Vsak predlog dobi 
materialno spodbudo, četudi ga v 
praksi ne uresničijo. Delavec, k i prija
vi izboljšavo, dobi nagrado v skladu s 
pravi lnikom: približno 2,5 odstotka od 
povprečnega osebnega dohodka minu
lega leta. 

Tudi s to novostjo naj bi dobili na 
mizo in uresničili v praksi čimveč teh
ničnih in tehnoloških izboljšav, k i kori
stijo le proizvodnji; številne pa znatno 
prispevajo tudi k varstvu človekovega 
in delovnega okolja.-< 

D. Sedej 

NESREČE 

Zaletel se je v drog 
Hotemaže, 15. marca — Neprimerna 

hitrost je botrovala nesreči, k i se je 
zgodila 17-letnemu Dušanu N. in nje
govemu leto dni mlajšemu sopotniku 
Zdravku S. iz Hotemaž. Na neregistri
ranem motornem kolesu sta se peljala 
skozi vas, v ovinku pa ju je nenadoma 
zaneslo na levi rob ^este in v sneg, na
to pa v drog ob cesti. Sopotnik je še 
pravi čas odskočil, zato mu ni bilo hu
dega, voznik pa je bil v nesreči huje ra
njen. 

Stiskalnica m u je 
odrezala prsta 

K r a n j , 6. marca — V Iskr i Te lema-
t i k i , v tozdu M K D , se je pr i delu po
nesrečil 23-letni Matjaž Plavc iz K r a 
nja. De la l je na hidravlični s t iska ln i 
c i . K o je menjaval orodje, m u je 
eden od delov zdrsn i l i n s t iska ln ica 
m u je st isni la dva prsta desnice ter 
m u j i h odrezala. Ranjenca so odpe
l jal i v Klinični center. 

Neprevidno čez cesto 
Jesenice, 15. marca — 54-letni voz

nik osebnega avtomobila Janez Marolt 
iz Dvorske vasi pri Radovljici se je pe
ljal iz Žirovnice proti Jesenicam. Ko se 
je približal križišču s semafori (utripa
la je rumena luč), je cesto prečkal 
19-letni Pero Peič z Jesenic. Avto je 
pešca zadel, vrglo ga je na vetrobran-
sko steklo, nato pa nazaj na cesto, kjer 
je obležal hudo ranjen. Odpeljali so ga 
v jeseniško bolnišnico. 

Povozil pešakinjo 
Železniki, 12. marca — Ko je voznik 

neregistriranega motornega kolesa 
Igor Kofler, star 21 let, iz Železnikov, 
peljal po cesti Železniki —Škofja Loka, 
zaradi prevelike hitrosti ni mogel izpe
ljati ovinka. Zaletel se je v pešakinjo, 
53-letno Terezijo Prezelj iz Železnikov, 
k i je hodila pravilno po levi strani ce
ste. V nesreči je bil motorist huje, pe-
šakinja pa lažje ranjena. 

V megli zadel pešca 
Milje, 14. marca — Megia, slaba ce

sta in prehitra vožnja so bile okoliščine 
prometne nesreče, k i se je zgodila na 
cesti Krar.j —Preddvor na Mi l jah. Voz
nik Miroslav Preisinger iz Kranja je 
kljub megli precej hitro vozil skozi vas, 
zato je prepozno opazil pešca, k i sta 
hodila ob robu ceste. Anico in Jožeta 
Koželja z Mil j jezbi ipo cesti. Obležala 
sta hudo ranjena, Preisingerjev avto 
pa je zaneslo v drevo ob cesti. ^ * 

Pogovor o varnost i kolesarjev v prometu 
— — ,— 

Številna kolesa, redke steze zanje 
Kranj , marca — Pred nedavnim je 

svet za preventivo in vzgojo v cestnem 
prometu pri kranjski občinski skupšči
ni sklical pogovor o varnosti kolesar
jev v prometu. Na sestanku, k i so se ga 
razen predstavnikov sveta udeležili tu
di delavci uprave za notranje zadeve, 
postaje milice in komiteja za urbani
zem v Kranju ter člani kolesarskih 
klubov v občini, so obravnavali pred
vsem probleme zaradi pomanjkanja 
kolesarskih stez. 

V Kranju in okolici, so ugotovili ude
leženci pogovora, je za kolesarje slabo 
poskrbljeno. Kolesarska steza je le na 
vzhodni obvoznici od križišča z magi
stralno cesto na Laborah prek Delav
skega mostu do križišča s Cesto 1. ma
ja in naprej do križišča s cesto Kranj — 
Šenčur pa na Cesti J L A od križišča s 
Stošičevo ulico do križišča z Oldham-
sko cesto. Žal sta obe stezi preozki, 
imata pa še druge pomanjkljivosti. 

Člani Kolesarskega kluba Kokr ica 
so opozorili, da se je zaradi gradnje av
tomobilske ceste pretrgala cestna po
vezava Kokrica—Naklo, k i bi bila upo
rabna za kolesarje. Promet po magi

stralni cesti Kranj —Naklo je namreč 
za kolesarje prepovedan, makadamska 
pot ob tej cesti pa je preslaba za vožnjo 
s kolesom. Kolesarjem je še vedno pre
povedan promet tudi po obvoznici med 
Koroško in Ljubljansko cesto, zato se 
ni moč peljati s kolesom z Zlatega po
lja na Gorenjo Savo. 

Varne poti skozi mesto in po njegovi 
okolici so potrebne, so ocenili predstav
nik i Kolesarskega kluba J . Stucin iz 
Hrastja, tako za športne kolesarje kot 
za tiste ljudi, k i uporabljajo kolo za 
prevoz. Predvsem zaradi športnikov, k i 
veliko trenirajo na cestah, pa bi mora
l i , kot so menili kolesarji kluba Sava, 
izboljšati cestno signalizacijo. 

Na sestanku so se dogovorili, da bo
do kolesarski klubi pripravil i predlog 
kolesarskih poti skozi mesto in po širši 
okolici, k i bo osnova za opremljanje z 
opozorilno signalizacijo. Razen tega 
bodo predlagali kranjskemu komiteju 
za urbanizem, naj ob ureditvi ceste za 
kmetijske stroje in vprege od Kranja 
do Naklega upošteva tudi potrebe kole
sarjev. 

S. Saje. 

K L I C A J Z A V A R N O S T 

Prednost tudi kolesarjem 
Stara modrost uči, da prva lastovka še ne prinese pomladi . Zato 

smo lahko o pravi spremembi prepričani šele, ko opažamo celo jato 
ptic. 

Poduk iz tega reka žal vel ja tudi za človekovo dejavnost. Tako po 
prv ih k o r a k i h še ne moremo soditi , a l i bo načrtovani nalogi kos do 
konca. 

Vseeno so prv i korak i pomembni , kar bi lahko oceni l i tudi za ne
davni pogovor o prometni varnost i kolesarjev v K r a n j u . Z n j im so kon
čno pr i zna l i zapostavljenost kolesarjev v cestnem prometu in opozori l i 
na neurejene razmere za te udeležence, k i so v prometu med najbolj 
ogroženimi. Prav je, da so j i m sk len i l i dati prednost, čeravno ne v ta
kem obsegu, kot terjajo predpis i . 

Vseeno lahko pr i t rd imo, da bo kolesarjem vel iko pomeni la celo 
ureditev ustreznih opozoril , čeprav nimajo svoj ih stez. Seveda bo tre
ba opozori lno signalizaci jo tudi upoštevati, da b i kolesar j i postal i ena-
kovrednejši udeleženci v prometu! 

Če se povrnemo k pregovoru o prvi lastovki , potlej b i pričakovali 
podobno ukrepanje kot v K r a n j u še v drug ih svet ih za preventivo in 
vzgojo v cestnem prometu na Gorenjskem. Pa ne samo od njihove de
javnosti , ampak predvsem od prizadevanj projektantov i n urbanistov 
za širjenje prometnih površin za kolesarje ter sk rb i prometnih orga
nov bo odvisno izboljšanje razmer v kolesarstvu. K temu nas med dru
g im obvezujejo nekatere smernice nalog, k i j i h nameravamo uresniči
t i v mednarodno razglašenem letu za boljšo prometno varnost. 

S. Saje 

S SODIŠČA 

Kaznovana prodaja za devize 
K r a n j , marca — Enota Temeljne

ga sodišča v K r a n j u je 13. jun i ja 
1985 obsodila zaradi gospodarskega 
prestopka v blagovnem prometu de
lovno organizacijo Sava Commerce 
iz K r a n j a kot pravno osebo in M i r k a 
Va tavuka kot odgovorno osebo. Se
nat pod predsedstvom Mar i j e Bešter 
je razsodi l , da sta obdolženca odgo
vorna za prodajo blaga pod zahteva
mi , k i niso v sk ladu z zakonom. 

P ravna oseba je v svoji prodajalni 
številka 25 v Zadru 10. septembra 
1982 prodajala avtomobilske plašče 
izključno za bankovce tuje valute, 
kar je v nasprotju z določili zakona o 
deviznem poslovanju in kred i tn ih 
odnosih s tujino. Do te kršitve je pr i 
šlo, ker je poslovodja prodajalne Va -
tavuk dopusti l prodajo na tak način. 

Zarad i gospodarskega prestopka 

glede na določila zakona o temelj ih 
poslovanja na področju blagovnega 
prometa in storitev v blagovnem 
prometu ter o s is temu ukrepov, s ka 
ter imi se preprečuje spodkopavanje 
enotnosti jugoslovanskega trga na 
tem področju, je sodišče kaznovalo 
pravno osebo z denarno kazni jo 
200 tisoč dinarjev i n odgovorno ose
bo z denarno kazni jo 15 tisoč dinar
jev. Po določilih kršenega zakona so 
i z rek l i tudi varstveni ukrep javne 
objave sodbe. 

Gre za kršitev enega pomembnih 
zakonov na področju blagovnega 
prometa. Zadnja leta ta zakon vse 
prepogosto kršijo, zato morajo sodi
šča z ustrezn imi k a z n i m i prot i krši
tel jem vzgojno vp l ivat i tudi na dru
ge, možne storilce t ak ih dejanj. 

(S) 

Mala neprevidnost na cesti lahko veliko stane — Čeprav se pomlad 
naglo bliža, so vozne razmere na naših cestah še povsem zimske. Tega 
se premalo zaveda prenekateri voznik, kot potrjujejo neredke nezgode 
zlasti ob slabem viemenu. In potlej se vožnja konča predčasno ob robu 
cestišča ali celo za ogrado, kakor se je to primerilo lastniku tega vozi
la na vzhodnem izhodu z avtomobilske ceste za Kranj med sneženjem 
sredi prejšnjega tedna. Ker vedno ne gre samo za skrivljeno pločevino, 
je seveda bolje prilagoditi vožnjo razmeram na cesti in tako preprečiti 
nezgodo z neprijetnimi posledicami! (S) — Foto: F. Perdan 
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Konec tedna v Planici sedmi finale svetovnega 
pokala v smučarskih skokih in zaključek letošnje 
akcije Podarim — dobim " 

Planiški skakalnici 
pripravljeni za vel iki finale 
Planica, 16. marca — Planica, zibelka smučarskih skokov, ima pri 
nas in tudi na tujem tisoče in tisoče navdušencev in zvestih prijate
ljev. Od petka do nedelje bosta 90- in 120-metrski skakalnici prizo
rišče sedmega finala svetovnega pokala v smučarskih skokih. Za 
sklep pa bo v nedeljo še finalno žrebanje letošnje akcije Smučarske 
zveze Slovenije Podarim — dobim. 

. . . „. . da bosta nared za uradni trening, k i 
Pred nami je se živa podoba lan

ske, jubilejne Planice. Nepozabna bo 
ostala množica ljubiteljev skakalne
ga športa. Prireditveni prostor so na
polni l i mladi in stari z vseh koncev 
domovine in tujine, sami zvesti privr
ženci športa, k i zahteva izredno spo
sobnost. Vse kaže, da dolina s plani-
škimi skakalnicami ne bo nikol i sa
mevala. Vanjo se vsako zimo vračajo 
številni skakalci in letalci, k i bodisi 
treniraio, bodisi preskušajo svoje 
skakalne veščine. Ob njih so vedno 
t ihi in marlj ivi organizatorji, k i pri
pravljajo skakalnice, dovažajo sneg 
in ga teptajo. Vedno znova jo obisku
jejo zvesti ljubitelji belega športa, 
privrženci Planice, k i so nanjo pono
sni in si žele zanimivih športnih do
godkov. 

Tako bo tudi letos na sedmem fina
lu svetovnega pokala v smučarskih 
skokih. Lanskemu jubileju, petdeset
letnici, sledi še eden: letos mineva 
petdeset let, odkar je avstrijski ska
kalec Sepp Brai l l skočil čez 100 me
trov. 16. marca leta 1936 je poletel in 
na Bloudkovi vel ikanki pristal pri 
101 metru. Ta skok je rodil novo smu
čarsko zvrst — smučarske polete. 
Planico so uradno priznali kot zibel
ko smučarskih poletov, nove zvrsti, 
leta 1971 na kongresu FIS v Opatiji. 
Tudi ta jubilej bomo proslavili v pra
vem planiškem duhu. Od 22. do 
23. marca bo tu finale tekmovanja za 
svetovni pokal. Spet se bomo v dolini 
skakalnic srečali v čim večjem števi
lu in skupaj doživljali še lep športni 
praznik. Se posebno zato, ker bo le
tos Smučarska zveza Slovenije ob 
vznožju 120-metrske skakalnice pri
pravila četrto letošnjo žrebanje akci
je Podarim-dobim. Dan prej bo pred 
začetkom finalne serije na 90-metr-
sk i skakalnici še razglasitev najbolj
ših pionirjev in mladincev v letoš
njem tekmovanju za pokal Cockte, k i 
je pod pokroviteljstvom DO Slovin. 

Planiški skakalnici , 90- in 120-me-
trska, sta pripravljeni že od lanskega 
novembra. Na njih je treniralo in tek
movalo mnogo domačih in tujih ska
kalcev. Pripravljeni sta tako, da bo 
treba na obeh vložiti le malo truda, 

bo na 90-metrski skakalnici že v pe
tek. Organizatorji, organizacijski ko
mite Planica, in zvesti pomočniki pri 
ureditvi Planice za tak praznik, Rate-
čani, bodo poskrbeli, da bo vse tako, 
kot mora biti . 

Seveda bodo prišli na račun tudi 
ljubitelji smučarskih skokov, k i bodo 
v soboto in nedeljo prišli v Planico na 
finale sedmega svetovnega pokala. 
Skakal i bodo vsi najboljši skakalci 
na svetu, k i bodo skušali doseči, kar 
so zamudili med skakalno sezono. Z 
dobrimi skoki bodo svojim zvestim 
navijačem skušali pokazati, kar je le
pega v skakalnem športu. Med njimi 
bodo tudi jugoslovanski skakalci, k i 
so prav v Planici že večkrat dokazali, 
da so res pravi mojstri smučarskih 
skokov. 

V nedeljo konec akcije 
Podarim-dobim 

Planiški komite dela z roko v ro
k i s Smučarsko zvezo Slovenije. V 
nedeljo ob 14.45 bo skupaj z R T V 
Ljubl jano pr iprav i l a še zadnje,četr-
to žrebanje druge akcije Podar im-

dobim. M o r d a boste nekater i od 
množice, k i je kup i l a letošnje raz
glednice i n tako pomagala našemu 
smučarskemu športu, prav v P lan i 
ci zvedeli za svojo srečo. T u bodo 
izžrebali glavne nagrade letošnje 
akcije: hišo Mar les , jadrnico 
E l a n 19, 10.000 l itrov sadnega soka 
Fructa l , tovornjak T A M 80 T3 B, v i -
so R E — Cimos, dvovrstni kom
bajn za obiranje koruze D K O 5501 
— SIP-Agros, 1000 dinarjev gotovi
ne, osebni računalnik dialog P — 
Gorenje in še vrsto bogatih na
grad. 

G l avna povezovalca žrebanja bo
sta V i l i Vodopivec in Rif le, za pope
stritev pa bodo poskrbel i ansambel 
Avsenik , godba na p iha la P T T iz 
Mar ibo ra in drugi . N a svidenje v 
soboto in nedeljo v P lan ic i ! 

D. H u m e r 

Kako v Planico 
Tako kot vedno bo promet v so

boto in nedeljo potekal po že usta
ljenem vrstnem redu. Karte in na
lepke za avtomobile in avtobuse 
že prodajajo v vseh turističnih po
slovalnicah Kompasa, Alpetoura 
in v drugih turističnih organizaci
jah. 

Cene vstopnic za petek, uradni 
trening, so 100 dinarjev za mladi
no in 2W din za odrasle. Za soboto 
in nedeljo so po enotni ceni 400 di
narjev, nalepke za osebne avto
mobile so 160 dinarjev. Za vse bo 
dovolj prostora na parkirnih me
stih pod skakalnico. Pregled 
vstopnic in nalepk bo na Jeseni
cah, v Podkorenu in Ratečah. Tu 
bodo na voljo tudi vstopnice in na
lepke. 

Planiški spored 
Petek: trening ob 9.30 na 90-me

trski skakalnici , ob 18. uri v 
Kranjski gori pozdrav sodelujo
čim. 

Sobota: ob 9.30 slovesna otvori
tev in ob 9.45 začetek tekmovanja 
na 90-metrski skakalnici . V odmo
ru pred f inalnimi skoki petdesete-
rice podelitev ookalov najboljšim, 
od pionirjev do mladincev, za le
tošnji pokal Cockte in po konča
nem tekmovanju razglasitev naj
boljših na 90-metrski skakalnici . 
Ob 13.30 trening na 120-metrski 
skakalnici . 

Nedelja: ob 9.15 slovesna otvori
tev na 120-metrski skakalnici , ob 
9.30 začetek tekmovanja. Po kon
čani tekmi razglasitev najboljših 
in podelitev pokalov najboljšim v 
tej sezoni za svetovni smučarski 
pokal. 

Ob 14.45 končno žrebanje v ak
ciji Podarim-dobim, k i ga bo pre
našala tudi televizija. 

Kranjskim »konjenikom« se obetajo boljši časi 

Opekarno bodo preuredili v hle 
Kranj, 15. marca — Člani Konjeniškega kluba Kranj (prej Voklo) s* 
današnjem občnem zboru zadovoljni ugotavljali, da zanimanje in A 
mevanje za konjerejo in konjeniški šport narašča. Klubu se ob«1 

boljše možnosti za delo s preureditvijo zapuščene opekarne v Bobo* 
pomoč ponuja »sosed« — Konjeniški klub Brdo, dvema klubskim* 
njema se bodo po ureditvi hlevov pridružili še trije, večje podpor* 
doslej pa so deležni tudi s strani telesnokulturne skupnosti in org*1 

ljudske obrambe in družbene samozaščite. 

»Odkar klub obstaja, se ubadamo s 
prostorskim problemom,« je na ob
čnem zboru dejal predsednik kluba 
Milan Omejc. »Klub ne bo polno zaži
vel, dokler bomo imeli konje po razli
čnih zasebnih hlevih v okolici Kranja. 
Tudi hlev na Zgornji Beli , kjer sta 
klubska konja, je premajhen in hkrat i 
preveč oddaljen od Kranja.« 

V klubu so lani začeli mrzlično iskati 
nove prostore. Novembra se j im je po
nudila možnost za najem nekdanje vo
jašnice na Primskovem, kjer bi stavbo 
že z malenkostnimi vlaganji lahko pre
uredili v hlev, vendar jo bo lastnik — 
kranjska samoupravna skupnost — ra
je oddal obrtnikom. Konjeniški klub je 
lani dal pripombo na osnutek dolgoro
čnega načrta kranjske občine, k i je 
med drugim predvideval, da bi opušče
no opekarno v Bobovku namenili za 
potrebe industrije in obrti. Predlaga
telj je na osnovi pripombe »konjeni
kov« to območje namenil za rekreacijo 
občanov in s tem klubu na stežaj odprl 
vrata, da končno že pride do svojih hle
vov in prostorov. Komunalno obrtno in 
gradbeno podjetje Kranj , k i je lastnik 
opekarne, je januarja sklenilo, da bo 
del prostorov in zemljišča oddalo v na
jem klubu. Za zdaj še ni znano,za koli
ko let; člani kluba pa so na občnem 
zboru ugotovili, da j im samo petletna 
pogodba ne bi prinesla veliko, saj bi v 
tem obdobju šele obnovili in preuredili 
opekarno v hlev, zasuli jame, pospravi
li kamenje in železje, očistili zemljišče, 
posekali grmovje in opravili druga, za 
dejavnost kluba pomembna dela. Prvi 
izračuni so pokazali, da bi vse skupaj 
veljalo okrog deset milijonov dinarjev. 
V klubu računajo na pomoč telesnokul-

Lokostrelstvo 

Tomazin državni prvak 
Kamnik, 15. marca — Lokostrelski 

klub Kamnik je pripravil državno dvo
ransko lokostrelsko prvenstvo Fita in-
door 25 in 18 metrov. Tekmovalo je nad 
140 lokostrelcev iz vse Jugoslavije. 
Kranjski lokostrelci so tudi tokrat do
segli odlične izide. Peter Tomazin je 
zmagal v disciplini compaund prosto, 
Šorli je bil tretji v instriktivnem slogu, 
Štiherl pa drugi med mladinci. 

turne skupnosti, organov s po^ 
ljudske obrambe in družbene safl1' 
ščite ter na podporo delovnih orga* 
cij; glavno breme pa bo vendarle "5 

menih članov kluba, k i bodo i*1" 
opraviti na stotine in stotine ud* 
ških ur. Roko sodelovanja je že P° 
di l Konjeniški klub Brdo: obljubi]8 

moč v lesu in v delovnih strojih, f 
dil pa bo tudi hipodrom, na kat«1 

naj bi kranjski »konjeniki« prikJ 

svojo dejavnost. Ko bo hlev naf 
takšen je namreč dogovor s Kofll 
ško zveze Slovenije — se bodo dvj 
klubskima konjema pridružili še 
haflingerji, k i bodo (ob osemnaf 
konjih, k i j ih imajo člani) dobra <>j A 
va za vzgojo mladih jahačev in za^ V -

stno rekreacijo občanov. Lani je 9 
nov kluba opravilo prek petsto ud . 
ških ur pri urejanju zemljišča in* 1 

ke v Blat ih (nedaleč od Preddvora)' 
spravilu sena in oskrbovanju klu^ 
konj. Kot kaže, se bo klub kmalu $ 
vi l od zemljišča v B la t ih , saj dru^' 
načrt predvideva izsuševanje teh P 
šin in uporabo za kmetijske na$. 
Izguba ne bo boleča, če bo kmetil 
zemljiška skupnost priskrbela ® 
zemljišče ali če bo tega dovolj v 

bovku. 
C Zaplotn11 

V nedeljo na Porezen 
Kranj, marca — Planinsko I 

štvo Kranj vabi 23. marca na • 
cionalni spominski pohod na W 
zen. Izletniki se bodo iz Kranja ' 
peljali ob 6. ur i do Petrovega b*« 
Od tod sta na vrh 1622 m visok« 
Porezna približno dve ur i hoje, M 
zahtevna zaradi z imskih razi? 
Zato vodnika Meta in Jože Sp81 

vec priporočata primerno oprert^ 
nahrbtniku pa naj ne manjka 
na in pijača. Za izlet, ki stane 
dinarjev, se je moč prijaviti v 
štveni pisarni do 20. marca. 

0 

Šolsko športno društvo Prežihov Voranc 

Najstarejši i n najboljši 
Jesenice, marca — Šolsko športno društvo Prežihov Voranc ima kar 
24 ur vadbenih ur na teden — Stalno zasedena telovadnica — Učence 
zanima košarka, učenke pa odbojka 

Med najstarejšimi šolskimi športni
mi društvi v jeseniški občini je šolsko 
športno društvo Prežihov Voranc; na 
pobudo prizadevne Grete Samarjeve 
so ga ustanovili pred 27 leti. Tudi da
nes je zgled uspešnega dela z mladimi; 
učenci imajo v tej interesni dejavnosti 
na teden kar 24 ur organizirane vadbe. 
S toliko urami pa bi se lahko pohvalil 
vsak klub! 

»V naše dru
štvo so včla
njeni vsi 
učenci osno
vne šole Pre-
žihovega Vo-
ranca,« pravi 
Edo Rakovec, 
mentor in 
predmetni uči
telj telesne 
vzgoje. »Misli

mo, da je tako najbolje. Košarko vadi
jo v treh skupinah, odbojko v štirih, 
akrobatiko v eni skupini, v društvu pa 

Konec drsalne sezone 
Kranj, 11. marca — V nedeljo 

zvečer so v Savskem logu v Kranju 
zaprli umetno drsališče in tako 
skleni l i zelo uspešno drsalno sezo
no v tej z imi. Večnamenska dvora
na je letos gostila nekatera po
membna hokejska srečanja. Izka
zalo se je, da je organizacija le-teh 
izvedljiva, da pa bi bilo treba dvora
no za takšne prireditve primerno 
preurediti. Uspela je tudi brezpla
čna rekreacija med šolskimi poči
tnicami in bi veljalo z njo tudi v pri
hodnje nadaljevati. Sicer pa je bilo 
to sezono na ploščadi prek 100 tisoč 
drsalcev; torej je drsanje postalo 
ena najmnožičnejših rekreacij v ob
čini. 

Drsališče je v sezoni obratovalo 
brez večjih motenj, za kar Gorenj
ski sejem zasluži pohvalo. Precej 
pripomb pa je bilo na vzdrževanje, 
red in čistočo, čemur bi v prihodnje 
morali nameniti večjo skrb. 

A. Ž. 

so še planinci, šahisti, igralci namizne
ga tenisa in folkloristi. 

Rezultati, ki jih dosegajo naši učen
ci, so dobri. Sodelujemo predvsem na 
občinskih tekmovanjih. Lani sta bili v 
košarki obe ekipi, moška in ženska, 
prvi, prav tako tudi v odbojki, bili smo 
najboljši v tekmovanjih ob dnevu mla
dosti, dobri so šahisti. 

Vsi učitelji telesne vzgoje, smo se 
zmenili, da je veliko bolje, če sposobni 
in dobri športniki takoj prestopijo v 
klub in ne šele po končani osemletki. 
Najlažje in najbolje se strokovno uspo
sobijo v klubih, zato jih ne zadržujemo 
v šoli in v šolskem športnem društvu. 

Opažamo — ne le pri nas — da med 
učenci zanimanje za športne interesne 
dejavnosti počasi, a "/.trajno upada. 
Pri nas je morda to še bolj občutno za
to, ker smo morali uvesti dvoizmenski 
pouk in učenci sedaj težje usklajujejo 
pouk z interesno dejavnostjo. Pozno 
popoldne ali zvečer se jim ne ljubi vra
čati v šolo, rajši ostajajo doma. Na
sploh se zdi, da je za današnjo genera
cijo privlačnejša glasba. Ne moremo 
reči, da jih šport ne zanima, saj dobro 
poznajo rezultate naših vrhunskih 
športnikov, a žal vedno bolj postajajo 
le gledalci. Z mladimi v nižjih razredih 
je še najbolje, saj še ne znajo ločiti in
teresne dejavnosti od pouka, pri sta
rejših pa kljub prizadevanju mentor
jev zanimanje za športne panoge upa
da. Upamo, le, da bo z leti bolje, da se 
bodo tudi starši počasi spet začeli za
vedati, kako potrebna je aktivna re
kreacija. 

Šolsko športno društvo dobi 310 ti
soč dinarjev letne dotacije, kar je ma
lo, če pomislimo, da stane ena žoga 10 
tisoč dinarjev. V letu pa jih v šoli rabi
mo vsaj 20. Če ne bi pomagala sama 
šola, bi bilo še težje, tudi s prevozi na 
razna tekmovanja. Samo prevoz z av
tobusom do Mojstrane — šolskega 
kombija pri nas nimamo — stane 30 ti
soč dinarjev. 

Kljub vsemu pa vztrajamo pri mno
žičnosti šolskega športnega društva, 
saj se zavedamo, da vse preveč učen
cev izgubi sleherni aktivni stik s špor
tom, ko zapusti osnovnošolske klopi.« 

D. Sedej 

Alpinist Tomo Česen o svojem podvigu 

P r o b l e m i A l p s o t r i j e 
K R A N J , 14. marca — Pred dvema dnevoma se je vrnil domov kranj
ski alpinist Tomo Česen, ki je v štirih dneh zmogel samostojne zim
ske vzpone prek treh velikih sten tujih gora. Eiger, Matterhorn in 
Grandes Jorasses, imenovani Zadnji trije problemi Alp, doslej še n i 
komur niso dopustili česa takega. 

Srečanja s 26-letnim kranjskim al
pinistom Tomom Česnom so že nekaj 
let kar pogosta, saj vedno znova pre
seneča z izvrstnimi alpinističnimi do
sežki. Poseben podvig je uresničil 
marca letos, ko je sam preplezal teža
vne smeri v stenah Eigerja, Grandes 
Jorasses in Matterhorna. Samostojni 
z imski vzpon v Zadnjih treh proble
mih Alp, kot imenujejo te gore, je do
slej uspel le japonskemu in franco
skemu plezalcu. Ker sta ga oba opra
vi la v več zimah, je dosežek našega 
alpinista v primerjavi z njunim goto
vo velik dogodek. 

»Pred vojno, ko so prvič preplezali 
Zadnje tri probleme Alp,« pripovedu
je o svojem nedavnem plezalskem ci
lju Tomo Česen, »so ti vzponi veljali 
za najtežavnejše plezanje. Priznati je 
treba, da kljub izboljšani plezalski 
opremi tudi danes niso od muh. Ote
žuje jih predvsem stalno spreminja
nje vremenskih razmer, zaradi česar 
so vedno tvegani. 

Pred odhodom od doma sem vedel, 
da bom uspel le s hitrimi vzponi. To 
ni bilo nujno le zaradi vremena, am
pak tudi zaradi velikih stroškov. Vo
dila pa me je želja, da preplezam vse 
tri stene zapored, saj so problemi Alp 
trije. Le tak dosežek danes nekaj po
meni.« 

Tomo Česen se je najprej lotil kla
sične smeri v severni steni Eigerja. 
Kl jub poledeneli steni z naklonom do 
80 stopinj je približno 1800 metrov vi
soko steno preplezal 7. marca v 
12 urah. Posebno nevaren je bi l se
stop s te gore, saj sta orientacijo ote-
ževala megla in sneženje. 

Zelo težaven je bi l tudi začetek 
vzpona po smeri Mrtvaški prt v 
Grandes Jorasses, kjer je bila strma 
stena pokrita s tankim ledom. Vse
eno je 9. marca v komaj štirih urah 
preplezal prek 800 metrov visoko ste
no, se po grebenu vrni l pod steno in 
se odsmučal v Chamonix. 

Po drugem vzponu si je privo^ 
dan počitka. Vzpon na slikoviti M* 
terhorn, k i je v resnici zaradi stal"f 
ga podiranja skale manj privlačen,I 
začel z italijanske strani. Po prečeč 
pod severno steno je 11. marca v I 
brih devetih urah preplezal Schmi* 
tovo smer v približno 1100 metrov ̂  
soki steni. 

»Pred vzponi sem mislil, da bo & 
počasneje in težje,« priznava skrO^ 
ni kranjski plezalec. »Izgleda, da • 
bil dovolj dobro telesno in psihifl1' 
pripravljen, zato nisem imel teŽJjJ 
Imel sem tudi srečo z vremenom. I 
vsak primer je moje plezanje spre' 
ljal pod stenami prijatelj Matjaž # 
guš, s katerim sem bil povezan z 
dijsko zvezo. 

Kot zanimivost naj povem, da j* 
Grandes Jorasses istočasno ple*. 
francoski alpinist, ki je s pomočjo l1* 
likopterjev nameraval vse tri vzp0|jj 
končati v 24 urah. Odnehal je že n»* 
drugim vzponom.« 

Kot vedno ostaja alpinist Česen & 
di pri oceni sedanjega dosežka redk"! 
beseden. Zadovoljen je, da je usp*! 
uresničiti načrtovano nalogo. Še 
pa bi bi l vesel, kot mimogrede P11 

pomni, če bi vrhunskim a lp in i s t^ 
bolj pomagali z denarjem kot z beS* 
dami. Za to bo priložnost že ob leto* 
nji meddruštveni alpinistični odpr*^ 
v Karakorum, s katero se bo ToP 1 ' 
Česen junija podal na himalajske ^ 
hove. 

S. Saje 

Kranjčan Tomo Česen je kot prvi Jugoslovan pozimi sam preplezal Zadnje tri 
probleme Alp — Eiger, Grandes Jorasses in Matterhorn (od leve k desni) 
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DO ŽIVILA K R A N J 

V sode lovan ju z D O A G R A R I A C O O P Zag reb organiz i ramo 

P R O D A J O 

s a d n e g a d r e v j a 

i n o k r a s n e g a g r m i č e v j a 
&red prodajalno SP Storžič na Kokrici 
°d 19. do 22. marca od 9.30 do 16. ure 

ste v zadregi, kako saditi, vam bo na voljo priznani 
strokovnjak z nasveti: 
v sredo, 19. marca, od 10. do 12. in od 14. do 16. ure 
v četrtek, 20. marca, in petek, 21. marca,od 14. do 16. ure 
v soboto, 22. marca, od 10. do 12. ure 
* e bo vreme zelo slabo, bo prodaja kasneje. 
^ datumu vas bomo pravočasno obvestil i. 

Izkoristite izredno priložnost za pravilno izbiro 
in sajenje sadnega drevja ter okrasnega grmičevja! 

MLADINSKA KNJIGA 
Delovna skupnost skupnih 
služb objavlja po sklepu ko
misije za delovna razmerja 

TOZD Veletrgovina — Trgo
vina na veliko — oddelek 
Kranj 

KOMISIONARJA 
za določen čas s trimesečnim 
poskusnim delom 

Pogoji: 
— končana IV. stopnja zah

tevnosti — smer prodaja
lec ali druge ustrezne 
smeri, šest mesecev de
lovnih izkušenj 

Vloge z dokazil i o izpolnjeva
nju pogojev pošljite v 8 dneh 
po objavi na naslov: Mladin
ska knjiga DSSS, Splošno 
kadrovski sektor, Ljubljana, 
Parmova 33. Kandidate bo
mo pisno obvestili v 30 dneh 
po končani izbiri . 

M E R K U R k r a n j 

0 M E R K U R k r a n j - -

prodajalni UNION na Jesenicah, Tito-
d0^' jrnajo na oddelku malega električnega orodja 
obr° ' z b , r o vrtalnih in brusilnih strojev, motornih žag, 
tov°BV' krožnih žag, elektromotorjev, varilnih apara-
1^ ter drugega ročnega in električnega orodja. 
n*.?.ddelku bele tehnike pa je velika izbira najmoder-
nik p r a l m n strojev GORENJE po ugodni ceni, štedil-
ka °V na trda 9or'va> kombiniranih štedilnikov (elektri-

~~~ Plin), hladilnikov in zamrzovalnih omar. 

I s k r a 
OfcSŜ  - INDUSTRIJA ZA ELEKTRIČNA 
K j 2 p J A K R A N J , p. o. 

* n J , Savska loka 4 
h 0 cj?S n°vi sklepa komisije za delovna razmerja in osebne do-

* e delovne organizacije objavljamo prosta dela in naloge 

* 4 d T i R ° J N l H T E H N I K O V 
«eio v TEHNOLOGIJ I (1 delavec) in R A Z V O J U (2 delavca) 

njK n d l d a t o v pričakujemo, da imajo ob izpolnjevanju sploš-
^ l,P°gojev še: 

ončano V. stopnjo srednjega usmerjenega izobraževanja 
v °vinarske usmeritve (za poklic strojni tehnik), 

. 6 mesecev do 2 let delovnih izkušenj, zaželeno s področ-
r&zvoja mehanskih konstrukcij. 

I 

0 v n o objavljamo prosta dela 

<ff C l S T " K PISARNIŠKIH PROSTOROV 
0 v popoldanskem času. 

p, t a c i j a osebnega dohodka je približno 70.000 din. 
1© n ' • 

^°šljei J a v e z ^ ° ^ a z i n ° izpolnjevanju pogojev naj kandidati 
^ s t r i i V ° - n e n P° objavi v časopisu na naslov: Iskra — In-
^očip t/ a e ' ektrična orodja, Kranj , Splošno kadrovsko po-

J e- Kranj , Savska loka 4. 

zavarovalna skupnost triglav 
Gorenjska območna skupnost Kranj 

Odbor za medsebojna delovna razmerja objavlja naslednja 
prosta dela in naloge: 

1. R A Z P O R E J A N J E IN P L A S I R A N J E FINANČNIH S R E D 
STEV 

2. ORGANIZAC IJA IN P R O G R A M I R A N J E A V T O M A T S K E 
O B D E L A V E P O D A T K O V 

3. CENITVE ŠKOD I N D U S T R I J S K I H Z A V A R O V A N J 
4. CEN ITVE ŠKOD PREMOŽENJSKIH Z A V A R O V A N J ZA

S E B N E G A S E K T O R J A 
5. O P R A V L J A N J E ADMIN ISTRAT IVNO - M A N I P U L A T I V 

N IH D E L V ZVEZI Z O B D E L A V O Z A V A R O V A N J 
6. S K L E P A N J E PREMOŽENJSKIH Z A V A R O V A N J , ZB IRA 

N J E P O N U D B ZA S K L E N I T E V ŽIVLJENJSKIH ZAVA
R O V A N J IN I N K A S I R A N J E P R E M I J V ZASTOPIH : 
Bohinjska Bela, Tržič — Pod Šijo, Podnart, Mavčiče (štiri 
delovna mesta) 

Za opravljanje navedenih prostih del in nalog mora delavec 
poleg splošnih izpolnjevati še naslednje posebne pogoje: 
p o d i . — visoka strokovna izobrazba ekonomske smeri 

— 3 leta ustreznih delovnih izkušenj 
pod 2. — visoka ali višja strokovna ' brazba organizacijsko-

računalniške smeri 
— 3 leta ustreznih delovnih šenj 
— pasivno znanje angleškeg. 0 ^ 7 . ika 

pod 3. — višja strokovna izobrazba strojne smeri 
— 3 leta delovnih izkušenj 

pod 4. — srednja strokovna izobrazba strojne smeri 
— 3 leta delovnih izkušenj 

pod 5. — srednja strokovna izobrazba ekonomske smeri 
— eno leto delovnih izkušenj 

pod 6. — popolna srednja šola oziroma poklicna šola, 
— 2 leti delovnih izkušenj, 
— starost najmanj 18 let, 
— odslužen vojaški rok (samo moški), 
— posebno veselje za delo na terenu in za delo z ljud

mi 
Delovno razmerje bomo sklenil i s polnim delovnim časom za 
nedoločen čas; razen pod točko 5., kjer bomo sklenil i delovno 
razmerje s polnim delovnim časom za določen čas (za čas na
domeščanja delavke, ki je na porodniškem dopustu) 
Poskusno delo traja pod točko 1., 2. in 3. 90 dni, pod točko 4., 5. 
in 6. pa 60 dni. 
Kandidati naj svojeročno napisane prošnje pošljejo na na
slov: Zavarovalna skupnost Triglav, Gorenjska območna 
skupnost Kranj , Oldhamska 2, sektor za samoupravno orga
niziranost in kadre. 
K prošnji je treba priložiti zadnje šolsko spričevalo, kratek ži
vljenjepis s točno navedbo dosedanje zaposlitve in druga do
kazila, k i so potrebna za ugotavljanje izpolnjevanja posebnih 
pogojev. 
Rok za oddajo prošenj poteče 8. dan po objavi. O izbiri bodo 
kandidati obveščeni v 30 dneh po izteku objavnega roka. 

E L M O N T B L E D 

Komisi ja za delovna razmerja objavlja prosta dela in naloge 
1. T E H N O L O G A 
v ključavničarski delavnici, za nedoločen čas 
2. V E C K V KLJUČAVNIČARJEV 
ali delavcev za priučitev, za določen čas in za nedoločen čas 
Pogoji: 
pod 1. — STŠ, strojna smer, praksa zaželena, 
pod 2. — poklicna kovinarska šola ali osnovna šola, praksa 

zaželena 
Delo združujemo za nedoločen čas oziroma za določen čas s 
polnim delovnim časom. OD po pravi lniku, stanovanj ni. Pi
sne prijave z dokazili naj kandidati pošljejo v 15 dneh po ob
javi na naslov: Elmont Bled, komisija za delovna razmerja 
Bled. O izbiri bodo obveščeni v 15 dneh po končani objavi. 

OBVESTILO 
L A S T N I K O M GOZDOV 
Gozdno gospodarstvo Kranj , Temeljni organizaciji kooperan
tov Škofja Loka in Preddvor, obveščata vse lastnike zasebnih 
gozdov na področju občin Škofja Loka in Kranj , katerih goz
dove je novembra 1985 poškodoval katastrofalni žled, da je 
treba za odpravo posledic v gozdovih upoštevati: 
— Nekateri lastniki gozdov so začeli s popravilom poškodo

vanega drevja že novembra in decembra 1985, potem so 
dela zaradi snežnih razmer zastala. Lastniki gozdov mora
jo zaradi preprečitve nadaljnje škode (pad kvalitete lesa) 
nadaljevati s popravilom poškodovanega drevja že marca. 

— Žled je prizadel gozdove predvsem v višinskem pasu od 
600 do 800 m nadmorske višine, zato bodo na tem področju 
predvsem na osojnih predelih veljale zimske delovne raz
mere še nekaj mesecev, k i zahtevajo večjo pozornost in 
previdnost pri delu. 

— Lastniki gozdov in revirni gozdarji morajo pregledati vse 
gozdove na prizadetih območjih in ugotoviti obseg po
škodb; revirni gozdarji odkažejo posek poškodovanega 
drevja. 

— Tist i lastniki gozdov, k i sami ne bodo uspeli pravočasno 
opraviti del v gozdovih (usposobljenost, opremljenost z 
mehanizacijo, velike količine lesa), morajo svojo odločitev 
sporočili področnemu revirnemu gozdarju in to odločitev 
potrditi s pisno izjavo najkasneje do 15. aprila 1986. Na ta 
način bo T O K gozdarstvo prevzela les na panju. 

— Za normalno delo in sprotno spravilo ter prevoz gozdnih 
lesnih sortimentov je treba takoj odstraniti podrto drevje s 
spravilnih poti (ceste, gozdne poti, gozdne vlake). 

— Poškodovano oziroma podrto drevje iglavcev je treba takoj 
izdelati in gozdne lesne sortimente ter panje takoj obeliti. 

— Navodila za organizirano in poostreno varno delo v gozdu, 
pri spravilu in odvozu lesa ter za krojenje lesa posredujejo 
revirni gozdarji. 

— Količine lesa iz poškodb po žledu so pod istim režimom, 
kot količine lesa iz rednega poseka. 

— Gozdno gospodarstvo Kranj opozarja lastnike gozdov na 
pravilno krojenje, tako da bo večja količina lesa izdelana v 
tehnične sortimente z večjo vrednostjo, kar bo v finan
čnem smislu delno omililo povzročeno škodo. 

— Zaradi velike razdrobljenosti gozdne posesti bo potrebna 
dobra organizacija in koordinirano delo v gozdovih, pred
vsem v strminah, kjer nastajajo še dodatne nepredvidene 
nevarnosti zaradi snega, leda, drsenja gozdnih lesnih sor
timentov, sprožanja kamenja in skal itd., posebej, če več 
lastnikov gozdov hkrati dela v strmini na različnih višin
skih področjih. 

— Če je drevje podrto ali poškodovano ob ptt linijah in ob 
elektrovodih, je treba o tem seznaniti revirne gozdarje, k i 
bodo obvestili Podjetje za ptt promet in Elektro Gorenjske 
za strokovno sodelovanje pri odstranitvi ovir, da ne bo ne
potrebnih prekinitev na teh vodih. 

— Vse količine lesa morajo lastniki gozdov oddati Gozdnemu 
gospodarstvu Kranj , razen tistih količin lesa, ki so na pod
lagi sprejetih sklepov in vlog s potrebno dokumentacijo 
dodeljene in žigosane za lastno uporabo. 

— Gozdarska strokovna služba bo naknadno kontrolirala se-
čišča in na podlagi razpoložljivih količin lesa, oddaje in la
stne uporabe ugotovila neoddane količine lesa, za katere 
bodo lastnikom gozdov poslani računi za plačilo obvezno
sti v skladu s sprejetimi sklepi samoupravnih organov G G 
Kranj in SIS za gozdarstvo gozdnogospodarskega območja 
Kranj . 

— Revirni gozdarji so ob uradnih urah v poslovnih prostorih 
in bodo lastnikom gozdov dajali potrebna navodila za delo, 
preostali čas pa vodijo operativna dela na svojem terenu. 

V S E M L A S T N I K O M GOZDOV NAROČAMO 
ŠE N A S L E D N J E : 

— poskrbimo za varstvo gozdov 
— ohranimo in vzdržujmo zdravje naših gozdov 
— že obstaja nevarnost za umiranje naših gozdov 
— minule katastrofe vetrolomov in žledolomov so močno na

rušile in oslabele stabilnost gozdov 
— kot dobri gospodarji obvarujmo oslabele gozdove pred raz

vojem in množitvijo gozdnih škodljivcev 
— pravočasno preprečujmo in zatirajmo gozdne škodljivce in 

bolezni 

OBVEZNOST LASTN IKOV GOZDOV J E 

1. po izvršenem odkazilu in navodilih področnih gozdarjev 
odstraniti iz gozdov vse poškodovano, uničeno, oslabelo, 
bolno ali drugače prizadeto gozdno drevje 

2. napraviti gozdni red takoj po poseku. Ta obsega: 
— beljenje panjev iglavcev 
— lupljenje gozdnih lesnih sortimentov iglavcev 
— izdelava vrhačev, zlaganje vejevja, vrhačev in sečnih 

ostankov v manjše kupe (debelejši deli v notranjosti, 
tanjši v zunanjosti kupov) 

3. takoj odstraniti iz gozdov vse nepospravljene lubadarke iz 
preteklega leta in j ih odpeljati na lesnoindustrijska skla
dišča v predelavo 

4. pogosto pregledati gozdove glede stanja škodljivcev in bo
lezni ter vse nastale spremembe javljati revirnim gozdar
jem. 

5. dosledno upoštevati in realizirati vsa navodila in naloge, k i 
j ih izdajo revirni gozdarji. 

Posek in pospravilo navedenega drevja (morebitni pripadki) 
je treba v nižinskih predelih končati do 10. aprila 1986, v vi
šinskih predelih pa do 10. maja 1986. 
Vse informacije, navodila in odgovore na želena vprašanja do
bite ob uradnih dnevih pri revirnih gozdarjih. 
Za skladno in strokovno izvedbo navedenih del in obveznosti 
navajamo dneve in ure, ko je gozdarska strokovna služba na 
razpolago v poslovnih prostorih (revirne pisarne); 

— področje občine Škofja Loka — vsako sredo od 6. ure do 
10. ure. 

— področje občine Kranj — vsak ponedeljek od 7. ure do 
12. ure. 

— področje občine Tržič — vsak ponedeljek od 7. ure do 
12. ure. 

GOZDNO GOSPODARSTVO 
KRANJ 



@ ® I M S S g S © I S S G L A S 10. STRAN O G L A S I , O B V E S T I L A TOREK, 18. MARCA I 

OBČINSKA R A Z I S K O V A L N A SKUPNOST K R A N J 

I. 
Občinska r a z i s k o v a l n a skupnos t K r a n j na pod lag i 
7. člena P r a v i l n i k a o pode l j evan ju p r i znan j inovator
jem i n O Z D v občini K r a n j ob jav l ja 

RAZPIS za podelitev priznanj 
INOVATOR LETA OBČINE KRANJ ZA 
LETO 1985 
Na razpis se lahko prijavijo: 
— OZD, družbenopolitične organizacije, društva in or

gani družbenopolitične skupnosti za delavce in sku
pine delavcev iz teh sredin, 

— individualni inovatorji iz občine Kranj (ustreznost 
predloga prej oceni pristojni organ OZD, s katero 
poslovno sodelujejo, oz. združenja, katerega člani 
so), 

— delavci ali skupine delavcev iz OZD občine Kranj 
(pristojni organ upravljanja v OZD ugotovi ustrez
nost predloga ovrednoti inovacijski dosežek in 
predlaga stopnjo priznanja). 

Priznanje INOVATOR L E T A se podeli v obliki plakete 
in sicer: 
— priznanje I. stopnje za več kot 85 točk 
— priznanje II. stopnje od 65—84 točk 
— priznanje III. stopnje od 45 do 64 točk 
doseženih po merilih, določenih v 10. členu Pravilnika 
o podeljevanju priznanj Inovator leta občine Kranj. 
Prijave morajo vsebovati: 
— osebne in splošne podatke avtorja oz. avtorjev ino

vacij (ime in priimek, starost, izobrazba, bivališče, 
naziv del in nalog, ki jih opravlja), 

— kratek opis inovacije 
— oceno pristojnih organov o vrednosti inovacije, obli

kovane po naslednjih kriterijih: 
1. Prihranek (vpliv na družbenoekonomski položaj 

OZD in širše družbenopolitične skupnosti) 
2. Uporabnost (v eni ali več delovnih organizacijah oz. 

delovnih mestih) 
3. Izvirnost (nova rešitev, prijavljeni izumi, nova reši

tev znanih postopkov) 
4. Pogoji nastanka (s pomočjo strokovnih služb, brez 

pomoči strokovnih služb) 
5. Izboljšuje delovne pogoje (zmanjšuje psihofizični 

napor delavca, poklicnih obolenj, izboljšuje ekolo
ške pogoje ali možnost dela) 

6. Izvozna usmerjenost (odpira nove možnosti, nado
mešča tuje surovine ali uvožena delovna sredstva z 
domačimi). 

II. 
Občinska raziskovalna skupnost v skladu s Pravilni
kom o podeljevanju nagrad Janeza Puharja objavlja 

RAZPIS za 
NAGRADE JANEZA PUHARJA 
Na razpis se lahko prijavijo kandidati, ki so uspešno 
končali visokošolski oz. podiplomski študij in vsebina 
njihovega dela izpolnjuje naslednje pogoje: 
1. Nagrada za diplomsko delo: vsebina dela se mora 

nanašati na enega od razvojnih vidikov občine 
Kranj ne glede na področje dejavnosti. Pri izboru se 
upoštevajo še naslednji kriteriji: 
— uporabnost dela 
— vsebina dela 
— raziskovalni prispevek dela 

2. Magistrsko delo ali doktorska disertacija se lahko 
nagradi, če vsebina dela obravnava prednostne raz
vojne smeri, zanimive za občino Kranj, in če ima 
kandidat stalno bivališče, oz. je zaposlen v OZD s se
dežem v občini Kranj. 

Nagrade Janeza Puharja se podeljujejo kot denarne 
nagrade, znesek je odvisen od vrste dela. 
Predlogu za nagrado mora biti priloženo: 
— kratek povzetek naloge, 
— fotokopija dokumenta o opravljeni diplomi, magi

steriju ali doktoratu, 
— osebni podatki kandidata. 
Izbor nagrajencev opravi Svet za razvoj pri Občinski 
raziskovalni skupnosti Kranj. 
Pri izboru se upoštevajo vsa predlagana dela, ki so bila 
končana v času od 15. junija preteklega leta do zaklju
čka razpisa 15. julija tekočega leta. 
Prijave za priznanje Inovator leta občine Kranj pošlji
te najkasneje do 30. aprila 1986, prijave za nagrade Ja
neza Puharja pa do 30. junija 1986 na naslov: Občinska 
raziskovalna skupnost Kranj, Poštna ulica 3, Kranj. 
Rezultati in nagrajenci bodo objavljeni po sklepanju 
na skupščini Občinske raziskovalne skupnosti v sred
stvih javnega obveščanja. 
Dodatne informacije v zvezi z razpisom dobite v Stro
kovni službi SIS občine Kranj, telefon 26-661. 

D O M O S K R B O V A N C E V A L B I N A DROLCA P R E D D V O R 
svet Doma razpisuje dela in naloge 

I N D I V I D U A L N E G A P O S L O V O D N E G A O R G A N A 
za dobo 4 let 
Kandidat i morajo poleg z zakonom določenih pogojev izpol
njevati še naslednje: 

— strokovna usposobljenost, k i ustreza programu VI. stopnje 
za poklic 

— socialni delavec 
— strokovni izpit 
— znanje s področja gerontologije 
— 5 let delovnih izkušenj 

Izbrani kandidat bo imenovan za 4 leta. Kandidati naj pošlje
jo v 8 dneh po objavi razpisa pisne prijave z dokazil i o izpol
njevanju razpisnih pogojev, opisom dosedanjih delovnih izku
šenj pri vodilnih delovnih nalogah ter kratk im življenjepi
som na naslov; Dom oskrbovancev Alb ina Drolca Preddvor, 
Po toče 2. 
O izbiri bodo kandidati obveščeni v 15 dneh po objavi. 

c!ć?3 C « m m 

§kra Commerče 
r f l l i l l l B I U R 

I S K R A COMMERČE L J U B L J A N A 

vabi k sodelovanju sodelavce za opravljanje del in nalog v 
Kranju: 
TOZD Zunanji trg 

- K O R E S P O N D E N T A 
za določen čas — 2 leti 

Pogoji: — končana upravnoadministrativna šola 
— znanje nemškega ali angleškega jezika 
— zaželene delovne izkušnje 
— dvomesečno poskusno delo 

- U V O Z N E G A R E F E R E N T A 
za določen čas — 15 mesecev 
Pogoji: — končana ekonomska srednja šola ali ekonomska 

fakulteta I. stopnje 
— znanje nemškega jezika 
— zaželene delovne izkušnje 
— dvomesečno poskusno delo 

Kandidati naj ponudbe z dokazil i o izpolnjevanju pogojev poš
ljejo na naslov: Iskra Commerče, Ljubljana, Kadrovski sek
tor, Topniška 58. 

DO E M O N A HOTEL I 
TOZD H O T E L R IV IERA PORTOROŽ 

Komisi ja za delovna razmerja objavlja prosta dela in naloge 

1. V E C N A T A K A R J E V 
2. V E C K U H A R J E V 
3. SLAŠČIČARJA 

Kandidat i morajo poleg splošnih, z zakonom določenih pogo
jev izpolnjevati še naslednje pogoje: 
pod 1. — poklicna gostinska šola — smer natakar 

— 2 leti delovnih izkušenj 
— pogovorno znanje nemškega in še enega tujega je

z ika 
pod 2. — poklicna gostinska šola — smer kuhar 

— 2 leti delovnih izkušenj 
pod 3. — poklicna živilska šola — smer slaščičar 

— 2 leti delovnih izkušenj 
Delo združujemo za določen čas. 
Kandidati naj pošljejo pisne prijave z dokazili o izpolnjevanju 
pogojev v 8 dneh po objavi na naslov: TOZD Hotel Riviera 
Portorož, Obala 33. 

ZENICA 
N A 

V A T R O S T A L N A ZENICA, TOZD J E S E N I C E , J E S E N I C E 

Delavski svet razpisuje na osnovi določil statuta temeljne or
ganizacije naslednja prosta dela in naloge s posebnimi po
oblastili in odgovornostmi: 

1. V O D J E E K O N O M S K O FINANČNE SLUŽBE TOZD 
2. V O D J E K O M E R C I A L N E SLUŽBE TOZD 

Poleg z zakonom predpisanih pogojev morajo kandidati izpol
njevati še naslednje: 
pod 1. — da imajo visoko strokovno izobrazbo ekonomske 

smeri 
— da imajo 5 let .ovnih izkušenj 
— da imajo Izkutfhje v vodenju 

pod 2. — da imajo visoko strokovno izobrazbo ekonomske, 
komercialne ali organizacijske smeri 

— da imajo 5 let delovnih izkušenj 
— da imajo izkušnje v vodenju 

Izjemoma se lahko prijavijo tudi kandidati, k i nimajo predpi
sane stopnje strokovne izobrazbe, če izpolnjujejo ostale pogo
je iz tega razpisa skladno z družbenim dogovorom. 

Za opravljanje razpisanih del in nalog bosta kandidata ime
novana za mandatno dobo štirih let. 

Kandidati naj pošljejo pisne prijave z dokazil i o izpolnjevanju 
pogojev v 15 dneh po objavi na naslov: Vatrostalna Zenica, 
TOZD Jesenice, Titova 53 b. Kandidate bomo o izbiri obvestili 
v 60 dneh po končanem zbiranju prijav. 

M e r c a t o r 
M E R C A T O R — ROŽNIK n. sub. o., TOZD Preskrba, n. sub. o. 
TRŽIČ, Trg svobode 27 
Komisi ja za delovna razmerja objavlja prosta dela in naloge: 

1. VEČ P R O D A J A L C E V mešano živilske in tehnične stroke 
za poslovne enote na področju Tržiča in Kranja 

2. B L A G A J N I K A za poslovno enoto št. 2 — železnina 
3. P O S L O V O D J E za poslovni enoti v Pristavi in na Slapu 
4. S A M O S T O J N E G A R E F E R E N T A ZA OBRAČUN O S E B N I H 

D O H O D K O V 
5. T A J N I C E S A M O U P R A V N I H ORGANOV, DPO in TOZD 

Pogoji za sprejem: 
pod l . i n 2 . — šola za prodajalce ali končan V IP za trgovin

sko dejavnost oziroma z delom pridobljena de
lovna zmožnost, 

pod 3. — šola za prodajalce 
pod 4. — srednja izobrazba ekonomske smeri 
pod 5. — srednja izobrazba administrativne oziroma splošne 
smeri 
Kundidati za delo v prodajalnah z živili morajo imeti opra
vljen tečaj i/, higienskega minimuma. 
Osebni dohodek po pravi lniku tozda. 
Nastop dela je možen takoj. 
Pisne prijave z dokazili o izpolnjevanju pogojev in potrdilom 
o stanovanju oddajte v 8 dneh po objavi v kadrovsko splošni 
službi TOZD, kjer boste dobili tudi vse ostale informacije. 

ELEKTROMEHANIKA 

E L E K T R O M E H A N I K A J E K O V E C F R A N C 
Koroška 20, Kranj 

razpisuje prosta dela in naloge: 

1. T A J N I C E 
za opravljanje tajniških in računovodskih del 
2. ČISTILKE 
za čiščenje poslovnih prostorov — honorarno delo 

Pogoji pod 1. — srednja ekonomska šola ali višja šola 
zne usmeritve, 

— opravljen tečaj iz računalništva, če 
predmeta kandidatka ni imela v šoli. 

Za razpisana dela čistilke ni posebnih pogojev. 
Osebni dohodek po dogovoru, (lahko zelo primeren). 
Pisne prošnje sprejemamo do 30. marca 1986. 
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Sporočamo žalostno vest, da nas je zapustila naša 
sodelavka v pokoju iz tozda Umetno usnje 

M A R I J A R E S M A N 

Od nje smo se poslovili v soboto, 15. marca 1986, ob 
15.30 na pokopališču v Kranju. 

Sindikalna organizacija SAVA Kranj 
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Sporočamo žalostno vest, da nas je zapustil naš 
sodelavec v pokoju 

J O Ž E Š T E R 
roj. 1905 

Od njega se bomo poslovili v torek, dne 18. 3. 1986,ob 
16. uri na pokopališču v Trbojah. 

Sindikalna organizacija Sava Kranj 

Al 

Z A H V A L A 

Ob izgubi naše drage sestre in tete 

FRANČIŠKE HRIBAR 
iz Bašija 23 

se iskreno zahvaljujemo vsem sorodnikom in znancefl 
za spremstvo na njeni zadnji poti, izrečena sožalja $\ 
darovano cvetje. Posebno se zahvaljujemo dr. TomaŽih« 
Hriberniku, sestri Mariji Brun, botrom, sosedom i* 
Cilki Markun. Posebna zahvala g. župniku iz Preddv^ 

ra za lepo opravljen obred. 

E 

V S E M ŠE E N K R A T ISKRENA H V A L A ! 

VSI NJENI 

Bašelj, 2. marca 1986 

Z A H V A L A 

Ob izgubi drage mame, babice-
prababice in tašče 

A M A L I J E 
NEMANIČ 
p. d. Medvedove mame iz ČirĆ 

se iskreno zahvaljujem sosedom, znancem in prijaj 
ljem za izrečeno sožalje in podarjeno cvetje ter tovar1" 
Zvezda za podarjeno cvetje. Hvala g. župniku za lep" 
opravljen pogrebni obred in pevcem za petje žalostinH 

V S E M , KI S T E JO SPREMILI NA NJENI Z A D N J 1 

POTI, ŠE E N K R A T H V A L A ! 

VSI NJENI 

Kranj, Piran, 12. marca 1986 

Sporočamo žalostno vest, da je v 83. letu starosti umH 9 

upokojena sodelavka 

E L A MILUTINOVIČ 
rth tehnik v pokoju 

Pokopana je bila 15. marca 1986 na pokopališču 
v Kranju. 

K O L E K T I V Z D R A V S T V E N E G A D O M A K R A N J 
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Z 8 ? r ^ A L N I STROJ tops S-3. 
^ j g ^ popoldan 3042 
^ rnOBRACALNI f 

ÂKTO „ ~R IMT 577, skoraj nov, pro-
0 6 2 Pertalanič, Podgorje 30, 

3044 
b a r v n i TELEVIZOR iskra. 

i5°§4/6l-860po17.uri 3045 

-Ni 
»vino • ° 9 r o d j e z a C I R K U L A R z 

0 ali zamenjam za starejši VR-

ALNIK VO 2. Loka 
3043 

(3) meta lka 
BLAGOVNICA 
KAMNIK 

N A K U P 

Z 

Z A D O V O L J S T V O M 

T e l . : ( 0 6 1 ) 8 3 1 - 7 5 7 

Ugodno prodam ZASTAVO 101, le
tnik 1975, registrirano do 4.2.1987. 
Velid, tel. 75-327 - Lesce 3070 

Prodam dve ZIMSKI GUMI s platišči 
155x12 za 2,2 SM in dve letni GUMI 
145x12, za 1,2 SM. Zdravko Iskra, 
Maistrova 4, Radovljica 3071 

GOLFA JGL, letnik 1982, dobro 
ohranjenega, prodam. Ogled dopol
dan. Popovič, Tončka Dežmana 8, 
Krani ^072 

poieil l 

B»K !i J - l a n k o b r e z motorja. Pe 
J °D n'k, Reteče 46, Škofja Loka 

* » > ^ ^ 3046 
J S j " skoraj nov CEPILEC za drva, 

J ™ faktor. Janez Ravnikar, Kri-
V ^ - ^ h p f J a Loka 2714 
X0iir 1 7 kub i čno NAKLADALNO 
lit te 0 S l p Tone Korenjak, Pre-

3086 
Iko^^^ 2 a pobiranje lesenih od
šle,^'p r e r r>akljiv) prodam. Zminec 
^ J U o k a J _ 3087 
°*irn VENTILATOR za sušenje 
j ^o to r 5,5 W, in PUHALNIK taj-
^ ^ ° r j e m . Praše 6, Mavčiče 3097 

J**jo predam 
HLEVSKI GNOJ. Možnost 

dom. Stanonik, Log 9, 
2823 

igralni AVTOMAT video, 
)E0b C

A VTOMAT football, stenski, 
A SPrT r * R D E R ' črno-beli TELEVI-
foter N 0 GARNITURO, kavč in 
" S?' V S e dobro ohranjeno. Tele-

r 83 2749 
C ° Prodam SENO. Kos, Do-
^ O g o r e n j a vas 3035 
fcfor?2i i m e n s k i KROMPIR igor. 
V^1!Z 3036 
LUrjcpKyečjo količino finega SENA 
tricaTio p o 3 0 d i n z a k 9 Zefran, 
i ^ J J j f i N a k l e m 3037 
Cja^ b i o l o § k o čist KROMPIR ki-
K r> 6 r T l e i n domačo VOLNO. Rud« 
^ L ^ g g J 0 9 , Žirovnica 3038 

? ! | V ^ b i n i r a n ŠTEDILNIK (4 
PRrjp, k a ) in popolne aluminija
s t a TA za vezi za kmečko 
^Sgrezje 61 , tel. 70-032 3089 
j 8 . " 1 MOTORNO ŽAGO olio-
•°cm in rabljeno PEČ za cen-

L v j o r o , a v o K T K - 25.000 kcal. Sajo-
^SHlska c. 28, Naklo 3090 
»jl.8^ RADIO z gramofonom in 

•*Ul > 0 R T N I VOZIČEK. Dževahira 
'• 'ončka Dežmana 2, Kranj 

3091 

rtan.opicma 
Prodam KAVČ dva FOTELJA in 

PREPROGO za dnevno sobo. Meta 
Kovačič, Zlato polje 3/C, Kranj 3047 

Ugodno prodam staro SPALNICO, 
macesnov les. Telefon 23-984 3048 

Prodam KAVČ in dva FOTELJA. Te
lefon 37-337 3049 

Prodam PRALNI STROJ ignis. Na 
slov v oglasnem oddelku. 3050 

Prodam LEŽIŠČE z jogijem. Jožica 
Blažič, Levstikova 1, Kranj 3051 

Prodam 175-litrski HLADILNIK gore
nje, še v garanciji. Telefon 60-603 od 
15. do 16. ure 3052 

Prodam PEČ za centralno stadler 
standard, 30.000 kcal, z bojlerjem, 
10% ceneje. Miran Mencinger, Brezo
vica 7. Kropa, tel. 79-636 3053 

Ugodno prodam rabljeno POHI
ŠTVO (spalnico, dnevno sobo). Bene-
dik, Stara Loka 100, Škofja Loka, tel. 
61 -304 od 18. do 19. ure 3088 

Kupim GOSPODARSKO POSLOPJE 
ali PARCELO v okolici Kranja. Ponud-
be pod šifro: Obrtna dejavnost 2931 

Starejšo HIŠO v Kranju prodam do-
bremu kupcu. Naslov v oglasnem od 
delku. 3077 

Kupim nedograjeno HIŠO oziroma 
starejšo HIŠO, do 10 km iz Kranja. Pla-
čilo takoj. Telefon 064/38-776 3094 

ifanovanja 
Enosobno STANOVANJE s central

no kurjavo v Šorlijevem naselju zame-
njam za večje. Telefon 25-010 3073 

SOBO iščem 
064/21-465 

Honorarno zaposlim pridno in za
nesljivo DELAVKO za delo v kiosku. 
KIOSK pri MOSTU PRIMSKOVO 2937 

Nudimo delo samostojnemu OROD
JARJU za izdelavo orodij ali pri re
montih starejših strojev. Resne po
nudbe pošljite pod šifro: Dober zaslu-
žek 2938 

V redno delovno razmerje sprejme
mo PRODAJALKO Jugoplastika 
Kranj, Prešernova 18 3079 

Sprejmem DELAVCA za delo pri 
predelavi plastike. Telefon 61-913 3080 

HIŠNI SVET Lojzeta Hrovata 10 išče 
ČISTILKO za čiščenje (4 nadstropja) 
stopnišč in skupnih prostorov. Telefon 
37-585, ali osebno stanovanje št. 2 

3081 
V redno delovno razmerje sprej

mem fanta po končanem dve ali tri
letnem usmerjenem izobraževanju ko
vinske stroke. KOVINOSTRUGAR 
STVO Škofja Loka, tel. 61 897 3082 

lokal i 

v Kranju. Telefon 
3074 

V Škofji Loki prodam novejše dvo
sobno STANOVANJE s kabinetom, 
52 m J . Informacije po tel. 61-144 od 8 
do 9. ure 3075 

Poštena zakonca nujno iščeta SO
BO ali STANOVANJE na relaciji 
Kranj —Radovljica—Bled. Ponudbe 
pod: Dobro plačilo 3076 

kupim 

vozila 

Kupim teden dni starega BIKCA si-
mentalca. Telefon 62-187 3054 

Kupim PUHALNIK za seno. Telefon 
50-549 ali 60-564 3030 

Prodam ZASTAVO 101 C, oktober 
1979, 45.000 km, za 65 M. Telefon 
26 402 

Prodam BLATNIKE in MASKO za 
Z-101. Gorjup, Dolenja vas 21, Selca 

3055 
KUPIM leva prednja VRATA in zad

nji desni BLATNIK za R-8. Telefon 
69-355 3056 

Za OPEL ASCONO 1.6 kupim spred
nji del karoserije in vrata Dare Šubic, 
Dobje 1, Poljane 3057 

Prodam MOPED M 14, registriran 
do septembra 1986, in KOLO maraton, 
10 prestav. Bogataj, Valjavčeva 4, 
Kranj, po 14. uri 3058 

75a 
3059 

Kupim dvobrazdni PLUG. 
70-032 

Telefon 
3093 

Ugodno prodam ZASTAVO 
Igor Lebar, Žirovnica 48 

^' te j U n ' i a D o m prodajal rjave in 
• Sta~ ARKICE. Sprejemam naro-$ t * n > " " * n M ^ t Sprejemar 
" SS5fo, Log 9, Škofja Loka 2818 
80-4^, 3 0 Plemenskih OVC. Tele 
f * " " " ^«—_ 2994 
J f t J S v l N J O in PRAŠIČA za za-
'•Srnrvi e m e - 1 2 0 k 9- švedski lan-
V ^ ^ o . 3 , Poljane 3039 
JB*er£? Plemensko OVCO z jagnji-

K e Pasme. Jesenovec, Golnik 
3 0 4 0 

Min tADOBILO noričanko pro-
j E ^ ! ! ^ j r č e 29, Kranj 3041 

^ l n t a | ! ^ ^ tednov starega BIKCA s 
^ k r o g l o 11, Naklo 3092 

Prodam R-16, registriran do 
14.2.1987, in ORGLE tigar duo. Av
gust Klemenčič, Podljubelj 86, Tržič 

Prodam ZASTAVO 750, letnik 1981, 
registrirano do februarja 1987. Telefon 
064/77-649 306J 

Prodam ZASTAVO 101, letnik 1977. 
Telefon 34-229 3062 

Prodam ZASTAVO 750, celo ali po 
delih. Telefon 70-334 popoldan 3063 

Prodam lažje karamboliran R-12 TL 
karavan. Stane Nikolov, Cankarjeva 
46/3, Radovljica 3064 

Zamenjam ŠKODO 110 L za barvni 
TELEVIZOR, lahko rabljen, ali prodam. 
Šenčur, Mlakarjeva 23 3065 

Prodam ZASTAVO GTL 55, staro 1 
leto. Telefon 82-590 dopoldan; 82-002 
popoldan 3066 

Prodam ZASTAVO 750, celo ali po 
delih. Bojan Dolenec, Hotovlja 41, Po
ljane 3067 

Prodam 126-P, letnik 1977. Telefon 
69 360 popoldan 3068 
" Prodam ZASTAVO 101 GTL 55/5, le
tnik 1983, 20.000 km. Telefon 51 -962 

3069 

DO 

ŽIVILA 

P r o d a j a m o 

n a m e s t o v a s 

- P o s r e d n i k 
K o k r i c a 

T e l . : 2 1 - 4 6 2 

GASILSKO DRUŠTVO VOGLJE od-
.da v najem GASILSKI DOM s stanova
njem, lahko za mirno obrt. Informacije 
v Voaliah 98, Šenčur 3078 

OBVI1II1A 
Skupina zidarjev prevzame vsa Zl-

DARSKA DELA. Telefon 26-827 3083 
KINOLOŠKO DRUŠTVO Kranj orga-

nizrra ZAČETNI TEČAJ za VODNIKE 
PSOV Zbor je 24 marca 1986 ob 16. 
uri pri VRTNARIJI na ZLATEM POUU. 
VABLJENI! 3084 

PLESN! KLUB iz Kranja vas vabi v 
Delavski dom - vhod 6. v PLESNE TE
ČAJE z začetki: NEDELJA, 16.3., ob 
17. uri ZAČETNI TEČAJ za mladino in 
starejše; ob 18.30 NADALJEVALNI, ob 
20. uri IZPOPOLNJEVALNI; PONEDE
LJEK, 17. 3., ob 19.30 ZAČETNI za mla
dino, ob 21. uri ZAČETNI za starejše; 
TOREK, 18. 3., ob 19. uri DISCO PLESI 
v paru in skupini, ob 20.30 NADALJE
VALNI PLESNI TEČAJ. 

Vpis eno uro pred začetkom vsake 
ga tečaja 2949 

ZAHVALA 

Ob izgubi naše drafe i 
in prababice 

T E R E Z I J E 

P E T E R L I N 
rojene Fajfar 

se iskreno zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, prijate
ljem, sodelavcem, osebju Doma oskrbovancev Preddvor, Do
mu upokojencev Radovljica in znancem za izrečena sožalja, 
darovano cvetje ter spremstvo na njeni zadnji poti. Hvala g. 
župniku za pogrebni obred in pevskemu zboru iz Predoselj za 

petje žalostink. 

VSEM SKUPAJ ISKRENA HVALA! 

VSI NJENI 

Kokrica, 12. marca 1986 

Z A H V A L A 

Ob izgubi naše drage mame 

M A R I J E T U Š E K 
roj. TAVČAR — p. d. Košančove mame 

se iskreno zahvaljujemo sosedom, sorodnikom, prijate
ljem, znancem, kolektivom Alpina Gorenja vas, DO 
Šport in rekreacija Škofja Loka in PTT Kranj, tozd Te
lekomunikacije za izražena ustna in pisna sožalja, da
rovano cvetje in spremstvo na zadnji poti. Hvala 
dr. Perdanovi in dr. Fabjanovi za zdravniško pomoč, 
g. župniku za lepo opravljen pogrebni obred, pevcem 

ter sosedu Nacku za poslovilne besede. 

ŽALUJOČI: mož in otroci z družinami 

Četena ravan, Srednja vas, Bled, Radovljica 

OIIALO 

zaposlitve 
Popoldansko HONORARNO DELO 

iščem — lahko tudi varstvo otrok na 
vašem domu. Šifra: Delo 3096 

V Stražišču mi je bilo odpeljano 
MOŠKO KOLO Vrnite ga v trgovino 
pri Bašarju 3085 

Iggubljeno 
Na Primskovem v Kranju se je pred 

tednom dni izgubil SIAMSKI MAČEK, 
sliši na ime Ham. Najditelja čaka na 
grada. Klevišar, Nazorjeva 2, Kranj 

3095 

Ob boleči izgubi drage stare mame, mame, sestre in 
tete 

A M A L I J E Š O L A R 
iskrena hvala za vso pomoč sosedom, dr. Rešku in 
dr. Habjanu ter medicinskemu osebju gastro klinike, 
g. župniku za pogrebni obred, pevcem in vsem ostalim, 

ki ste jo pospremili na njeno zadnjo pot. 

VSI NJENI 

Z A H V A L A 

Ob izgubi našega dragega 
moža, očeta, starega očeta, 
brata, strica, tasta in svaka 

V L A D I M I R J A 

U Š A J A 

se iskreno zahvaljujemo sorodnikom, prijateljem in 
sosedom za darovano cvetje. Še posebno pa se zahva
ljujemo gospodu župniku in pevcem iz Naklega za lep 
pogrebni obred. Zahvaljujemo se delavcem KOGP , 
tozd Komunala, OOS Komunala, IBI in Z T K O Kranj 
za darovano cvetje in izrečena sožalja. Hvala tudi To
mislavu Pireu in Milanu Bolka. Vsem in vsakemu po
sebej, ki ste ga pospremili na njegovi zadnji poti, še en

krat iskrena hvala. 

ŽALUJOČI VSI NJEGOVI 

Kokrica, 11. marca 1986 

Z A H V A L A 

Ob boleči izgubi našega dragega moža, očeta, starega očeta, 
brata, strica in tasta 

A N T O N A S A J E V I C A s t . 

borca Prešernove brigade 

s 0^ s.^ reno zahvaljujemo sorodnikom, sosedom, prijateljem in znancem za izrečeno 
d r t> ê' podarjeno cvetje in spremstvo na njegovi zadnji poti. Posebna zahvala 
rje' W f t vdku za zdravljenje, ZB Visoko, praporščakom, govornikoma za poslovilne bese-
K r ' a ^ V c e m * z Naklega za petje žalostink in sodelavcem Tekočega vzdrževanja Save 

n J - Iskrena hvala tudi g. župniku za lepo opravljen pogrebni obred in Milki Ropret 
za skrb. 

ŽALUJOČI VSI NJEGOVI 

Visoko, 7. marca 1986 

Z A H V A L A 

Ob nenadni smrti naše drage mame, stare mame in tašče 

L U C I J E B E Š T E R 

roj. MOHORIČ — Mlinarjeve mame s Podblice 

se iskreno zahvaljujemo sosedom, sorodnikom, prijateljem in znancem za izrečeno so-
žalje, darovano cvetje in vsestransko pomoč. Hvala delovnim organizacijam Vodovod 
Kranj, Intereuropa Kranj in Iskra Telematika, tozd A T C Kranj, krajevni skupnosti in 
krajevni organizaciji ZB Podblica. Hvala g. župniku za lepo opravljen pogreb, pevcem 
za žalostinke in govorniku za poslovilne besede. Hvala tudi dr. Bajžlju za zdravljenje. 

Še posebej se zahvaljujemo vsem, ki ste jo pospremili na njeni zadnji poti. 

VSI NJENI 

Podblica, Tržič, Besnica, Zg. Bela, 8. marca 1986 

Z A H V A L A 

Ob nenadni izgubi dragega moža, očeta, starega očeta, strica 
in bratranca 

A L O J Z A R O P R E T A s t . 

§{J skreno zahvaljujemo sorodnikom, prijateljem, znancem, predvsem Pasarjevim, 
^ r . n ° v i m , Bevčovim, Slemčovim, Korbarjevim, Mihlezovim in Koritnekovim, za po-
JOVc ^° c v e t j e , denarno pomoč in za izrečena sožalja. Zahvaljujemo se dr. Mihu Sa-
grQ,u iz Olševka, gospodu župniku za opravljen obred, zvonarjem iz Dvorij in Cerkelj, 
1̂  *rju, g 0 dbi n a pihala iz Kranja za žalostinke in S K O Gradbincu s Kokrice. Še en-

S t i iskreno zahvaljujemo vsem, ki ste nam ob težkih trenutkih stali ob strani 

* 4 m 

in ga 
pospremili na njegovi zadnji poti. 

JOČI : žena Pavla, sin Lojze z družino, vnukinja Mojca z možem, snaha Mari, 
vnuka Franci in Simona z družinama ter drugo sorodstvo 

Dvorje, Milje, Vasca, 10. marca 1986 

Mamino sonce je ugasnilo, 
ko ni še jutro se rodilo, 
čeprav pomlad v vrtove prišla bo, 
cvetk mladih grelo več ne bo. 

Ob boleči, prerani in nenadomestljivi izgubi naše drage 
žene, mamice, hčerke, sestre, tete, svakinje, nečakinje in 
sestrične 

M I L E N E P O D B R E G A R 
roj. PESTAR, Adergas 44 

se najtopleje zahvaljujemo sorodnikom, sosedom, vaščanom, prijateljem in znancem, 
sodelavcem Iskre Telematike, tozd TIV, tozd Terminali, Iskre Kibernetike, tozd SPD, 
KOGP, tozd Obrat P E Steklarstvo, TS Kranj, učiteljem in sošolcem 1. c in 4. b razredov 
OŠ Davorina Jenka Cerklje za izrečeno sožalje, podarjeno cvetje in vsestransko po
moč. Hvala zdravstvenemu osebju O K C Ljubljana in ZD Kranj, posebno dr. Francu 
Bečanu za zdravljenje, g. župniku, pevcem in govorniku za poslovilne besede. Hvala 
vsem, ki ste jo imeli radi in ste jo v tako velikem številu spremili na njeni zadnji poti. 

ŽALUJOČI VSI NJENI 

Adergas, 7. marca 1986 



G L A S O V A A N K E T A 
Gradn j a stanovanj na P l a n i n i 

Več manjših stanovanj 
Kran j , 12. m a r c a — K ran j sk i izvršni svet je dovol i l drugačno 
gradnjo stanovanj na P l an in i— jug : namesto večjih bo več man j 
ših stanovanj, objekti bodo ime l i več nadstropij , vse s ci l jem, da 
bi več l judi dobi lo stanovanja, kar vse bolj zahteva kranjsko 
združeno delo. Takšna usmeritev pa je dolgoročno lahko sporna, 
več večjih stanovanj naj bi zato zgradi l i v soseskah Br i to f -Voge 
in K a r e A . 

Nova stanovanja so postala zelo 
draga, v K ran ju med najdražjimi v 
Sloveniji. Da bi ga človek kupil sam, 
tako rekoč ni misliti , v združenem 
delu pa s stanovanjskim denarjem 
lahko ugodno rešijo manj prošenj 
kot pred leti. V kranjski tovarni Sa
va pravijo, da zaradi draginje »izgu
be« 50 stanovanj na leto, kar pome
ni, da v primerjavi s preteklimi leti 
50 delavcev ostane na listi čakajočih. 
Sedaj čaka na stanovanja 300 delav
cev. Zategadelj je razumljivo, da že
lijo več enosobnih stanovanj in gar
sonjer, da bi lahko čim večim delav
cev vsaj za silo rešili stanovanjski 
pcoblem. 

Želj po manjših stanovanjih je vse 
več. Pr is luhni l i so j im pred izdelavo 
zazidalnega načrta Planina-jug, ki 
ga bo izdelalo Projektivno podjetje 
Kran j ; pred tem pa mora imeti pro
gramske usmeritve, kakšna stanova
nja bodo gradili. Prvotne program
ske usmeritve so zdaj spremenil i , 
med novimi stanovanji na Planini bo 
več manjših, objekti pa bodo imeli 
več nadstropij. Tako so,denimo,de
lež garsonjer povečali s 5 na 12,4 od
stotka, število največjih stanovanj 
(dvosobno z dvema kabinetoma) pa 
so s 5 zmanjšali na 0,7 odstotka. Pre
razporeditve so tudi znotraj deležev 
stanovanj znotraj te lestvice, vendar 

je najbolj opazno povečanje števila 
garsonjer in zmanjšanje števila naj
večjih stanovanj. 

Spremeni l i so tudi višino stano
vanjskih objektov: namesto predvi
denih objektov s tremi nadstropji 
bodo zgradili objekte s štirimi oziro
ma sedmimi nadstropji. 

S tem bodo gostoto zr zidave v tej 
stanovanjski soseski povečali s 150 
na 200 do 240 prebivalcev na hektar. 

Takšna usmeritev, ki jo narekuje
jo zdajšnje razmere, pa je dolgoro
čno sporna, saj marsikdo ne bo imel 
za stalno rešenega stanovanjskega 
problema. Torej takšno odločitev 
lahko smatramo kot izhod v sili, ki 
pa ga bodo skušali omiliti v načrto
vanih soseskah Britof—Voge in K a 
re A, kjer naj bi bilo več večjih sta
novanj. 

K e r bo v novi stanovanjski sose
ski na Planini bivalo več ljudi, bodo 
tudi potrebe po družbenih objektih 
večje. Izračunali so, da bodo imeli na 
račun gostejše pozidave tam 135 šo
larjev več, osnovne šole na Planini 
pa so že zdaj natrpane, saj je po iz
gradnji zadnje šole na P lanini že 
600 šolarjev več. Skrajni čas torej, 
da na Planini zgrade novo. Z a var
stvo predšolskih otrok, ki j ih bo z no
vo sosesko tudi več, pa nameravajo 
dograditi vrtec Čebelica. M . Volčjak 

Elanov računalnik 
ima proste 
zmogljivosti 

Elan je kot ena prvih delovnih orga
nizacij na Gorenjskem že pred šestnaj
stimi leti uvedla računalniško obdela
vo podatkov o poslovanju, proizvodnji 
in prodaji izdelkov. Deset let kasneje 
je kupila nov računalnik. Oba, starejši 
in novejši, sta bila vseskozi dobro izko
riščena in v zadnjih letih že tudi preo
bremenjena, zato so se v tovarni odlo
čili za nakup sodobnega računalnika s 
šestdesetimi terminali. Medtem ko so 
v starejših »zajemali« podatke na kar
tice in čakali na izpisane rezultate po 
en teden, nova naprava omogoča, da 
uporabniki dobijo rezultate že po eni 
minuti. 

Delavci Elanovega elektronskega ra
čunalniškega centra na čelu s Francem 
Rozmanom so računalnik »oborožili« z 
vse mogočimi podatki s proizvodnji, 
nabavi surovin, prodaji izdelkov, o za
logah vseh vrst, o poslovanju, o giba
nju osebnih dohodkov, o sestavi delov
nega kolektiva . . . Računalnik zelo hi
tro obdeluje podatke, kar omogoča 
sprotno in gospodarno razporejanje 
materialov in izkoriščenje strojev. 
Upošteva izpade v proizvodnji, nedoba-
vljene količine materiala in druge, za 
priprave dela pomembne »dogodke«. 

(cz) 

M E R K U R K R A N J 

A k c i j a z zamudo: na B l edu po petnajst ih le t ih ponovno sekajo drevesa 
ob jezeru 

Premišljen posek še ni stihija 
Bled, marca — Ko so delavci Gozdnega gospodarstva Bled posekali 
prva drevesa ob Blejskem jezeru (od Vile Bled do vile Zlatorog), je pogo
sto zazvonil telefon v prostorih turističnega društva Bled, kjer je vzne
mirjenim občanom odgovarjal tajnik Marko Potočnik: »Ne, ne gre za sa
movoljo in ne za ekološko stihijo. Gre za redno očiščevalno akcijo, ka
kršna je bila na Bledu zadnjič pred petnajstimi leti.« 

Marko je nekaterim tudi po pol ure 
pojasnjeval, da so gozdni delavci pose
kali le tista drevesa, ki bi verjetno že 
čez nekaj let sama padla v jezero, 
smreke in jelke, ki sta jih omajala 
predlanski vihar in lanski žled, mace
sne, ki so se posušili, divjake, ki so žc 
ovirali lepa devesa v rasti, ter razen 

teh še drevesa v nepraviini legi, bolna 
ali poškodovana drevesa .. . Veje in de
bla za zdaj še ležijo ob jezerski obali, 
toda do prvega maja, ko naj bi se na 
Bledu začela nova turistična sezona, 
bo vse pospravljeno. Turistično dru
štvo pripravlja aprila veliko očiščeval
no akcijo, v kateri bodo v strelcih pre-

Plače niso g lavni vzrok za izsi l jevanje plač 

Iz pisarne se ne vidi 
v proizvodnjo 
Škofja Loka, 14. marca — V škofjeloški občini so bile predlani štiri. 
prekinitve dela, lani prav tako štiri, v letošnjih prvih dveh mese
cih pa že dve prekinitvi in en izredni zbor delavcev (Niko, Jelovica 
Gradnja montažnih objektov ter Alpetour Tovorni promet). Zato 
so se v občinskem svetu zveze sindikatov lotili poglobljene analize 
tega vala nezadovoljstva in s sindikalne plati ocenili povode, vzro
ke in odgovornosti. 

Splošna ocena je, da so bili osebni dohodki sicer povod za konflikte, 
vendar pa redko tudi glavni vzrok. Do lanskih decembrskih izsiljevanj »no
voletnih nagrad« so bili namreč pod povprečjem loškega gospodarstva le za
služki delavcev iz Iskre v Železnikih in iz Jelovice. Delavci so v razpravah 
na izsiljenih zborih izpostavili vrsto pripomb, kot so nepravilni sistem na
grajevanja, slaba delovna in tehnološka disciplina, neprimerna organizira
nost in organizacija dela, slaba kadrovska struktura na vodilnih in vodstve
nih delih, neperspektivni proizvodni programi, ki delavcem ne zagotavljajo 
socialne varnosti, visoke cene nekaterih osnovnih življenjskih potrebščin in 
drugo. 

Predsedstvo loškega sindikata meni, da izsiljevanje ni prava pot. De
lavci bi morali svoje zahteve posredovati prek izvršnih odborov sindikata, 
prek drugih družbenopolitičnih organizacij oziroma samoupravnih orga
nov, ne pa mimo sindikata s protesti terjati uresničitev zahtev; tudi takih, s 
katerimi bi kršili določila samoupravnih aktov, ki so jih sami sprejeli. 

Po drugi strani pa je res, da nekateri poslovodni delavci in strokovne 
službe zaradi obilice dela pri zagotavljanju nemotene proizvodnje in pri 
prodaji izdelkov namenjajo premalo pozornosti problemom, ki tarejo delav
ce v proizvodnji. Ne zaznajo jih pravočasno in nanje prepozno reagirajo. 
Veliko težavam bi se lahko izognili, če bi znali iz pisarn zaiti tudi med stro-
,ie, prisluhniti delavcem, iskati z njimi skupne rešitve za boljše delo in na
grajevanje, j im na razumljiv način pojasniti, da ne morejo pojesti več, kot 
imajo, in podobno. 

V kolektivih, kjer je prišlo do prekinitev, so premalo delali tudi sindikat 
in druge družbenopolitične organizacije, saj bi morale hitreje ukrepati in 
začeti postopek usklajevanja zahtev delavcev pred organi upravljanja. 

H . Jelovčan 

česali območje ob jezeru. Sodelovali 
bodo turistični delavci, šolarji, mladin
ci, za turizem zagreti krajani in, kot je 
obljubljeno, tudi delavci iz uprave blej
skega gozdnega gospodarstva. 

»Naša želja je, da bi bila vsa okolica 
Blejskega jezera park in ne le območje 
v središču Bleda. Ob obali bomo do za
četka sezone postavili še petnajst klo
pi, nekaj pa jih bomo obnovili in obrni
li tako, da bo z njih kar najlepši raz
gled na jezero in Bled. Načrtujemo tu
di osvetlitev vse poti okrog jezera, po
stavitev nekaj luči v parku in če bo šlo 
vse po sreči, bo Bled še letos dobil nov 
krajevni (elektronski) načrt, na kate
rem se bo gostu že s pritiskom na 
gumb pokazalo, kje, na primer, vodi 
pot do Vile Bled,« je dejal Marko Poto
čnik, ki v premišljenem sekanju dre
ves ob jezeru ne vidi nič drugega kot le 
prizadevanja turističnih delavcev za 
lep in urejen Bled in kar ne more razu
meti nekaterih, ki njihovo početje raz
glašajo za stihijo, samovoljo ali ekolo
ško katastrofo. Turistični delavci so se 
akcije lotili odgovorno, v sodelovanju z 
gozdarskimi strokovnjaki, ki kajpak 
dobro vedo, da je treba sušice in oma
jana drevesa izločiti in da se morajo 
divjaki umakniti zdravim, normalnim 
drevesom. 

C. Zaplotnik 

V Radovljici obnavljajo 
avtobusno postajališče 

Radovljica, marca — Alpetourova te
meljna organizacija Potniški promet 
se je pred nedavnim lotila obnove ra
dovljiškega avtobusnega postajališča, 
ki že dlje časa ni ustrezalo naraščajo
čemu avtobusnemu prometu. Na tes
nem so bili čakajoči potniki ter zapo
sleni na postaji in vozniki avtobusov. 
Na postaji bodo uredili zaprto in sodob
nejšo čakalnico, povečali zunanje ča-
kališče, obnovili stranišča ter zagotovi
li ustreznejšo prodajo žetonov in potni
ških kart; večjih posegov pa si ne mo
rejo privoščiti, ker je postaja z vseh 
strani prostorsko omejena. Obnova bo 
veljala 15 milijonov dinarjev. Dela iz
vaja gradbeno podjetje Gorenje iz Ra
dovljice in naj bi bila končana do 
1. maja. V temeljni organizaciji Potni
ški promet se bodo potem lotili še ob
nove avtobusnega postajališča v Škofji 
Loki, kjer pa morajo najprej poiskati 
ustrezno rešitev, izdelati vse načrte in 
pridobiti vsa soglasja, (cz) 

Z i m a n e od j en j a 
Po starodavnem izročilu je Gregorjevo (12. marec) dan, v 
naznanja p r ihod pomlad i . Takra t je že tol iko toplo i n svey 
lo, da zvabi nežna ptičja srca k ženitvi, ljudje pa ne potr«' 
bujejo več luči pr i de lu i n jo simbolično vržejo v vodo. Leto* ^ 
pa se z i m a n ikako r noče umakn i t i pomlad i . V s e m pc m* 
l em nagaja. 

Anton Haf
ner, kmet iz 

Žabnice: 
»Zima je 
dolga, ker 
se sonce no
če pokazati. 
Če bo sneg 
še dolgo le
žal, se bo 
lahko Do
znalo krmi . 

Razen tega bo potem kar naen
krat preveč dela na kupu. Mars i 
kaj bi lahko opravil i že zdaj, v 
zadnjem mesecu, če ne bi bilo 
snega. Grabi l i bi steljo, v gozdu 
začeli pospravljati, kar nam je 
novembra polomil žled. Škode je 
precej in ponekod ne bomo mogli 
zraven,dokler iz gozdnega gospo
darstva ne bodo uredili poti.« 

Jože Bene-
dičič, upo
kojenec iz 
Dorfarjev: 

»Pomlad bi 
že morala 
priti . Radi 
bi pripravil i 
vrt in čim
prej sejali 
prvo solato. 
Cas pa bi 

tudi že bil, da nehamo toliko kur i 

ti, da bi sonce pomagalo greti 
šo. Doma skušamo čimbolj var# 
vati s kurjavo. Imamo samo št* 
dilnik v kuhinj i in peč kup e f! 
btisch, ki jo zakurimo samo pro' 
večeru. Kljub temu pa smo leta 
več pokuril i kot običajno: pribl1' 
žno tri metre drv in dve toni p# 
moga.« 

Zdravko 
Strnad, 

Škofjelo-
čan, zapff 
slen v Ij* 

bljanski. 
Nami: 
ma se je vfi 
pričakova* 

no podaljš* 
la. Naveli*? 
li smo se j? 

že. Stanujemo v stolpnici, v 
tličju, ki je premalo izolirano i" 
se z ima pozna tudi na sobni tel"' 
peraturi. Zaradi dolgega mraz* 
bomo najbrž tudi nekaj več plač? 
li za ogrevanje. Že zdaj je kurj? 
nje na mazut precej drago, pribl1' 
žno star milijon na mesec za ĆS° 
sobno stanovanje. Na delo v lM 
bljano se vozim z avtobusom. M 
radi zime in snega ni bilo težav' 
vendar pa avtobusi med Loko i" 
Ljubljano preredko vozijo in s° 
zelo natrpani. Premalo j ih je.« 

H. Jelovčan 
, ^ 

D o m borcev na Vodiški p l an in i mo ra dobiti 
novo streho 

Čakajoč n a borovnice 
Radovl j ica — Počitniški d o m borcev na Vodiški p l an in i se žef 
sto let otepa s težavami. Vzdržal je s posamezn imi finančflJJ 
»injekcijami« in kot kaže, bodo te potrebne vse dotlej, dokler ^ 
m a ne prevzame nekdo, k i m u bo uspelo zanj podaljšati turi* 
čno sezono vsaj za mesec, dva. Letos samo obnova strehe in P 
palnice zahteva 3,335.100 dinarjev. 

K o so se leta 1961 odločali za grad
njo doma na Vodiški planini, so ime
li v misl ih samo spomin na padle so-
borce, ki bi ga z obiskovanjem njiho
vega doma vsakič znova oživljali, pa 
seveda tudi dejstvo, da bodo imeli 
borci čisto svoj dom, s kater im bodo 
sami razpolagali, kjer se bodo sreče
vali, se odpočili in tu tudi poiskali 
zdravje. Jelovški gozdovi so kot na
lašč za srčne bolnike, za utrujene, 
živčne ljudi. To je bil čas, ko denar 
za gradnjo takšnega doma ni bilo 
težko spraviti skupaj. 

Leta so minevala in vsake toliko 
let je bilo treba dom na Vodiški pla
nini obnavljati. Nazadnje leta 1978. 
Zdaj pa je sredstva v ta namen vse 
težje zbrati. Čeprav se Občinski od
bor zveze borcev v Radovljici, na ka 
terega je hočeš nočeš skrb za dom 
padla, trudi, da bi se s polno zasedbo 
poleti vendarle nabralo kaj denarja 
za obnovo, m u to ne uspe. Sezona je 
veliko prekratka. Vse do junija tu le
ži sneg, gostje pridejo sem gor šele 
sredi julija, ko se malce ogreje, dom 
pa je poln vsega skupaj mesec dni, 
takrat, ko so na Vodiški planini in 
tam okrog zrele borovnice, maline in 
podobno. Razen sprehodov in nabi
ranja sadežev gostje tu res nimajo 
kai početi. Le pogovori, kartanje in 
televizija ob večerih ne odženo dol-

gočasja. Dve kopalnici za 19 soD* 
roma 50 ležišč sta vse premalo 
še ena od teh dveh je ves čas ne' 
rabna. 

Lansko leto je dom na Vodiški f 
nini sicer posloval brez izgube, & L 
lo nekaj dohodka si je ustvaril. ^ 
tisto nekaj n ikakor ni dovolj za "y 
streho, kopalnici in še nekaj m !̂] 
kosti, za kar je A l pdom v Rado^Jj 
dal predračun 3,335.100 dinarjev-j 
denar bo treba dobiti. MedobČi 1^ 
svet zveze borcev zdaj ta p r e d r ^ 
polaga svetu gorenjskih občin, M 
znova segel v blagajne občifls*l 
skupščin. Doma vendarle ne sm C | 
pustiti propasti. J 

Vendar pa bo treba najti ne* i 
šno rešitev zanj za naprej, nek^ 
ki bo uspel sezono na Vodiški pW 
ni podaljšati vsaj za mesec, dva. 
ci računajo, da bi ga ponudil i J i 
T a bi ga resnično lahko rabila fljjfl 
lje v letu. Lahko bi ga uporabili 
drugače. Morda bi kakšen dan rfl^l 
njem preživeli upokojenci iz d^J 
starostnikov. L ahko bi se tu uril J,l 
ritorialci, taborniki, letovali o t r o ^ 
podobno. B i ga bilo mogoče V 
drugače povezati z najbližjo K i w | 

D. Do le^ 
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